

လောကကို ထွန်းလင်းတောက်ပ
မိမိပြုခဲ့သော မကောင်းမှုအကုသိုလ်ကံကို ကုသိုလ်ကံဖြင့် ဖုံးအုပ်ဖြေဖျောက်နိုင်၏။ ထိုသို့ပြုနိုင်သူသည် တိမ်တိုက်မှလွတ်မြောက်လာသောလက်တွေ့ဖြစ်လောကကို ထွန်းလင်းတောက်ပစေ၏။ (ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုနိုင်ရန် မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းရှိရန် လိုအပ်ပေရာ မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းများနှင့် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံနိုင်အောင် ကြိုးစားအားထုတ်သင့်၏)
လောကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၇၃)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅)ရပ်

- ၁။ ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်မည်။
- ၂။ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုဗဟိုပြု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစနစ်များနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် စစ်တွေမြို့အတွင်း ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေသူများနှင့် သဘာဝဘေးဒဏ်သင့်ပြည်သူများအတွက် စတုဒိသာများ ချက်ပြုတ်နေမှု သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေး

နေပြည်တော် ၇ ဇူလိုင် ၁၁ - နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ခရီးစဉ်တွင် လိုက်ပါလာသည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါ၍ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့အတွင်း ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေသူများနှင့် သဘာဝဘေးဒဏ်သင့် ပြည်သူများ စားရေးအစာပြေစေရေးအတွက် SKY NET မိသားစု၊ မြန်မာနိုင်ငံလိုင်စင်ရ ကန်ထရိုက်တာများအသင်းချုပ်(MLCA)၊ MLCP အများပိုင် ကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ မြန်မာ-အိန္ဒိယ-တရုတ် ချစ်ကြည်ရေးနှင့် စီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအသင်း(MICA)နှင့် ဘာသာစုံမိတ်ဆွေများက ရက် ၅၀ စတုဒိသာ အလှူတော် အစီအစဉ်ဖြင့် ချက်ပြုတ်လှူဒါန်းသည့် သီးစုံဒံပေါက် ချက်ပြုတ်နေမှုများကို သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှနှင့် အစိုးရအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူများအား လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအားလုံး အောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဟိန္ဒူဘာသာရေးအဖွဲ့က ဆုတောင်းပေးစဉ်။

ယနေ့ ဖတ်စရာ

နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များ [တွေ့ဆုံမေးမြန်း စာမျက်နှာ » ၁၁](#)

မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစည်းအဝေးကျင်းပ [စာမျက်နှာ » ၁၂](#)

နောင်အနာဂတ်တွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေလိုပါက ပညာရေးကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးရမည် [စာမျက်နှာ » ၁၃](#)

မန္တလေးမြို့နှင့် ပြင်ဦးလွင်မြို့ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက် [စာမျက်နှာ » ၁၅](#)

မြောက်

မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများ အလေးထားဆောင်ရွက်

ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း “မိုခါ” သည် ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေလ ၁၄ ရက်နေ့က ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့ကို ဖြတ်ကျော်တိုက်ခတ်ခဲ့သည်။ မုန်တိုင်းကျရောက်ပြီးနောက် နေ့စဉ် မေလ ၁၅ ရက်နေ့တွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့သို့ သွားရောက်၍ သဘာဝဘေးဒဏ်ကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများကို မူလအခြေအနေထက် ပိုမိုကောင်းမွန်လာအောင်ဆောင်ရွက်ပေးရန် လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏ လမ်းညွှန်မှာကြားချက်နှင့်အညီ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မုန်တိုင်းဒဏ်ခံခဲ့ရသည့်ဒေသများ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အားလုံးတက်ညီလက်ညီ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရာ သဘာဝဘေးကျရောက်ပြီးနောက် နှစ်လတာကာလအတွင်း မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းလာအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲသည် ဇူလိုင်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ ထပ်မံရောက်ရှိပြီး မုန်တိုင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော အပျက်အစီးများဖယ်ရှားခြင်းအပိုင်းနှင့် အဆောက်အအုံများ ပြင်ဆင်ခြင်းအပိုင်းတို့ကို ထပ်မံလမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့သည်။

အပျက်အစီးများ ဖယ်ရှားခြင်းအပိုင်းတွင် အချို့နေရာများ၌ လိုအပ်ချက်များရှိနေသည်ကိုတွေ့ရှိခဲ့ပြီး ဒေသတွင်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့နေထိုင်ရာ အိမ်ခြံဝင်းများအတွင်း အပျက်အစီးများ ဖယ်ရှားရှင်းလင်းရန်အတွက် တိုက်တွန်းပြောကြားစေလိုကြောင်း၊ အဆောက်အအုံများ ပြင်ဆင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ လက်ရှိအဆောက်အအုံများပြင်ဆင်ခြင်းနှင့် နောင်တွင်ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ချိန်တွင် ခံနိုင်ရည်ရှိပြီး ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် စီမံခန့်ခွဲမှုများအရ ငွေကြေးအရ စားသောက်ကုန်နှင့်အခြားလိုအပ်သည်များကို တတ်စွမ်းသရွေ့ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး အစိုးရ၏ ကူညီမှုများသာမက ဒေသတွင်းနေထိုင်သူများကလည်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြမည်ဆိုပါက မူလအခြေအနေထက် ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်လာမည်ဖြစ်သည်။

အစောပိုင်းက ပြည်နယ်အတွင်း အဆောက်အအုံများဆောက်လုပ်ရာတွင် ရေရှည်ခိုင်ခံ့ရေးထက် အလှအပကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခြင်းများကြောင့် အချို့အဆောက်အအုံများ ပျက်စီးမှုများပြားခဲ့ကြောင်းကို နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက အသိပေးထောက်ပြခဲ့သည်။ မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများ ပြန်လည်ထူထောင်ရာတွင် ပျက်စီးသွားသော အစိုးရနှင့်ပြည်သူတို့၏အဆောက်အအုံများကို ဦးစားပေးပြန်လည်ဆောက်လုပ်ကြရသည်။ မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများအတွက် ဦးစားပေးလိုအပ်ချက်မှာ အစားအသောက်၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းများဖြစ်ကြပြီး ၎င်းတို့ကို အလျင်အမြန် ဝယ်ယူဖြည့်တင်းကြရသည်။

သဘာဝဘေးကျရောက်ပြီးသည့်အခါ အဆိုပါကုန်ပစ္စည်းများ လိုအပ်ချက်မြင့်မားလာမှုနှင့်အတူ ဈေးကွက်တွင် ဈေးနှုန်းများမြင့်မားလာသည်ကို ကြုံတွေ့ရသည်။ ယင်းအခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက “သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြုံတွေ့ရသည့်အချိန်၊ အများပြည်သူ အခက်အခဲ အကျပ်အတည်းများ ကြုံတွေ့နေရသည့်အချိန်တွင် ကိုယ်ကျိုးစီးပွားအတွက် ပွဲလန်တုန်းဖျားခင်းသည့်သူများက ဘယ်သူသေသေ ငတေမာရင်ပြီးရောဆိုသည့် တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်ဆန် စိတ်ဓာတ်ဖြင့် ဆောက်လုပ်ရေးသုံးပစ္စည်းများ၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများကို သတ်မှတ်ဈေးနှုန်းများထက် မတန်တဆဈေးနှုန်းများဖြင့် မြှင့်တင်ရောင်းချနေမှုများ အပေါ်တွင်လည်း တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် ဈေးနှုန်းမြင့်တင်ရောင်းချနေသူများကို ထိထိရောက်ရောက် အရေးယူဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း” ပြောကြားခဲ့သည်။

တစ်ဦးတစ်ယောက်အကျိုးစီးပွားအတွက် ပြည်သူ့အချင်းချင်း အမြတ်ထုတ်ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် မလုပ်သင့်မလုပ်ထိုက်သောကိစ္စဖြစ်သည်။ အထူးသဖြင့် မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ထိခိုက်ခံစားနေကြရသော အားနည်းနေသူများအား ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရမည့်အစား အခွင့်ကောင်းယူ အကျိုးအမြတ်ရှာဖွေသူများကို ထိရောက်သည့် အရေးယူမှုများ ဆောင်ရွက်ရမည်သာဖြစ်သည်။ အလားတူ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် အခက်အခဲ အကြောင်းအမျိုးမျိုးဖြစ်ပေါ်နေသည့် အချိန်တွင် မုန်တိုင်းကိုအကြောင်းပြု၍ နိုင်ငံအတွင်းရှိ ပြည်သူများ စားဝတ်နေရေးအခက်အခဲများဖြစ်ပေါ်အောင် ဈေးကစားသူများ၊ ဈေးနှုန်းမြှင့်တင်ရောင်းချနေသူများကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာက စိစစ်ကြပ်မတ်အရေးယူဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ တစ်မြေတည်းနေ၊ တစ်ရေတည်းသောက်၍ အတူတကွရပ်တည်နေထိုင်နေကြသူများဖြစ်သည့်အလျောက် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကဲ့သို့ အခက်အခဲများကျရောက်ချိန်တွင် ပြည်သူ့အချင်းချင်းကိုယ်ချင်းစာသောအားဖြင့်၊ စာနာထောက်ထားသောအားဖြင့် ပိုင်းဝန်းလက်တွဲပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ ပုံမှန်အခြေအနေများထက် ပိုမိုစေတနာထားကာ ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်းမည်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၁
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့က (၇၆)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်းရန်နှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များ ချမှတ်ညှိနှိုင်းရေးအစည်းအဝေးကို ဇူလိုင် ၁၁ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် မယ်လမုစတီတော်ရုံ မယ်လမုသာသနာဗိမာန်သုံးထပ်ဆောင်၌ ကျင်းပသည်။
အစည်းအဝေးတွင် မရမ်းကုန်းခရိုင်ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးဇေယျာနှင့် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်လောဟာတို့က

အမှာစကားပြောကြားသည်။
ယင်းနောက် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းဝင်းနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ မြို့နယ်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်များက သွေးလှူဒါန်းနိုင်ရန် စီစဉ်ထားမှုများနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။
ထို့နောက် မြို့နယ်အလုပ်အမှုဆောင်များက သိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ မရမ်းကုန်းခရိုင်ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဒီလတ်က ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တင်ဝင်းတင်

မင်းလှ ဇူလိုင် ၁၁
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့၌ ဇူလိုင် ၁၉ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် (၇၆)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အကြို ဟောပြောပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို အထက မင်းလှ (မြို့ပြင်)ကျောင်း အေးမြသီတာခန်းမ၌ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပသည်။

အဆိုပါဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဆရာမကြီးဒေါ်မြင့်မြင့်အေးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး အထက မင်းလှ (မြို့ပြင်)ကျောင်းမှ ဆရာကြီး ဦးရွှေဝင်းလှိုင်က အာဇာနည်နေ့နှင့် ပတ်သက်သည့် အကြောင်းအရာများကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား အသိပညာပေး ဟောပြောခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ အထက်တန်းအဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲနှင့် ကဗျာပြိုင်ပွဲတို့တွင် ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့်

မင်းလှမြို့၌ (၇၆)နှစ်မြောက်အာဇာနည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အကြို ဟောပြောပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပ



တာဝန်ရှိသူများက ဆုများချီးမြှင့်ပေးခဲ့သည်။
ထို့နောက် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ သမိုင်းဝင်ရှားပါးမှတ်တမ်း ဓာတ်ပုံများနှင့် မိန့်ခွန်းကောက်နုတ်ချက်

များ၊ အာဇာနည်ခေါင်းဆောင်ကြီး ကိုးဦး၏ အတ္ထုပ္ပတ္တိနှင့် သမိုင်းအကြောင်းအရာများ ပါဝင်သည့် နံရံကပ်စာစောင်များကို ပြသခဲ့ရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ကြည့်ရှုလေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေး သမဝါယမအသင်းများသို့ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ ပံ့ပိုးငွေများထုတ်ချေး

ညောင်တုန်း ဇူလိုင် ၁၁
နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေမှ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအတွက် ချေးငွေများ ထုတ်ချေးပေးလျက်ရှိရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်းမြို့နယ် ဧရာစိန်

စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်ရေးသမဝါယမအသင်းမှ အသင်းသား ၂၅ ဦး၏ စိုက်ဧက ၂၆ ဒသမ ၄ ဧကအတွက် ချေးငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ နှင့် ရွှေကျွန်းစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေး သမဝါယမအသင်းမှ အသင်းသား ၅၀ ၏ စိုက်ဧက ၃၄၇ ဧကအတွက် ချေးငွေကျပ်

သိန်း ၂၀၀ ထုတ်ချေးပေးခဲ့သည်။
ထို့ပြင် ဒေသတွင်း ပီလောပီနံများ ပိုမိုစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နိုင်ရန်အတွက် ကျောင်းကုန်းမြို့နယ် အစုကြီးကျေးရွာအုပ်စု လမင်းသာ ပီလောပီနံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေးသမဝါယမအသင်းမှ အသင်းသား ၂၈ ဦး၏ စိုက်ဧက ၂၈ ဧကအတွက် ချေးငွေကျပ် ၅၆ သိန်း ပံ့ပိုးထုတ်ချေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်				
၁၁-၇-၂၀၂၃				
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈,၂၀၀	၈,၁၀၀	၂၆၄	၂,၁၄၁,၇၀၀
MTSH	၂,၈၅၀	၂,၈၅၀	၅,၄၃၅	၁၅,၄၈၉,၇၅၀
MCB	၇,၁၀၀	၇,၁၀၀	၈၁	၅၇၅,၁၀၀
FPB	၁,၅၀၀	၁,၅၀၀	၅,၆၄၇	၈,၄၇၀,၅၀၀
TMH	၂,၄၀၀	၂,၄၀၀	၄	၉,၆၀၀
EFR	၂,၄၅၀	၂,၄၅၀	၀	၀
AMATA	၅,၀၀၀	၅,၀၀၀	၀	၀
MAEX	၁,၈၅၀	၁,၈၀၀	၂၆,၀၅၅	၄၆,၉၀၈,၂၅၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

မြောက်

စာတည်းမှူးချုပ် - ဦးစိုးစိုးနိုင်
 စာတည်းမှူး - ဦးဝင်းနိုင်
 စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး

အကြီးတန်း သတင်းထောက်များ - ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ည၊ ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး

အယ်ဒီတာ သတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်

သုတေသန စာပြင် - ဒေါ်ဇော်မာဝင့်

ဘာသာပြန် - ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ

စာတည်းများ - အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း - ဦးစည်သူလွင်နှင့်အဖွဲ့

★ ရှေးဦးမှ

ဦးစွာနိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား စတုဒိသာအလှူတော်မှ တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ ထို့နောက် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေသူများနှင့် သဘာဝဘေးဒဏ်သင့် ပြည်သူများထံသို့ ပေးပို့ရန် သီးစုံဒ်ပေါက်များ ထုပ်ပိုးနေမှုများကို လိုက်လံကြည့်ရှုကြပြီး ရင်းရင်းနှီးနှီး အားပေးစကားပြောကြားကာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေသူများအတွက် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်သည်။

ဆုတောင်းပေး

ယင်းနောက် စတုဒိသာအလှူတော်အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သည့် ရခိုင်ဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့၊ ခရစ်ယာန်ဘာသာရေးအဖွဲ့၊ အစ္စလာမ်ဘာသာရေးအဖွဲ့နှင့် ဟိန္ဒူဘာသာရေးအဖွဲ့တို့မှ တာဝန်ရှိသူများက သဘာဝဘေးဒဏ်သင့်ခဲ့ပြီး ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသည့် ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်အနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ လာရောက်ကြည့်ရှုပြီး လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည့်အတွက် ရခိုင်ပြည်သူများကိုယ်စား မိမိတို့ဘာသာရေး အသင်းအဖွဲ့များက အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့၏ စတုဒိသာအလှူတော် အစီအစဉ်ကို လာရောက်အားပေးသည့်အတွက်လည်း အားတက်ရပါကြောင်းနှင့် နေ့စဉ်မပျက်မကွက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရသည့် ပင်ပန်းမှုများ လျော့ကျသွားသည်ဟု ခံစားရပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အစိုးရအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများအားလုံး ကျန်းမာ၊ ချမ်းသာပါစေ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှနှင့် အစိုးရအဖွဲ့တာဝန်ရှိသူများအား လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအားလုံး အောင်မြင်ပါစေကြောင်း အစ္စလာမ်ဘာသာရေးအဖွဲ့က ဆုတောင်းပေးစဉ်။

ကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု၏ အကျိုး၊ နိုင်ငံတော်၏အကျိုးကို ယခုထက်ပို၍ ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း၊ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအားလုံး အောင်မြင်ပါစေကြောင်းကို မိမိတို့

ဘာသာရေး အသင်းအဖွဲ့များက ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သပါကြောင်း အသီးသီး ဆုတောင်းပေးကြသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ

အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် စစ်တွေမြို့ တပ်ဦးဆုတောင်းပြည့်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်သို့ရောက်ရှိကြပြီး ပြန်လည်

ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား SKY NET မိသားစု၊ မြန်မာနိုင်ငံ လိုင်စင်ရကန်ထရိုက်တာများအသင်းချုပ်(MLCA/MLCP)၊ အများပိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ မြန်မာ-အိန္ဒိယ-တရုတ် ချစ်ကြည်ရေးနှင့် စီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအသင်း(MICA) နှင့် ဘာသာစုံမိတ်ဆွေများမှ ရက် ၅၀ စတုဒိသာ အလှူတော်အစီအစဉ်ဖြင့် ချက်ပြုတ်လှူဒါန်းသည့် သီးစုံဒ်ပေါက်ဘူးများကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေသူများနှင့် သဘာဝဘေးဒဏ်သင့်ပြည်သူများထံသို့ ပေးပို့ရန် သီးစုံဒ်ပေါက်များ ထုပ်ပိုးနေမှုများကို လိုက်လံကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ် ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က ရခိုင်ပြည်နယ် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးမှုများသည် များစွာအထောက်အကူ ပြုပါကြောင်း၊

မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုများကြောင့် ယခုကဲ့သို့ မြန်မြန်ဆန်ဆန်ဖြင့် လုပ်ငန်းများ အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ ပြီးစီးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း အားပေးစကားပြောကြားပြီး ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများကိုပေးအပ်ရာ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူကြသည်။ သွားရောက်လေ့လာကြည့်ရှု မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အဖွဲ့ဝင်များသည် စစ်တွေမြို့ ရခိုင်ပြည်နယ် ယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်သို့ သွားရောက်လေ့လာကြည့်ရှုရာ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နန္ဒာ၊ ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန (စစ်တွေဌာနခွဲ) ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်အေးနီလာနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ပြတိုက်အတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ရခိုင်ရှေးဟောင်းမြို့တော်များ ပြခန်း၊ ရခိုင်စာပေကဏ္ဍပြခန်း၊ ရခိုင်ရှေးဟောင်းဒဂါးများပြခန်း၊ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားမျိုးနွယ်စုများ ပြခန်း၊ ရခိုင်ခေလေ့ထုံးစံများ ပြခန်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ဗုဒ္ဓယဉ်ကျေးမှုပြခန်း၊ ရိုးရာ ကျင်အားကစားပြခန်းတို့အတွင်း စိတ်ဝင်တစားဖြင့် လေ့လာကြည့်ရှုကြရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြခန်းတစ်ခုချင်းစီအလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ရှင်းလင်းတင်ပြမှုများအပေါ် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီး လိုအပ်သည်များ လမ်းညွှန်မှာကြားဖြည့်ဆည်းပေးသည်။

စာမျက်နှာ ၄ သို့ ★



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ရခိုင်ပြည်နယ် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည့် မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ စစ်တွေမြို့ ရခိုင်ပြည်နယ်ယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှ စစ်တွေမြို့ကျက်သရေဆောင် လောကနန္ဒာစေတီတော်မြတ်ကြီးသို့ သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည်ညို သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်တို့အား ဝါဆိုသင်္ကန်းနှင့်လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ ပြည်နယ် သြဝါဒစရိယ စစ်တွေမြို့၊ နန္ဒာရာမ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစက ပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တ နန္ဒသီရိ အမျိုးပြုသည့် သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များထံမှ ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြစဉ်။

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး
ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်
ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး
မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့နံနက်
ပိုင်းတွင် ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှ၊
ခရီးစဉ်တွင် လိုက်ပါလာသည့်အဖွဲ့
ဝင်များ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီး
ချုပ်၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာန
ချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ
လိုက်ပါ၍ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေ
မြို့၊ ကျက်သရေဆောင်လောက
နန္ဒာဘုရားကြီးသို့ သွားရောက်
ဖူးမြော်ကြည်ညိုသည်။

ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်
ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်
ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ အဖွဲ့ဝင်
များအား ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များ
က ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံ
အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊
အဖွဲ့ဝင်များသည် စေတီတော်
တော်မြတ်အား ဖူးမြော်ကြည်ညို
ကာ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီးများ
ကပ်လှူပူဇော်သည်။
ထို့နောက် စစ်တွေမြို့ပေါ်ရှိ

ဆရာတော်ကြီးများအား ဝါဆို
သင်္ကန်း၊ ဆွမ်းဆန်တော်နှင့်
လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်
လှူဒါန်းခြင်း အခမ်းအနားကို
ဆက်လက်ပြုလုပ်ရာ နိုင်ငံတော်
စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊
အဖွဲ့ဝင်များသည် ပြည်နယ်
သြဝါဒစရိယ စစ်တွေမြို့၊
နန္ဒာရာမ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
ပဓာန နာယက ဆရာတော် အဂ္ဂ
မဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစက
ပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တ နန္ဒသီရိ အမျိုးပြု
သည့် သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်

များထံမှ ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်
တည်ကြသည်။
ဆက်ကပ်လှူဒါန်း
ဆက်လက်၍ သံဃာတော်
အရှင်သူမြတ်များ ရွတ်ပွားချီးမြှင့်
တော်မူကြသည့် မေတ္တသုတ်
ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူ
ကြည်ညိုကြပြီး နိုင်ငံတော်စီမံ
အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး
တို့က နန္ဒာရာမ ပရိယတ္တိစာသင်
တိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော်
ထံသို့ ဝါဆိုသင်္ကန်း၊ ဆွမ်းဆန်
တော်နှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ

ဆက်ကပ် လှူဒါန်းသည်။
ဆက်လက်ပြီး ကောင်စီတွဲဖက်
အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်
ကြီးရဲဝင်းဦး၊ ကောင်စီဝင်များ
ဖြစ်ကြသည့် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး
မြထွန်းဦး၊ ဒေါက်တာ
အောင်ကျော်မင်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်
ကြီးရာပြည့်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
များ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး
(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)နှင့် ကာကွယ်
ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်မြင့်
တပ်မတော် အရာရှိကြီးများက
သံဃာတော်များထံ လှူဖွယ်
ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း

ကြသည်။
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ
အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊
အဖွဲ့ဝင်များသည် မြို့နယ်သြဝါဒ
စရိယ စစ်တွေမြို့ တပ်ဦး
ဆုတောင်းပြည့် ပရိယတ္တိစာသင်
တိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာ
သဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဓဇ အဂ္ဂမဟာ
ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတဘဒ္ဒန္တဏဝံသ
ထံမှ အနုမောဒနာတရား နာယူ
ကြည်ညိုကြပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစု
တို့အတွက် ရေစက်သွန်းချ အမျှပေး
ဝေကြသည်။ စာမျက်နှာ ၇ သို့ ၀



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ခေတ္တဝတီအားကစားကွင်းသို့ ရောက်ရှိစစ်ဆေးရာ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာစိုးဝင်းက ရှင်းလင်းတင်ပြစဉ်။

★ စာမျက်နှာ ၃ မှ
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ
အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ
နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ်သည်
ပြတိုက်ဧည့်သည်တော် မှတ်တမ်း

စာအုပ်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုး
သည်။
ရှင်းလင်းတင်ပြ
ဆက်လက်ပြီး နိုင်ငံတော်စီမံ
အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ

နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့
ဝင်များသည် ခေတ္တဝတီအားကစား
ကွင်းသို့ ရောက်ရှိစစ်ဆေးရာ
အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ
ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး

ဒေါက်တာစိုးဝင်းက ရှင်းလင်း
တင်ပြသည်။ ရှင်းလင်းတင်ပြမှု
များအပေါ် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်
ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်
ဝန်ကြီးချုပ်က ပြည်နယ်အဆင့်

အားကစားပွဲများကို ကျင်းပနိုင်
သည့် မိုးလုံလေလုံအားကစားရုံ၊
ခေတ်မီပြေးလမ်းနှင့် ပွဲကြည့်စင်
ပါ အားကစားကွင်းနှင့် အဆင့်မီ
ရေကူးကန်တို့ တည်ဆောက်နိုင်

ရေး တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့်
စီမံ ဆောင်ရွက် သွားရန်
လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရ
သည်။
သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် စစ်တွေတပ်နယ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားစဉ်။

အနာဂတ်တွင် မိမိတို့ဒေသ၌ ရာသီဥတုမျှတကောင်းမွန်စေရေး၊ သဘာဝဘေးဒဏ်များကို အထိုက်အလျောက်ကာကွယ်နိုင်စေရေး ပစ္စုပ္ပန်တွင်ရှိနေသည့် မိမိတို့က သစ်ပင်သစ်တောများ စိုက်ပျိုးခြင်းများကို အလေးထားဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စစ်တွေတပ်နယ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအား တပ်နယ်ရှိ မေဃဝတီခန်းမ၌လည်းကောင်း၊ ကမ်းနီတပ်နယ်ရှိ နယ်မြေခံတန်းမြင့်သင်တန်းကျောင်းမှ သန္ဓေအရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ တပ်မတော်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တို့မှ သင်တန်းသားစစ်သည်များကို အောင်စစ်သည်ခန်းမ၌လည်းကောင်း သီးခြားစီ တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြားသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် နှင့်အတူ ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညိုနှိုင်းကွက်ကွေးမျိုးကြည်၊ ရေလေ၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမောင်မောင်အေးနှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးအောင်နှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းအောင်နှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်မှူးမှ အဆင့်မြင့်တပ်မတော်အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ စစ်တွေတပ်နယ်မှ အရာရှိစစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ ကမ်းနီတပ်နယ်ရှိ နယ်မြေခံ တန်းမြင့်သင်တန်းကျောင်းမှ သန္ဓေအရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ တပ်မတော်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တို့မှ သင်တန်းသားစစ်သည်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရေရှည်အကျိုးကိုကြည့်၍ စနစ်တကျ တွက်ချက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး

ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်၌ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း (မိုခါ) ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး နောက်ရက်တွင် မိမိအနေဖြင့် စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ကူညီကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများ အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ ထိုခိုက်ပျက်စီးမှုများကို ပြန်လည် ထူထောင်နိုင်ရေး လမ်းညွှန် မှာကြားခဲ့ကြောင်း၊ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း (မိုခါ) သည် နာဂစ်မုန်တိုင်း ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး နောက်ပိုင်းတွင် ထိုခိုက်ပျက်စီးမှုများ ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည့် မုန်တိုင်း တစ်ခုဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ သေဆုံးသူ ၁၄၈ ဦးရှိခဲ့ပြီး ထိုထက်မကသည့် သေကျေပျက်စီးမှုများ ကြုံတွေ့ရ နိုင်သည်ဟု နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ခြင်းများကို အနည်းဆုံးဖြင့် ဖြတ်ကျော်နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ကို သင်ခန်းစာယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မုန်တိုင်းလွန်ပြီး နောက်ပိုင်း ကူညီကယ်ဆယ်ရေး ပျက်စီးမှုများ ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းဟူ၍ နှစ်ပိုင်းခွဲကာ ဆောင်ရွက်စေခဲ့ကြောင်း၊ အချို့သောအဆောက်အအုံများမှာ လုံးဝပြိုကျပျက်စီးမှုများရှိခဲ့သဖြင့် အသစ်ပြန်လည် တည်ဆောက်ရခြင်းများလည်း ရှိကြောင်း၊ အသစ်တည်ဆောက်ရသည့် အဆောက်အအုံများကို ရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် ပြန်လည် တည်ဆောက်ရမည် ဖြစ်သကဲ့သို့ ကျန်ရှိသည့် အဆောက်အအုံများကိုလည်း ရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရေး၊ သဘာဝဘေးဒဏ်ခံနိုင်ရေးအတွက် မွမ်းမံခြင်းများကို ဆောင်ရွက်သွားရန် လမ်းညွှန်မှာကြားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲ

အောင် စနစ်တကျတွက်ချက် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်သဖြင့် အချိန်အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ ကြာမြင့်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သဘာဝဘေးဒဏ်ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် ထိုခိုက်ပျက်စီးမှုများကို ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာ၌ ပုံမှန် ဆောင်ရွက်နေသည်များထက် ပိုမို၍ ခွန်အားစိုက်ထုတ် ဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက လုပ်ငန်းများလျင်လျင်မြန်မြန်ဖြင့် တိုးတက် ပြီးစီးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် အားလုံးမှ အားထည့်ဆောင်ရွက် ကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားလိုကြောင်း။

သစ်ပင်စိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် ရာသီဥတုမျှတမှုနှင့် သဘာဝဘေးဒဏ်ကျရောက်မှုများကို ကာကွယ်နိုင်မည်ဖြစ်

သဘာဝ ဘေးဒဏ်သည် မည်သည့်အချိန်တွင် ဖြစ်ပေါ်နိုင်မည်ကို ကြိုတင်၍ သိရှိနိုင်ရန် ခက်ခဲပြီး မဖြစ်ပွားမီရက်သတ္တပတ် အနည်းငယ်အလိုမှပင် မည်ကဲ့သို့ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည်ကို ခန့်မှန်းသိရှိနိုင်ကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းဒေသ ဖြစ်သဖြင့် မုန်တိုင်းဖြစ်ပေါ်ခြင်း၊ မိုးကြီးရေလျှံခြင်းများကို မလွဲမသွေ ကြုံတွေ့ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် လိုအပ်သည့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်းများကို မဖြစ်မနေ ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လေပြင်းတိုက်ခြင်းနှင့် ရာသီဥတု မမျှတခြင်းတို့ကို ကာကွယ်နိုင်ရန် သဘာဝ အကာအကွယ်ဖြစ်သည့် သစ်ပင်သစ်တော စိုက်ပျိုးခြင်းများကိုလည်း ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ရိုးမနှင့် ဆက်နွယ်နေသည့် တောင်တန်းများ၌သာ သစ်ပင်သစ်တောများတွေ့ရှိရပြီး ကွင်းပြင်အများအပြားရှိနေသည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် သစ်ပင်များကို ကျေးရွာအလိုက်၊ ရပ်ကွက်များ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် စစ်တွေတပ်နယ်ရှိ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအတွက် စားသောက်ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။

အလိုက်၊ မြို့များအလိုက် စိုက်ပျိုးသွားရန်လိုကြောင်း၊ သစ်ပင်များကို စိုက်ပျိုးခြင်းထက် ခုတ်ယူသုံးစွဲခြင်းက ပိုမိုများပြားသည်ကို တွေ့ရှိရပြီး ထင်းအဖြစ်သုံးစွဲခြင်းနှင့် အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ခုတ်ယူကြသည်ကို တွေ့ရကြောင်း၊ သဘာဝအရ ပေါက်ရောက်လျက်ရှိသည့် သစ်ပင်များပြုန်းတီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာပြီး ရာသီဥတုများ ဖောက်ပြန်လာခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် သဘာဝဘေးဒဏ်များအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများအဖြစ် သစ်ပင်သစ်တောများ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးရန် လိုကြောင်း၊ နယ်မြေခံပြည်သူလူထုနှင့် ပူးပေါင်း၍ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးခြင်းကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ဒေသအတွင်း သစ်တောသစ်ပင်များ ပေါများလာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နောင်အနာဂတ်တွင် မိမိတို့ဒေသ၌ ရာသီဥတုမျှတ

ကောင်းမွန်စေရေး၊ သဘာဝဘေးဒဏ်များကို အထိုက်အလျောက် ကာကွယ်နိုင်စေရေးအတွက် ယခုပစ္စုပ္ပန်တွင်ရှိနေသည့် မိမိတို့က သစ်ပင်သစ်တောများ စိုက်ပျိုးခြင်းများကို အလေးထားဆောင်ရွက် ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအနေဖြင့်လည်း မိမိတို့နေထိုင်ရာ နေအိမ်လှိုင်းခန်းအတွင်း အရိပ်ရ လေကာပင်များ၊ သစ်ပင်ကြီးများကို စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး လုံလောက်သည့် အကျယ်အဝန်းများကို စနစ်တကျ တွက်ချက်နေရာချ ထားပေးပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ စစ်သည်များကို စိုက်ပျိုးခြင်းများ လုံလောက်သည့် အကျယ်အဝန်းများကို ထားပေးပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ စစ်သည်တစ်ဦးချင်းစီအလိုက် အဆင့်လိုက် နေရာချထားပေးသည့် အဆောက်အအုံများကိုလည်း စနစ်တကျ နေထိုင်ရန်နှင့် လိုအပ်သည့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းများကို မိမိတို့ တတ်နိုင်သမျှ ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုကြောင်း။

ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း (မိုခါ) တိုက်ခတ်ပြီး နောက်ပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့တွင် နေထိုင်ကြသည့် ဒေသခံပြည်သူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းများ၊ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ စားရေးအစာပြေစေရေးအတွက် ရန်ကုန်မြို့မှတစ်ဆင့် အစားအသောက်များကို ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ တပ်မတော်အတွင်း၌ တပ်ပိုင်နှင့် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး လုပ်ငန်းများကို ယခင်ကတည်းကပင် အားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့သဖြင့် အသား၊ ငါးနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို ဖူလုံပေါများစွာ စားသုံးနိုင်သကဲ့သို့ ဒေသခံများ၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူစားသုံးနိုင်ရေးအတွက်လည်း ရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ကမ်းနီတပ်နယ်ရှိ နယ်မြေခံတန်းမြင့်သင်တန်းကျောင်းမှ သန္ဓေ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ တပ်မတော်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တို့မှ သင်တန်းသားစစ်သည်များကို တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ကမ်းနီတပ်နယ်ရှိ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ သင်တန်းသားများအတွက် စားသောက် ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။

❖ စာမျက်နှာ ၅ မှ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလိုက်သည့် ပညာရပ်များနှင့် အတွေ့အကြုံ များကိုပေါင်းစပ်၍ တာဝန်များကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်ရန်လို တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု အပိုင်း နှင့်ပတ်သက်၍ စစ်သည်တစ်ဦး ချင်းအနေဖြင့် စစ်သားပီသစွာ နေထိုင်ကျင့်ကြံရန်လိုပြီး စစ်ရေး အသိ၊ စစ်ရေးသတ် အမြဲရှိရန် လိုကြောင်း၊ မည်သည့်လုပ်ငန်း တာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ရသည် ဖြစ်စေတပ်မတော်သားတိုင်းသည် စစ်တိုက်နိုင်ရမည်၊ နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေး တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ကို သင်ကြားပေးထားသည့် စစ်အတတ်ပညာများကို ကျွမ်းကျင် ပိုင်နိုင်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်းကျောင်းတွင် စစ်သည် တစ်ဦးချင်း၏ အဆင့်နှင့်လျော်ညီ စွာ တတ်မြောက်ရန်လိုအပ်သည့်

သက်ဆိုင်ရာ ပညာရပ်အလိုက် အုပ်ချုပ်မှု၊ စစ်ပညာနှင့် ရုံးလုပ်ငန်း များကို သင်ကြားပေးလျက်ရှိ ကြောင်း၊ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေး လိုက်သည့် ပညာရပ်များနှင့် အတွေ့အကြုံများကို ပေါင်းစပ်၍ စစ်သားကောင်း ပီသသည့် စိတ်ဓာတ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင် ရန်လိုကြောင်း၊ ယခုသင်တန်း ကျောင်းမှ သင်ကြားပေးလိုက် သည့် စစ်ပညာရပ်များသည် တိုက်ပွဲများ ဆင်နွှဲရာတွင် အောင်မြင်မှုများ ပိုမိုရရှိစေရန် အတွက် သင်ကြားပေးလိုက်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ စစ်မြေပြင်တာဝန် ထမ်းဆောင်ချိန်တွင် သင်ကြား ပေးလိုက်သည့် ပညာရပ်များကို ထိထိရောက်ရောက် အသုံးချမည် ဆိုပါက ရန်သူကို ထိရောက်စွာ ချေမှုန်းနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန် များကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်

နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တစ်ဦးချင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုကို ကျေပွန် စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် အထောက် အကူပြုစေမည့် ပညာရပ်များကို သင်ကြားပေးနေခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေး တာဝန်များကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်ရေး အတွက် တစ်ဦးချင်း ကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှုရှိရန် လိုကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်မျှတသည့် နေထိုင် စားသောက်မှုရှိရမည် ဖြစ်ပြီး ကိုယ်ခန္ဓာ ကြံ့ခိုင်သန်စွမ်းမှုရှိစေ ရေးအတွက်လည်း လေ့ကျင့် နေရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်းမာ ကြံ့ခိုင်အောင် အမြဲမပြတ်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်နေမှ သာလျှင် လက်တွေ့စစ်မြေပြင်၌ တာဝန် များကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင် နိုင်မည်ဖြစ်ပြီး မိမိကိုယ်ကို၊ မိမိတပ်ဖွဲ့ကို ကာကွယ်နိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း။ စာမျက်နှာ ၇ သို့ ❖



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ စစ်တွေတပ်နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းအတွက် ချီးမြှင့်ငွေများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ကမ်းနီတပ်နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းအတွက် ချီးမြှင့်ငွေများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။

စာမျက်နှာ ၄ မှ

ယင်းနောက် အခမ်းအနားကို “ဗုဒ္ဓသာသနံစိရံတိဋ္ဌတု” သုံးကြိမ် ရွတ်ဆိုဆုတောင်း၍ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့သည်။ ဆက်လက်ပြီး နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အဖွဲ့ဝင်များသည် စစ်တွေမြို့ရှိ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် ဦးရဲကျော်သူကျောင်းတိုက်သို့ သွားရောက်၍ ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဇောတိပါလအား ဖူးမြော်ကြည်ညိုပြီး လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် နဝကမ္မ အလှူငွေများကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က မုန့်တိုင်းဒဏ်ကြောင့်

ကျောင်းတိုက်အတွင်း ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့မှု အခြေအနေများကို မေးမြန်းလျှောက်ထားပြီး လိုအပ်သည်များကို ပြန်လည်ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခြေအနေများကို လျှောက်ထားတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျောင်းတိုက်အတွင်း ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့မှု အခြေအနေများနှင့် ကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ သကျမုန့်ဘုရားကြီးသိမ်တော် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့မှု အခြေအနေများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု၍ ယခုကျောင်းတိုက်ကြီးသည် သမိုင်းဝင်ကျောင်းတိုက်ကြီးဖြစ်သဖြင့် ပြန်လည်ပြုပြင်ရေး

လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မူလလက်ရာများ အတိုင်း ပြန်လည် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပေးရန်လိုကြောင်း၊ အလားတူ သကျမုန့်ဘုရားကြီး သိမ်တော်ကြီးကိုလည်း လတ်တလော ဦးစားပေးပြုပြင်ရမည့် အမိုးများကို အမြန်ဆုံး ပြုပြင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုကြောင်း၊ အကာများ ပြုပြင်ရာတွင်လည်း မူလလက်ရာအတိုင်း ပြန်လည်ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုကြောင်း၊ ဘုရားဝင်းအတွင်း သန့်ရှင်း သပ်ရပ်ရေးကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုကြောင်းနှင့် အခြား လိုအပ်သည်များအား တာဝန်ရှိသူများကို မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ စစ်တွေမြို့ပေါ်ရှိ ဆရာတော်ကြီးများအား ဝါဆိုသင်္ကန်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



လှည့်လည်ကြည့်ရှု
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် မုန့်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် စစ်တွေမြို့ရှိ ရှေးဟောင်း သမိုင်းဝင် ဦးရဲကျော်သူ ကျောင်းတိုက် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့မှု အခြေအနေများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

စာမျက်နှာ ၆ မှ

နိုင်ငံရေးနှင့်ပတ်သက်၍ မိမိတို့အနေဖြင့် အမျိုးသားရေးရည်မှန်းချက်နှစ်ရပ်၊ နိုင်ငံရေးဦးတည်ချက်နှစ်ရပ်ကို ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး တပ်မတော်အနေဖြင့် ကောင်းမွန်သည့် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် လုပ်ငန်းများအောင်မြင်မည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းသည့်အချိန်တွင် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲပြန်လည် ကျင်းပပေးမည်ဟု တပ်မတော်အနေဖြင့် အာမခံပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်သည် ပြည်သူများကြားမှ ပေါက်ဖွားလာပြီး တိုင်းပြည်၏အစိတ်အပိုင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ကို ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် မှန်မှန်ကန်ကန် လျှောက်လှမ်းနိုင်ရေး တပ်မတော်အနေဖြင့် ခိုင်ခိုင်မာမာ ရပ်တည်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း။ အမျိုးသားရေး မျှော်မှန်းချက်ဖြစ်သည့် တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် တိုင်းပြည်စားရေရှိကွာပေးရေးကို ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေး ဆိုသည်မှာ တိုင်းပြည် တည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး ဒီမိုကရေစီ အပြည့်အဝရရှိသည့် နိုင်ငံဖြစ်ရန်လိုကြောင်း၊ တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ကမ်းနီတပ်နယ်ရှိ အရာရှိ၊ စစ်သည်များနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ သင်တန်းသားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။

လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခများ ချုပ်ငြိမ်းအောင် ဆောင်ရွက်ရန် လိုကြောင်း၊ ပြည်သူများဘဝ ရပ်တည်နိုင်ရေးအတွက် အသိပညာ အတတ်ပညာများ ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးမှသာ ၎င်းတို့ဘဝ တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် လေးလေးနက်နက်ဖြင့် စဉ်းစား ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ လွယ်ကူသည့်လုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်၍

ခက်ခဲသည့် အလုပ်များကို အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် မျှော်မှန်းချက်များကို ခိုင်ခိုင်မာမာ ချမှတ်ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း။ ပညာရည်မြင့်မားရေး အလေးထား၊ အားပေးဆောင်ရွက်ယနေ့ခေတ်သည် ပညာခေတ်ဖြစ်သဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုနှင့် မိမိတို့၏ သားသမီးများ၏ ပညာရေးကိုလည်း အားပေးဆောင်ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း၊ အတန်းပညာ

တတ်မြောက်မှသာလျှင် အတတ်ပညာများကို သင်ယူတတ်မြောက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိအတွက် အကျိုးဖြစ်စေနိုင်သည့် ဗဟုသုတ ရရှိစေနိုင်သည့် စာအုပ်စာပေများကို လေ့လာဖတ်ရှုနေရန်လိုကြောင်း၊ ထိုသို့ ဖတ်မှတ်လေ့လာနိုင်ရေးအတွက်လည်း တပ်မတော်မှ စာအုပ်စာပေများကို ထုတ်ဝေပြီး ပြန့်ချိပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ တပ်မတော်အနေဖြင့် တပ်မတော်သားမိသားစုဝင် သားသမီးများ၏

ပညာရေးကို အမြဲမပြတ် အားပေးလျက်ရှိပြီး ထူးချွန်စွာအောင်မြင်သူများကိုလည်း ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ မိမိတို့သားသမီးများ၏ ပညာရည်မြင့်မားစေရေးအားထည့်ဆောင်ရွက်ကြရန် လိုကြောင်း၊ မိမိတို့၏ သားသမီးများကို ယဉ်ကျေးလိမ္မာပြီး မိမိခြေထောက်ပေါ်တွင် မိမိရပ်တည်နိုင်သည့် ထူးချွန်ထက်မြက်သည့် သားသမီးများဖြစ်လာစေရေး စနစ်တကျ

ထိန်းသိမ်း ပျိုးထောင်ပေးရန်လိုကြောင်း၊ မိမိတို့ကို ပေးအပ်ထားသည့် ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များကိုလည်း ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထောက်ပံ့ပေးအပ် ထိုနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က တပ်နယ်အသီးသီးရှိ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ သင်တန်းသားများအတွက် စားသောက်ဖွယ်ရာ ပစ္စည်းများကို လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ဇနီးက တပ်နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းများအတွက် ချီးမြှင့်ငွေများကို လည်းကောင်း ထောက်ပံ့ပေးအပ်ရာ တာဝန်ရှိသူများက အသီးသီးလက်ခံရယူကြသည်။ တွေ့ဆုံပွဲများအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အရာရှိ၊ စစ်သည်များနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ သင်တန်းသားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်းကော်မရှင်နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း ၂၀၂၃ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ကျောပုံးမှ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များကို အာရုံစူးစိုက်မိလာစေရန်ရည်ရွယ်၍ ကုလသမဂ္ဂက ကမ္ဘာ့လူဦးရေ သန်းငါးထောင်ပြည့်ခဲ့သည့် ၁၉၈၇ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၁ ရက်ကို ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ကာ နှစ်စဉ် ဇူလိုင် ၁၁ ရက်တွင် အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားများကို ကျင်းပလာခဲ့ကြောင်း။

လူသားအားလုံးကျန်းမာကြံ့ခိုင်ပြီး ဘဝအရည်အသွေး တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးနှင့် သာယာဝပြောသည့် လူ့ဘောင်သစ်တည်ထောင်နိုင်ရေးအတွက် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေး၏ အရေးပါမှု၊ ကျား - မတန်းတူညီမျှမှု၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု၊ မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေး စသည့်လူဦးရေနှင့် ကောင်းမွန်သော အလေ့အထများမြှင့်တင်နိုင်ရန်၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပလူဦးရေနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်သိရှိစေရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှ နှစ်စဉ်ကျင်းပလာခဲ့ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သည်နှင့်အညီ ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားများကို ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှစတင်၍ နှစ်စဉ်ကျင်းပလာခဲ့ရာ ယနေ့ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားသည် (၃၄) ကြိမ်မြောက် အခမ်းအနားဖြစ်ကြောင်း။

ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၂၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်က ကမ္ဘာ့လူဦးရေ သန်းရှစ်ထောင်ပြည့်ပြီဟု ကုလသမဂ္ဂက ထုတ်ပြန်ခဲ့ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့လူဦးရေ သန်းရှစ်ထောင်ပြည့်ခြင်းသည် လူသားတို့၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုမှတ်တိုင်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့လူဦးရေ တိုးတက်လာမှုကို လေ့လာကြည့်မည်ဆိုပါက သန်းတစ်ထောင်မှ နှစ်ထောင် တိုးပွားရန် နှစ်ပေါင်း တစ်ရာနှစ်ဆယ်ကျော်၊ သန်းနှစ်ထောင်မှ သန်းသုံးထောင် တိုးပွားရန် နှစ်ပေါင်းသုံးဆယ်ကျော် ကြာမြင့်ခဲ့သော်လည်း နောက်ပိုင်းကာလများတွင် သန်းတစ်ထောင်တိုးရန် ဆယ်စုနှစ်တစ်ခုကျော်သာ ကြာမြင့်လာတော့ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့လူဦးရေ သန်းခုနစ်ထောင်မှ ရှစ်ထောင်ပြည့်ရန် ၁၂ နှစ်သာကြာမြင့်ခဲ့ကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ လူဦးရေ အလျင်အမြန်တိုးတက်လာခြင်းသည် လူများ၏ ကျန်းမာရေး၊ အစာအာဟာရ၊ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးနှင့် ဆေးဝါးများတိုးတက်ကောင်းမွန်လာခြင်း၏ အကျိုးဆက်အဖြစ် လူ့သက်တမ်းများ ပိုမိုရှည်ကြာလာခြင်းကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း။

သို့သော် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ လျင်မြန်စွာတိုးပွားလာခြင်းနှင့်အတူ နိုင်ငံအများစုတွင် တန်းတူညီမျှမှု မရှိခြင်း၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု၊ ပိုမိုကျယ်ကျယ်စားနပ်ရိက္ခာမပြည့်စုံခြင်း၊ ရေရှားပါးပြတ်လပ်ခြင်းနှင့် ရာသီဥတုဖောက်ပြန်ခြင်းများကြောင့်ဖြစ်ပေါ်လာသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုးများကို ခံစားနေကြရသူများလည်း တိုးပွားလာသည်ကို တွေ့ရကြောင်း။

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံအများစုတွင် မွေးဖွားနှုန်း ကျဆင်းလာခြင်းကြောင့် လုပ်သားအင်အား ရှားပါးလာပြီး သက်ကြီးရွယ်အို များပြားလာသည့် အခြေအနေကို ရင်ဆိုင်နေကြရသကဲ့သို့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှေးကွေးသည့် နိုင်ငံများတွင် လူဦးရေ တိုးပွားမှု မြန်ဆန်လာသည့်အတွက် ၎င်းတို့၏ နေ့စဉ်လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ပိုမိုလှုပ်ရှားရန်ကန်နေကြရကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် တစ်ရက်လျှင် နှစ်ခေါ်လာအောက်သာရရှိသည့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုမျိုးအောက်တွင် ရောက်ရှိနေကြသည်ကို သတိပြုကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ထို့ကြောင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု အဆုံးသတ်ရန်၊

❖ အနာဂတ်တွင် သက်ကြီးရွယ်အို လူဦးရေများပြားလာမည်ဖြစ်၍ လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးစနစ် အားကောင်းလာစေရန်နှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများနှင့် သင့်တင့်လျောက်ပတ်သည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးနိုင်ရေးကိုလည်း ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားကြရမည်
❖ မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူမှုစီးပွားဆိုင်ရာကဏ္ဍများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ရာတွင် အမျိုးသမီးများ၏ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေး၊ ကျား - မတန်းတူညီမျှရေး၊ မိသားစုစီမံကိန်း၊ မိခင်နှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကောင်းမွန်သည့် လူမှုဘဝများ ရရှိလာစေရန် ကြိုးပမ်းသွားကြမည်

ကမ္ဘာမြေကိုကာကွယ်ရန်နှင့် လူ့အားလုံး၏ ဘဝနှင့် မျှော်လင့်ချက်များ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရန် စသည်တို့ကို တစ်ကမ္ဘာလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် အရေးယူဆောင်ရွက်ရေးအတွက် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့က “စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုပန်းတိုင်များ”ကို ပန်းတိုင် ၁၇ ခု၊ ဦးတည်ချက် ၁၆၉ ခုဖြင့် ရေးဆွဲထားရှိကြောင်း၊ အဆိုပါပန်းတိုင်များကို ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အနေဖြင့် ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် ပြည့်မီအောင် ဆောင်ရွက်ကြရန် သဘောတူညီခဲ့ကြကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုပန်းတိုင်များကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးကဏ္ဍများတွင် ဟန်ချက်ညီညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ရှိစေရေး၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျော့ချရေး၊ အမျိုးသမီးများ၏ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးနှင့် ကျား - မတန်းတူညီမျှမှု ရှိစေရေးတို့ကို အလေးထား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံကိုလည်း ငြိမ်းချမ်းပြီး သာယာဝပြောသည့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုဖြစ်စေရေးရည်မှန်းပြီး “မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး ဟန်ချက်ညီသော ဖွံ့ဖြိုး

တိုးတက်မှုစီမံကိန်း”ကို ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော် လျက်ရှိကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူဦးရေဆိုင်ရာဖြစ်ပေါ် တိုးတက်ပြောင်းလဲမှုများကို ကြည့်မည်ဆိုပါက ၂၀၁၄ ခုနှစ် သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များကို အခြေခံ၍ လူဦးရေခန့်မှန်းတွက်ချက်မှုအရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူဦးရေ ၅၅ ဒသမ ၇ သန်းကျော်ရှိလာခဲ့ပြီး ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် ၅၉ ဒသမ ၃ သန်းကျော်ခန့်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း။

လူဦးရေဆူလာဘ်

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် လက်ရှိအချိန်ကာလသည် လူဦးရေဆူလာဘ်ကို ရရှိခံစားနေချိန်ဖြစ်သည့် အတွက် နိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစီမံကိန်းများတွင်

၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အခန်း - ၁၊ ပုဒ်မ - ၂၊ ပုဒ်မခွဲ-က နှင့် အခန်း-၈၊ ပုဒ်မ ၃၄၈ တို့တွင် သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းပေးထားသည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

အမျိုးသမီးများအား နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြားမှုပပျောက်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံသည် ၁၉၉၇ ခုနှစ်တွင် “အမျိုးသမီးများအား နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြားမှုပပျောက်ရေးဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂ သဘောတူစာချုပ်”ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပြီး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှု အစီရင်ခံစာကို ရေးသားပြုစု တင်သွင်းလျက်ရှိကြောင်း၊ အလားတူ “အာဆီယံ အမျိုးသမီးကော်မတီ”တွင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ “အာဆီယံအမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးများမြှင့်တင်ရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာကော်မတီ”တွင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်လည်းကောင်း နိုင်ငံတကာနှင့် ဒေသတွင်း၌ တက်ကြွစွာ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

စီမံကိန်းဒုတိယအဆင့်

ရေးဆွဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက် မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အမျိုးသမီးကော်မတီ၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် “အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ အမျိုးသားအဆင့်မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း”ကို ကျား - မရေးရာဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ အနေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ စဉ်ဆက်မပြတ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အမျိုးသားအဆင့်မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း ဒုတိယအဆင့် ရေးဆွဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၌ မိခင်နှင့် မျိုးဆက်ပွား ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးမှုပန်းတိုင်များ ပြည့်မီရန် ရည်ရွယ်ပြီး မိခင်သေဆုံးမှုများ လျော့နည်းကျဆင်းစေရေး၊ မျိုးဆက်ပွားနိုင်သောအရွယ်ရှိ အမျိုးသမီးများအရည်အသွေးပြည့်ဝသော မိခင်ဖြစ်ရေးနှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများကို လူတိုင်းလက်လှမ်းမီရရှိစေရေး ဦးစားပေးကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း နေထိုင်ကြသူများအားလုံးလိုင်မှုဆိုင်ရာနှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးနှင့် အခွင့်အရေးများကို အပြည့်အဝခံစားခွင့်ရရှိစေရေးအတွက် “လိုင်မှုဆိုင်ရာနှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးနှင့် အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အမျိုးသားအဆင့်မူဝါဒ”ကို ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့ပြင် “လိုင်မှုဆိုင်ရာ၊ မျိုးဆက်ပွား၊ မိခင်၊ မွေးကင်း၊ ငါးနှစ်အောက်ကလေးနှင့် ဆယ်ကျော်သက်ဆိုင်ရာ ငါးနှစ်တာမဟာဗျူဟာ စီမံကိန်း (၂၀၂၁-၂၀၂၅)”ကိုလည်း ရေးဆွဲထားပြီး အဆိုပါမဟာဗျူဟာစီမံကိန်းပါ နည်းဗျူဟာများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များအတိုင်း မိခင်နှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှုများကို လက်လှမ်းမီရရှိစေရန် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၉ သို့ ❁

ကျား - မ တန်းတူညီမျှရေးနှင့်ပတ်သက်၍

စာမျက်နှာ ၈ မှ

ကျား-မ အခြေပြုအကြမ်းဖက်မှု ခံစားနေရ သောသူများအား ပြီးပြည့်စုံသော ပြုစုစောင့်ရှောက်မှု ပေးနိုင်သည့်စင်တာများကို နေပြည်တော်၊ ပင်းတယ၊ မော်လမြိုင်၊ သထုံ၊ မြစ်ကြီးနားနှင့် ဝိုင်းမော်မြို့တို့ရှိ ပြည်သူ့ဆေးရုံများ၌ ဖွင့်လှစ်စောင့်ရှောက်မှုပေးလျက် ရှိပြီး အခြားတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အဆင့်ဆေးရုံ များတွင် တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း။

ကုလသမဂ္ဂအနေဖြင့် နှစ်စဉ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ ဆောင်ပုဒ်များကို ချမှတ်ခဲ့ရာတွင် အမျိုးသမီးများနှင့် မိန်းကလေးငယ်များ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် အခွင့်အရေး များ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်ရေး၊ မျိုးဆက်ပွား ကျန်းမာရေးကို အလေးပေးဆောင်ရွက်ရေး၊ ကျား- မ တန်းတူညီမျှမှုရှိစေရေး၊ မိသားစုစီမံကိန်းအကောင် အထည်ဖော်ရေး စသည်တို့ကို ပိုမိုတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင် နိုင်ရေး တွန်းအားပေးသည့်အနေဖြင့် ဆောင်ပုဒ်များ သတ်မှတ်လာကြောင်း။

လူဦးရေနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာကဏ္ဍများကို ထိရောက်စွာ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး

ယခု ၂၀၂၃ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ ဆောင်ပုဒ်ကို ကုလသမဂ္ဂက ချမှတ်ထားသည့် လူဦးရေဆိုင်ရာ မူဝါဒများကို အခြေခံ၍ မိမိတို့နိုင်ငံအတွက် ဆွေးနွေး ဆုံးဖြတ် သတ်မှတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့နိုင်ငံတွင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည့် လူဦးရေနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ ကဏ္ဍများ ကို ထိရောက်စွာ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးကို ထင်ဟပ်စေသည့် ယခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ အထိမ်း အမှတ် ဆောင်ပုဒ်သည် “ကမ္ဘာ့လူတောင်သာယာဖို့ လူဦးရေနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဟန်ချက်ညီအောင် ကြိုးစားဖို့” ဖြစ်ကြောင်း။

အဆိုပါ ဆောင်ပုဒ်ပေးလိုသည့် အဓိကအချက် မှာ လူဦးရေ နည်းခြင်း၊ များခြင်း တစ်ခုတည်းဖြင့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို တိုင်းတာ၍မရဘဲ အဆိုပါနိုင်ငံတွင် ချမှတ်ထားသည့် ကောင်းမွန်မှုနှင့် နိုင်ငံ၏ အခြေအနေပေါ်မူတည်၍ ကဏ္ဍအလိုက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု စီမံကိန်းများ ချမှတ်အကောင် အထည်ဖော်မှုတို့သည် ပို၍ အရေးကြီးသည်ကို အသိပေးလိုခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် လူဦးရေနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဟန်ချက်ညီအောင် အသုံးပြုနိုင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူမှုစီးပွားဆိုင်ရာကဏ္ဍများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် အမျိုးသမီး များ၏ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေး၊ ကျား - မ တန်းတူညီမျှ ရေး၊ မိသားစုစီမံကိန်း၊ မိခင်နှင့် မျိုးဆက်ပွား ကျန်းမာရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ကောင်းမွန် သည့် လူမှုဘဝများ ရရှိလာစေရန် ကြိုးပမ်းသွားကြ



ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်းကော်မရှင်နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း တက်ရောက် လာကြသူများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

မည်ဖြစ်ကြောင်း။

ကမ္ဘာ့လူဦးရေ သန်း ၈၀၀၀ ရှိလာခြင်းနှင့် အတူ လူဦးရေဆိုင်ရာပြောင်းလဲလာမှုကို လေ့လာလျှင် ကမ္ဘာ့လူဦးရေသည် ဆက်လက်တိုးတက်နေဦးမည် ဖြစ်သော်လည်း လွန်ခဲ့သည့် ရာစုဝက်ခန့်က စတင်၍ ကလေးမွေးဖွားမှု ဆက်တိုက်ကျဆင်းလာခြင်းကြောင့် အနာဂတ်တွင် လူဦးရေတိုးနှုန်းသည် တဖြည်းဖြည်း နှေးကွေးလာနိုင်ကြောင်းလည်း ခန့်မှန်းရကြောင်း၊ မွေးဖွားမှုနှုန်းများ ကျဆင်းလာခြင်းနှင့်အတူ လူတို့၏ မျှော်မှန်းသက်တမ်းမြင့်လာခြင်းတို့ကြောင့် သက်ကြီး ရွယ်အို အချိုးအစားပါဝင်မှုသည် တစ်နေ့တခြား များပြားလာနိုင်ကြောင်း၊ သို့သော်လည်း မွေးဖွားနှုန်း ကျဆင်းလာသည့်နိုင်ငံများသို့ မွေးဖွားနှုန်းများ ပြီး ဆင်းရဲသည့်နိုင်ငံများက ရွှေ့ပြောင်းလူဦးရေများ ဝင်ရောက်ခြင်းများရှိနေသဖြင့် လူဦးရေတိုးပွားမှု ဆက်လက်ရှိနေဦးမည်ဖြစ်ပြီး မူလရွှေ့ပြောင်းခဲ့သည့် နိုင်ငံများတွင် လူဦးရေလျော့ကျမှုနှင့် တွေ့ကြုံနေရ မည်ဖြစ်ကြောင်း။

အမျိုးသမီးများသည် အမျိုးသားများထက် ပိုမိုအသက်ရှည်စွာနေထိုင်နိုင်

ကမ္ဘာတစ်ဝန်း၌ မွေးဖွားစဉ် ယောက်ျားလေး အရေအတွက်သည် မိန်းကလေး အရေအတွက်ထက် ပိုမိုများပြားသော်လည်း အမျိုးသမီးများသည် အမျိုးသားများထက် ပိုမိုအသက်ရှည်စွာနေထိုင်နိုင် ကြသည်ကို လေ့လာသိရှိရကြောင်း။

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင် လက်ရှိကြုံတွေ့နေရသည့် လူဦးရေဆိုင်ရာ ပြောင်းလဲမှုများနှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့

ရသည့် အခက်အခဲများကို လွတ်မြောက်အောင် နည်းလမ်းရှာဖွေရင်း အခွင့်အလမ်းများအဖြစ် ပြောင်းယူနိုင်ခဲ့သည်ကို တွေ့မြင်ကြရမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း လက်ရှိကြုံတွေ့နေရသည့် အခက်အခဲအကျပ်အတည်းစိန်ခေါ်မှုများကို ကြံ့ကြံ့ခံ ရင်ဆိုင်ရင်း လူဦးရေဆိုင်ရာ ပြောင်းလဲလာမှုများမှ အခွင့်အလမ်းများအဖြစ် ပြောင်းလဲရယူကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့နိုင်ငံတွင် လူဦးရေ ဆိုင်ရာပြောင်းလဲမှုမှ အခွင့်အလမ်းများ ရယူနိုင်ရန် ၁၀ နှစ် တစ်ကြိမ် မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ကြရသည့် ပြည်လုံးကျွတ် သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူရေး အကြံစမ်းသပ်ဆောင်ရွက်ချက်အဖြစ် ၂၀၂၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် စမ်းသပ်သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူမည်ဖြစ်ပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ ပြည်လုံးကျွတ်လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အရေးကြီးသည့် လူဦးရေ အချက်အလက်များနှင့် မှန်ကန်သည့် ကိန်းဂဏန်း များရရှိမှုသာ နိုင်ငံ၏ဘက်စုံ၊ ကဏ္ဍစုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အတွက် အခွင့်အလမ်းများ ပေါ်ထွက်ရရှိလာမည် ဖြစ်သကဲ့သို့ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီဖြစ်ပေါ်လာစေရေး၊ ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုဖြစ်ပေါ် လာစေရေးအတွက် ကောင်းမွန်သည့် အနာဂတ် တည်ဆောက်နိုင်ရေး ဦးတည်ဆောင်ရွက်နိုင်မည် ဖြစ်သည့်အတွက် ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း။

ယနေ့ ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအနေဖြင့် ကမ္ဘာ့အဆင့်မီ စွာ မြန်မာနိုင်ငံ၏လူဦးရေနှင့် ကိန်းဂဏန်းအချက် အလက်များရရှိအောင် လူဦးရေသန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူမှုအဆင့်ဆင့်တွင် ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည့်ဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများကို ကျေးဇူးတင်ရှိ ကြောင်း၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ် စမ်းသပ်သန်းခေါင်စာရင်းနှင့် ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို လည်း ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ကြရန် လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင် က မြန်မာနိုင်ငံ၌ လူဦးရေပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်နှင့် မူဝါဒ ဆိုင်ရာ အကြံပြုချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ် အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေး အသိပညာပေး Video Clip ကို ပြသသည်။

ထို့နောက် ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်း ကော်မရှင် နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းသည် တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ပြီး ၂၀၂၃ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ လူဦးရေနေ့အထိမ်းအမှတ် ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းစဉ်

အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းရေးကော်မတီနှင့် ရှမ်းပြည်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ(RCSS) ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီနှင့် ရှမ်းပြည် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ (RCSS) ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးတွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုဗဟိုဌာန၌ ကျင်းပသည်။

တက်ရောက် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်း ရေး ဖော်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝင်းဗိုလ်ရှိန်နှင့် ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များ၊ ရှမ်းပြည် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ(RCSS) အတွင်းရေးမှူး(၁) စဝ်စိုင်းငင်း၊ ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင် စဝ်ဆောင်းဟန်နှင့် ဗဟိုဦးစီး ကော်မတီဝင် စဝ်စိုင်းဟန်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)မှ ပြင်ဆင်လိုသောအချက်များ၊ ယခင်ဆွေးနွေးပွဲများ၌ သဘောတူ ထားသည့်အချက်များအား အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ကိစ္စ၊ ငြိမ်းချမ်းရေး ညီလာခံကျင်းပရေးကိစ္စ၊ ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး ကိစ္စ၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေးကိစ္စ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးကိစ္စနှင့် လူသားချင်း



စာနာမှုဆိုင်ရာ အကူအညီပံ့ပိုးရေးကိစ္စတို့ကို အပြန်အလှန် ဆွေးနွေး ဆွေးနွေးပွဲကို ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦး စစ်တွေ၊ မြေပုံ၊ ပေါက်တောမြို့နယ်များ၏ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

စစ်တွေ ဇူလိုင် ၁၁

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ ရခိုင်ပြည်နယ်ခရီးစဉ်တွင်လိုက်ပါ လာသော နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီး ချုပ်နှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးသည် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်၊ သမဝါယမနှင့်ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုး ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးလှမိုး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး နှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းနောင်၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်၊ ရခိုင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက စစ်တွေမြို့နယ်၊ မြေပုံမြို့နယ်နှင့် ပေါက်တောမြို့နယ်များအတွင်း ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦး မြေပုံမြို့နယ် မြို့နယ် အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မ၊ မြို့ဖများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြားစဉ်။

ကြည့်ရှုစစ်ဆေး
ဦးစွာ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် စစ်တွေမြို့ အမှတ်(၁၂) လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲသို့ သွားရောက်ပြီး မိုခါမုန်တိုင်း တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သည့် အဆောက်အအုံများ ပြန်လည်ပြုပြင်နေမှု၊ ယာယီဆောင် ရွက်ထားရှိမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ ရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲမှူးရုံး၌ မိုခါမုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် အဆောက်အအုံများနှင့် နေအိမ်တန်းလျားများ ပြုပြင်ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအမံများကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကြသည်။
ထို့နောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် စစ်တွေလေဆိပ် သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးလူမော်က ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း(မိုခါ)

အဝေးဆက်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများ၊ ရုံးအဆောက်အအုံများနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ပြုပြင်ပြီးစီးမှုတို့ကိုရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် ဆက်သွယ်ရေးရုံးဝင်းအတွင်း ယာယီတာဝါတိုင် တည်ဆောက်ထားရှိမှုနှင့် တာဝါတိုင်အသစ်တည်ဆောက်နေမှုတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။
ဆက်လက်၍ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် မြန်မာ့ ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင် ဆိပ်ခံတံတားသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြ

ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန် ရောက်ရှိနေသည့် ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်ကျော်စိုးက မုန်တိုင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ပျက်စီး ဆုံးရှုံးမှုများအပေါ် ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် ကယ်ဆယ်ရေး ပစ္စည်းများ စနစ်တကျဖြန့်ဝေထားရှိမှု၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။
ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်
ဆက်လက်၍ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦးက မိမိတို့ဌာနအလိုက် လုပ်ငန်း တာဝန်များကို စည်းစည်းလုံးလုံးဖြင့် ဆောင်ရွက်နေကြသည်ကို တွေ့ရှိ ရသည့်အတွက် ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာများအနေဖြင့် မြို့မ၊ မြို့ဖများ၊ ရပ်ကွက်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ပူးပေါင်းကာ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် မြို့မရဲစခန်းနှင့် စခန်းအတွင်းရှိ မြန်မာ့စီးပွား ရေးဘဏ်ငွေတိုက်တို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး မြန်မာ့စီးပွားရေး ဘဏ်သို့ သွားရောက်၍ ဝန်ထမ်းများအား တွေ့ဆုံအားပေးစကား ပြောကြားကာ ဘဏ်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။



တိုက်ခတ်မှုကြောင့် လေဆိပ်အဆောက်အအုံများ၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ပျက်စီးခဲ့မှု၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု များကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးက လေယာဉ်ကွင်းနှင့် လေဆိပ်အဆောက်အအုံများ သန့်ရှင်းသာယာရေး၊ လေယာဉ်ပြေးလမ်း တစ်ဖက်တစ်ချက်နှင့် လေယာဉ်ရပ်နားရန်နေရာအနီးရှိ ချွန်နယ်ပေါင်းမြက် များ ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို မှာကြားသည်။
ယင်းနောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် မြန်မာ့ ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ဒုတိယ ဝန်ကြီးနှင့် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း ပြည်နယ်မန်နေဂျာတို့က မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ပြတ်တောက်ခဲ့သည့် ဆက်သွယ်ရေးလိုင်းများ၊

ပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်သို့ သွားရောက်ကာ ဝန်ထမ်း များ ရုံးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဘဏ်ငွေတိုက်နှင့် ဘဏ်လုံခြုံရေး ရဲကင်းတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ထို့နောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် အမှတ်(၃၆) လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲသို့ သွားရောက် ပြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိသားစုဝင်များအား တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြားကာ ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်သည်။
ယင်းနောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် မြေပုံမြို့သို့ သွားရောက်ပြီး မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မ၊ မြို့ဖများ၊ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံပွဲတွင် မြေပုံမြို့နယ် ပြန်လည်

ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန် ရောက်ရှိနေသည့် ဗိုလ်မှူးချုပ်ဆန်နီအုန်းက ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးပစ္စည်းများ ရောက်ရှိနေမှု၊ စနစ်တကျဖြန့်ဝေ ထားရှိမှု၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။
တင်ပြချက်များအပေါ် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦးက မုန်တိုင်း တိုက်ခတ်ပြီးနောက် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ သာသနိက အဆောက်အအုံ များကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့မှု၊ မိုးစပါးများ အချိန်မီစိုက်ပျိုးနိုင်ရန် အတွက် ထွန်စက်နှင့်လက်တွန်းထွန်စက်များ ဖြန့်ဖြူးပေးထားမှု၊ အထွက်နှုန်းကောင်းသည့် မျိုးစပါးများ ဖြန့်ဝေပေးနေမှု၊ ဆက်သွယ်ရေး လိုင်းများကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု၊ လျှပ်စစ်မီးများရရှိ အောင်ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုနှင့် ကျေးရွာများအထိ လျှပ်စစ်မီးများရရှိနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။
သတင်းစဉ်

အထက(အိုးဘိုကုန်း)၌ (၇၆)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အကြို ဟောပြောပွဲပြုလုပ်

ပေါက်ခေါင်း ဇူလိုင် ၁၁
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ်တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ ၏ နေ့ထူးနေ့မြတ်များကို မြတ်နိုးတန်ဖိုးထားတတ် စေရန်နှင့် ဉာဏ်ရည်၊ ဉာဏ်သွေးထက်မြက်ပြီး

မြန်မာစာစွမ်းရည် တိုးတက်မြင့်မားလာစေရေးနှင့် ဇူလိုင် ၁၉ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် (၇၆)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့အထိမ်းအမှတ် အကြိုအသိပညာပေး ဟောပြောပွဲ၊ အထက်တန်း၊ အလယ်တန်းနှင့် မူလတန်းအဆင့် စာစီစာကုံး၊ ကဗျာနှင့်ဆောင်းပါး

ပြိုင်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက အထက(အိုးဘိုကုန်း) ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
အသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် အထက (အိုးဘိုကုန်း) ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်သန်းသန်းဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး အထက်တန်းပြဆရာမ ဒေါ်မြတ်သန့်ကျော်နှင့် အလယ်တန်းပြဆရာမ ဒေါ်စန်းနွဲ့တို့က အာဇာနည် နေ့ပေါ်ပေါက်လာပုံ ဖြစ်စဉ်သမိုင်းအကြောင်းအရာ များနှင့် အာဇာနည်ခေါင်းဆောင်ကြီးများ၏ကိုယ်ရေး

အတ္ထုပ္ပတ္တိများကို အကျယ်တဝင့် အသိပညာပေး ဟောပြောသည်။
ယင်းနောက် (၇၆)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အကြို အထက်တန်းအဆင့်၊ အလယ် တန်းအဆင့် စာစီစာကုံး၊ ကဗျာ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲများ ကို ကျင်းပရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြကြောင်း သိရသည်။
သန်းထွန်းအောင်(ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များ

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန (Disaster Management Center- DMC) သည် မိုခါမုန်တိုင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ပေးသည့် ဗဟိုဌာနဖြစ်ပါသည်။ အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီအောက်တွင် လုပ်ငန်းကော်မတီ ၁၂ ခုကို ဖွဲ့စည်းထားရှိပြီး အဆိုပါလုပ်ငန်းကော်မတီများသည် DMC တွင်စုဖွဲ့ကာ မိုခါမုန်တိုင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများကို အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လုပ်ငန်းကော်မတီ ၁၂ ခုအနက် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သည့် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် စီးပွားရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါ်မာလာသန်းထိုက်နှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုများကို ဖော်ပြလိုက်ရပါသည်-

မေး။ နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေး လုပ်ငန်း ကော်မတီက ဆောင်ရွက်နေတဲ့ လုပ်ငန်းတာဝန်တွေကို မျှဝေပေးစေလိုပါတယ်။
ဖြေ။ နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေး လုပ်ငန်းကော်မတီရဲ့ အဓိက လုပ်ငန်းတာဝန်က နိုင်ငံတကာက ပေးအပ်လာတဲ့ အကူအညီတွေအတွက် အဆင်ပြေချောမွေ့အောင် သက်ဆိုင်ရာ တွေ့ဆုံ ဆက်သွယ်ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက် ပေးရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုဆောင်ရွက်ရာမှာ ပြည်ပနိုင်ငံ အစိုးရတွေ၊ ပြည်ပမှစေတနာရှင်တွေနဲ့ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းတွေ၊ ပြည်ပ ရောက် မြန်မာနိုင်ငံသားတွေက ပစ္စည်း၊ ငွေ လှူဒါန်းလိုပါက လှူဒါန်းလိုကြောင်း

တကာဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းကော်မတီရဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးမှုကို သိရှိလိုပါတယ်။
ဖြေ။ မုန်တိုင်း ကျရောက်နိုင် ကြောင်း သတင်းတွေ ထွက်ပေါ်လာချိန်မှာ ထိုင်းနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသားတွေအနေနဲ့ ဗန်ကောက် မြို့ မြန်မာသံရုံးကတစ်ဆင့် ခေါက်ဆွဲ ခြောက်ထုပ်ပေါင်း တစ်သိန်းခွဲကျော် လှူဒါန်းခဲ့ပြီး မေ ၈ ရက်မှာ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနက လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ် ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာနကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံကို မုန်တိုင်းဖြတ်ကျော် ဝင်ရောက်လာပါက ပြည်ပနိုင်ငံတွေက

ကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မုန်တိုင်း အန္တရာယ်ကျရောက်လာပါက အကူအညီ ပေးရေးအတွက် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံတွေ အပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၂၃ နိုင်ငံကိုလည်း ရန်ကုန်မြို့အခြေစိုက် သံရုံးတွေက တစ်ဆင့် မေ ၁၁ ရက်မှာ အကြောင်းကြား ခဲ့ပါတယ်။ မိုခါမုန်တိုင်း ကျရောက်ပြီးနောက် မေ ၁၄ ရက်ကနေ ယခုအချိန်အထိ တရုတ်၊ အိန္ဒိယ၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ထိုင်း၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံတွေက လှူဒါန်းမှုတွေ ရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အလှူရှင်နိုင်ငံ တွေက အာဆီယံလူသားချင်းစာနာ ထောက်ထားမှုအကူအညီများ ညှိနှိုင်း ရေးဌာန (AHA Centre) မှတစ်ဆင့် လှူဒါန်းမှုတွေလည်းရှိပါတယ်။ ပစ္စည်း



ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါ်မာလာသန်းထိုက်

လှူဒါန်းမှုတွေ၊ ပြည်ပရောက်မြန်မာ နိုင်ငံသားတွေရဲ့ လှူဒါန်းမှုတွေလည်း ရှိပါတယ်။ မေ ၈ ရက်မှ ဇွန် ၁၂ ရက်အထိ ပစ္စည်းလှူဒါန်းမှုပေါင်း ၁၇ ကြိမ်ရှိပြီး

တွေ့ဆုံမေးမြန်း- ဝင်းဝင်း

ကို ရောက်ရှိရေးတို့အတွက် သက်ဆိုင် ရာကော်မတီတွေ၊ အဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါတယ်။ အခုလက်ရှိမှာလည်း မြန်မာသံရုံး တွေ၊ အဖွဲ့ရုံးတွေကတစ်ဆင့် လှူဒါန်း မယ့်ငွေ/ ပစ္စည်းတွေ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့ အစည်းတွေက အကြောင်းကြားလာတဲ့ ကိစ္စတွေကို သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာနနဲ့ ဆက်လက် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါတယ်။
မေး။ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းတွေ လေကြောင်း၊ ရေကြောင်းမှ ရောက်ရှိမှုနဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးမှု အခြေအနေကိုလည်း သိပါရစေ။
ဖြေ။ ကယ်ဆယ်ရေး လေယာဉ် တွေ ဆင်းသက်မှုအနေနဲ့က စုစုပေါင်း ၁၀ ကြိမ်ရှိပြီဖြစ်ပါတယ်။ AHA Centre ကတစ်ဆင့်လှူဒါန်းတဲ့ ကယ်ဆယ် ရေးပစ္စည်းတွေ သယ်ဆောင်လာတဲ့ လေယာဉ်ဆင်းသက်မှု ခုနစ်ကြိမ်၊ မေ ၂၃ ရက်မှာ ထိုင်းနိုင်ငံတော်ဝင်မိသားစုနဲ့ အခြားအလှူရှင်တွေ လှူဒါန်းတဲ့ ကယ်ဆယ်ရေး လေယာဉ်ဆင်းသက်မှု နှစ်ကြိမ်နဲ့ ဇွန် ၁၂ ရက်မှာ တရုတ်နိုင်ငံ အစိုးရက လှူဒါန်းတဲ့ကယ်ဆယ်ရေး လေယာဉ်ဆင်းသက်မှု တစ်ကြိမ်တို့ဖြစ်ပါ တယ်။ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းတွေ ပေးပို့ တဲ့ ရေယာဉ်ဝင်ရောက်မှုအရေအတွက် က အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ စစ်ရေယာဉ် လေးစင်း၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှ စစ်ရေယာဉ် တစ်စင်း စုစုပေါင်း ငါးစင်းဖြစ်ပါတယ်။ လေယာဉ်တွေ ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှာ ဆင်းသက်ရပ်နားခွင့်၊ ရေယာဉ်တွေ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းမှာ ဆိုက် ကပ်ရပ်နားခွင့်၊ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်း တွေ အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိရေး၊ သက်ဆိုင်ရာ DMC သို့ လွှဲပြောင်းရေးတို့ အတွက် ကော်မတီအနေနဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်ပေးခဲ့ပါတယ်။ ဆက်လက်လည်း ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ။



ထိုင်းနိုင်ငံမှ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ လှူဒါန်းမှုကို တွေ့ရစဉ်။

ကမ်းလှမ်းလာတဲ့ကိစ္စတွေကို အဆင်ပြေ ချောမွေ့အောင် တင်ပြဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှု ဗဟို ဌာနက သက်ဆိုင်ရာကော်မတီတွေနဲ့ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက် ပေးပါတယ်။ ရန်ကုန်မြို့မှာ အလှူပစ္စည်းတွေကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့နဲ့ ရန်ကုန်မှာရှိတဲ့ ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဦးစီးဌာနတို့နဲ့ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါတယ်။ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းတွေ သယ် ဆောင်လာတဲ့လေယာဉ်တွေ မြန်မာနိုင်ငံ အပေါ် ဖြတ်ကျော်ပျံသန်းခွင့်၊ ရန်ကုန် လေဆိပ်မှာ ဆင်းသက်ရပ်နားခွင့် ရရှိ ရေးကိုလည်း အဆင်ပြေချောမွေ့မှု ရှိအောင် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်။ ရေကြောင်းမှ သယ်ယူပို့ဆောင်လိုမှု တွေအတွက်လည်း သက်ဆိုင်ရာကို တင်ပြညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်။
မေး။ မုန်တိုင်းသင့် ပြည်သူတွေ အတွက် နိုင်ငံတကာကနေ အကူအညီလှူဒါန်းမှုအခြေအနေနဲ့ နိုင်ငံ

အစိုးရအဖွဲ့အစည်းတွေ၊ အစိုးရမဟုတ် သောအဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ပြည်ပရောက် မြန်မာအသိုင်းအဝိုင်းတွေက မုန်တိုင်း ဒဏ်သင့်ဒေသတွေကို အကူအညီ ပေးအပ်ရေးနဲ့ဆော်သွားဖို့ မြန်မာသံရုံး၊ အဖွဲ့ရုံးနဲ့ ကောင်စစ်ဝန်ချုပ်ရုံးတွေ အားလုံးကို မေ ၁၀ ရက်မှာ အကြောင်း

တန်ဖိုး အမေရိကန်ဒေါ်လာ သုံးသိန်း ကျော်လက်ခံရရှိခဲ့ပါတယ်။ ပြည်ပရှိမြန်မာသံရုံးတွေကတစ်ဆင့် ယူနန်ပြည်နယ် ချစ်ကြည်ရေးအသင်း ကဲ့သို့ ပြည်ပအသင်းအဖွဲ့တွေ၊ ပြည်ပ အလှူရှင်တွေရဲ့ လှူဒါန်းမှုတွေ၊ မြန်မာ သံရုံး၊ အဖွဲ့ရုံးတွေက ဝန်ထမ်းတွေရဲ့



အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ စစ်ရေယာဉ်များဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ လာရောက် လှူဒါန်းမှုကို တွေ့ရစဉ်။

လှူဒါန်းပစ္စည်းတွေ ရန်ကုန်ကို ရောက်ရှိရေး၊ အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့် ရရှိရေး၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံ ခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာနကို လွှဲပြောင်းနိုင်ရေး၊ လှူဒါန်းငွေတွေ သက်ဆိုင်ရာဘဏ် စာရင်းတွေကို ရောက်ရှိရေးတို့အတွက် သက်ဆိုင်ရာကော်မတီတွေ၊ အဖွဲ့အစည်း တွေနဲ့ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါ တယ်။

ငွေလှူဒါန်းမှု စုစုပေါင်း ၁၄ ကြိမ်ရှိသွား ပါပြီ။ လှူဒါန်းပစ္စည်းတွေ ရန်ကုန်ကို ရောက်ရှိရေး၊ အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိ ရေး၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှု ဗဟိုဌာနကို လွှဲပြောင်းနိုင်ရေး၊ လှူဒါန်း ငွေတွေ၊ သက်ဆိုင်ရာဘဏ်စာရင်းတွေ



ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများနှင့် စေတနာရှင်များ၏ လှူဒါန်းမှုများကို တွေ့ရ စဉ်။

ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ Yekaterinburg မြို့တွင် ကျင်းပသည့် (၁၃)ကြိမ်မြောက် စက်မှုကုန်စည်ပြပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာချာလီသန်း တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာချာလီသန်း ဦးဆောင်သော မြန်မာ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ Yekaterinburg မြို့တွင် ကျင်းပသည့် (၁၃)ကြိမ်မြောက် စက်မှုကုန်စည်ပြပွဲသို့ တက်ရောက်ရန် ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက Yekaterinburg မြို့သို့ ရောက်ရှိသည်။

တက်ရောက်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်း တွင် Yekaterinburg မြို့၌ ကျင်းပသည့် (၁၃)ကြိမ်မြောက် စက်မှုကုန်စည်ပြပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ဘီလာရစ်၊ ကာဇက်စတန်၊ အာမေဏီးယား၊ ဂျာဂျစ်စတန်၊ ဥဘက်ကစ္စတန်၊ တာဂျစ်ကစ္စတန်၊ သီရိလင်္ကာ၊ အီသီယိုးပီးယား၊ ဇင်ဘာဘွေ၊ ရုရှား ဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံတို့မှ ဝန်ကြီးများနှင့်အတူ တက်ရောက်သည်။

အဆိုပါ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ၊ ဘီလာရစ်နှင့် ကာဇက်စတန်နိုင်ငံတို့မှ ဝန်ကြီးချုပ်များက အမှာစကားပြောကြားကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် Sustainable Manufacturing Strategies of Renewal ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးသော Panel Discussion သို့ တက်ရောက်ပြီး Moderator မှ မေးမြန်းသည့် Building Economic Relations and Protecting your Own Manufacturer နှင့်ပတ်သက်၍ ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။



ထို့ပြင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မိမိတို့နိုင်ငံသား များ၏ သက်သာချောင်ချိရေးအတွက် ဦးတည်ကာ ပြည်တွင်းထုတ်လုပ်မှုများကို တိုးမြှင့်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ပြည်တွင်းထုတ်လုပ်မှုသည် ပြည်တွင်းသုံးစွဲရန် လုံလောက်သည့်အပြင် ပိုလျှံလာပါက အိမ်နီးချင်း နိုင်ငံများသို့ တင်ပို့မှုများ ပြုလုပ်သွားနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ မြန်မာနိုင်ငံသည် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်း နိုင်ငံနှင့် မြေမျက်နှာသွင်ပြင်အနေအထား၊ သဘာဝ သယံဇာတပေါကြွယ်မှု၊ အထူးအားဖြင့် သံရိုင်းများ ထုတ်ယူနိုင်မှုအခြေအနေ တူညီမှုများစွာရှိကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် သံမဏိထုတ်လုပ်ရေးသည်လည်း အလေး ပေးဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့

မြန်မာနိုင်ငံမှ လက်ရှိဆောင်ရွက်ဆဲဖြစ်သည့် သံမဏိ ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကို ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံမှ အကူအညီပေးပေးအပ်လျက်ရှိကြောင်း၊ သံမဏိ စက်ရုံစီမံကိန်း တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများ ပြီးမြောက်၍ စတင်လည်ပတ်နိုင်ပါက ပြည်တွင်း သံမဏိလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်တင်းနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ပြည်ပမှ သံမဏိတင်သွင်းမှုများ လျော့ချနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

လွန်ခဲ့သော ဆယ်စုနှစ် နှစ်ခုခန့်မှစတင်၍ မြန်မာလူငယ်များကို ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံရှိ တက္ကသိုလ်များတွင် အင်ဂျင်နီယာဘာသာရပ်များ၊ လေ့ကျင့်ရေးအင်ဂျင်နီယာ ဘာသာရပ်

များနှင့် အခြားသောဘာသာရပ်များစွာတို့ကို သင်ယူ တတ်မြောက်စေရန် ပညာတော်သင်များအဖြစ် စေလွှတ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆိုပါ လူငယ်များသည် ယခု အချိန်တွင် သက်ဆိုင်ရာ နယ်ပယ်အသီးသီး၌ စွမ်းရည်ပြည့်ဝစွာဖြင့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြပြီး နိုင်ငံ၏ လိုအပ်ချက်ကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဖြည့်ဆည်းလျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ရုရှား ဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ အကူအညီ ဖြင့် အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့် ကျွမ်းကျင်ပညာရှင် များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့၍ လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် မျိုးစေ့ချပေးနိုင်ခဲ့သည်ဟု ပြောကြားလိုကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့်လည်း စဉ်ဆက်မပြတ်တိုးတက်နေသော စက်မှုနိုင်ငံအဖြစ် သို့ ပြောင်းလဲနိုင်ရေး အလေးထားကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးသည် ပြည်တွင်းရှိ အခြေအနေများ သာမကဘဲ ပြည်ပအခြေအနေများ၏ လွှမ်းမိုးမှု များစွာရှိသည်ကိုလည်း ဖြည့်စွက်ပြောကြားလိုပါ ကြောင်း၊ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံမှ လက်ရှိ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် စက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွက်လည်း အထောက်အပံ့ဖြစ်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ညပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် Sverdlovsk Region Governor က တည်ခင်းဧည့်ခံ သည့် ညစာစားပွဲသို့ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ ဒုတိယ ဝန်ကြီးချုပ်၊ စက်မှုနှင့် ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး Mr. Denis Manturov၊ နိုင်ငံတကာမှဝန်ကြီး များ၊ သံတမန်များနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်



မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း အဖွဲ့ (Task Force) အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ပိုင်းက စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးညွန့်အောင်က မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုး ကမ္ဘာ့ဈေးကွက် သို့ ထိုးဖောက်နိုင်ရေးအတွက် ကော်ဖီအဓိက တင်ပို့ရောင်းချသော နိုင်ငံဖြစ်လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ ကော်ဖီတန်ဖိုးကွင်းဆက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း များ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုအပ်သော မူဝါဒများချမှတ်ခြင်းအပါအဝင် ကော်ဖီ ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အားပေးဆောင်ရွက်ရန် ကော်ဖီဗဟိုအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းထားရှိမှု၊ ဗဟိုအဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို အထောက်အကူပြုနိုင်ရန် အတွက် ကြီးကြပ်မှုကော်မတီသုံးခု ဖွဲ့စည်းထားမှု၊ နိုင်ငံအတွင်း ကော်ဖီကိုတိုးချဲ့စိုက်ပျိုးရာတွင် ကော်ဖီ တန်ဖိုးကွင်းဆက်လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးမှုရှိစေရေး အတွက် မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး

လုပ်ငန်းအဖွဲ့ (Myanmar Coffee Export Promotion Task Force)ကို ဖွဲ့စည်းထားရှိမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

ထို့နောက်အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာ ကြသည့် မြန်မာ့ကော်ဖီပို့ကုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်း အဖွဲ့ဝင်များက တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အလိုက် ကော်ဖီစိုက်ပျိုးထွက်ရှိမှု၊ တိုးချဲ့စိုက်ပျိုး လာမှု၊ ကော်ဖီစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေ ရေးအတွက် ချေးငွေထုတ်ပေးနိုင်မှု၊ ကော်ဖီစိုက်ပျိုး ရာတွင် မျိုးကောင်း၊ မျိုးသန့်ရရှိနိုင်ရေးအပါအဝင် အရည်အသွေးမြှင့်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးနှင့် နည်းပညာ အကူအညီများ ပံ့ပိုးပေးနိုင်မှုအခြေအနေ၊ ကော်ဖီ သီးနှံများမှ ကော်ဖီကုန်ချောထုတ်လုပ်သည့် စက်ပစ္စည်းကိရိယာများကို ပြည်ပမှတင်သွင်းရာတွင် အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ တင်သွင်းခွင့်ရရှိနိုင်ရေးနှင့် မြေယာသုံးစွဲမှုအခြေအနေများကို သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ မြန်မာ့ကော်ဖီ ပို့ကုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌက ဆွေးနွေးတင်ပြချက်များအပေါ် ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်မြို့တော်သန့်ရှင်းသာယာရေးလုပ်ငန်းများ ဒုတိယမြို့တော်ဝန် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၁
ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (ဒုတိယမြို့တော်ဝန်) ဦးညီညီနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် သာကေတမြို့နယ်နှင့် ဒေါပုံမြို့နယ်အကြား မင်းနန္ဒာလမ်းမပေါ်ရှိ အမှတ်(၂) မြစ်ထွက်ပေါက်သို့ စီးဆင်းသည့် ရေမြောင်း ရေစီးရေလာကောင်း မွန်ရေးအတွက် အမှိုက်နှင့်နွမ်းများ ဆယ်ယူရှင်းလင်းနေမှုကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယမြို့တော် ဝန်နှင့်အဖွဲ့သည် ဒေါပုံမြို့နယ် မြို့သစ်ရပ်ကွက်ရှိ ပင်လုံလမ်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ပင်လုံလမ်းကွန်ကရစ် ခင်းကျင်းပြီးစီးမှုကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးကာ လမ်းဘေးရေတံ ဖြောင်းများ ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်ရေး ဆောက်ရွက်ရန်၊ Box Culvert ပြီးစီးရေးဆောင်ရွက် ရန်နှင့် အပင်မြင့်များ အောက် တက်ရှင်း၍ အလင်းဖွင့်ရန် မှာကြားသည်။ ထို့နောက် သာကေတမြို့နယ် (၉)ရပ်ကွက် နဝရတ်ပတ်လမ်းသို့ သွားရောက်၍ အမှတ်(၁၀) မြစ်ထွက်ပေါက်သို့ စီးဆင်းသည့် ရေမြောင်း ရေစီးရေလာကောင်း မွန်ရေးအတွက် အမှိုက်နှင့် နွမ်းများ ဆယ်ယူရှင်းလင်းနေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး အမှတ်(၁၀) ရေထိန်းတံခါးဝန်းကျင် သန့်ရှင်း သာယာသပ်ရပ်ရေး ဆောင်ရွက် ရန် မှာကြားသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယမြို့တော် ဝန်နှင့်အဖွဲ့သည် သာကေတ

မြို့နယ်(၁၀)ရပ်ကွက် ဧရာဝတီ လမ်းရှိ ဈေးများနှင့် ကုန်စည်ပွဲရုံ များဌာန ဥယျာဉ်ဈေးသို့ ရောက်ရှိ ပြီး ဈေးအတွင်း ရောင်းဝယ် ဖောက်ကားနေမှု၊ ကုန်ဈေးနှုန်း များ မှန်ကန်မှု ရှိ မရှိတို့ကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ဆက်လက်၍ ပုဇွန်တောင် ချောင်းဘေး သား/ငါးရုံသစ်နှင့် မြေထိန်းနံရံ တည်ဆောက်ပြီးစီးမှု အေးချောင်းမြေထိန်းနံရံ တည် ဆောက်ရန် မြေပြုပြင်နေမှု၊ ဈေးအတွင်း ရောင်းဝယ်ဖောက် ကားနေမှုနှင့် ကုန်ဈေးနှုန်းများ မှန်ကန်မှု ရှိ မရှိ တို့ကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး သန့်ရှင်းသာယာရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားသည်။

သတင်းစဉ်



နောင်အနာဂတ်တွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေလိုပါက ပညာရေးကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးရမည်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေသည် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မိုးဇော်ထွန်း၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက် ပိုင်းတွင် စစ်တွေတက္ကသိုလ်သို့ သွားရောက်၍ မိုခါ မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးသွားသော စာသင် ဆောင်များ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ဆက်လက် ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စရပ်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းပေးသည်။

အားပေးစကားပြောကြား

ထို့နောက် စာသင်ခန်းများအတွင်း အေးချမ်း စွာ ပညာသင်ကြားနေသည့် ဆရာ ဆရာမများ၊ တက္ကသိုလ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ရင်းရင်း နှီးနှီးတွေ့ဆုံ၍ အားပေးစကားပြောကြားရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံ တိုင်းသည် ပညာရေးအပေါ်တွင် အဓိကရင်းနှီးမြှုပ်နှံ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီး ချုပ်ကလည်း နောင်အနာဂတ်တွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေလိုပါက ပညာရေးကိုမြှင့်တင်ဆောင်ရွက် ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်းကို လမ်းညွှန် မှာကြားထား သဖြင့် မိမိတို့၏ ပညာရေး အရည်အသွေးမြင့်မား



အောင် အလေးထား၍ အမြဲတမ်းကြိုးစားသင်ယူကြ စေလိုကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် မုန်တိုင်း ဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးခဲ့ရသည့် စာသင်ဆောင်များကို ကောင်းမွန်အောင် အလျင်အမြန် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အနေဖြင့်လည်း မိမိတို့တက္ကသိုလ် စာသင်ဆောင်၊ ကျောင်းဆောင်များ အရည်တည်တံ့ခိုင်ခံ့ရေး၊

သန့်ရှင်းသပ်ရပ်သာယာရေးအတွက် ဆရာဆရာမ များနှင့်အတူ ပိုင်းဝန်းလက်တွဲ ဆောင်ရွက်ကြစေလို ကြောင်း၊ မိမိတို့ဘဝ၊ မိမိတို့ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေ မည်မှာ ပညာရေးသာဖြစ်၍ ပညာတတ်အောင် ကြိုးစားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမများ အနေဖြင့်လည်း မိမိတို့တက္ကသိုလ်မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ပညာတတ်အောင် သင်ကြားရုံ

မျှသာမက မျိုးချစ်စိတ်၊ နိုင်ငံချစ်စိတ် ပြည့်ဝ၍ အကျင့် စာရိတ္တကောင်းမွန်သည့် လူတော်လူကောင်း များဖြစ်အောင် ပြုစုပျိုးထောင် သင်ကြားပေးကြစေ လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကျောင်းသူ များ၏ သင်ခန်းစာများ သင်ကြားနေမှုနှင့်ပတ်သက် ၍ ဆွေးနွေးပြောကြားပြီး လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် စက်ရုံစု အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ)၊ အမှတ်(၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းနှင့် အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းတို့သို့ သွားရောက်၍ အေးချမ်းစွာ ပညာသင်ကြားနေ သည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် သင်ကြားစီမံ ဆောင်ရွက်နေသည့် ဆရာ ဆရာမများကို သွားရောက် ကြည့်ရှုအားပေးကာ လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် မကျည်းမြိုင် အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း(ခွဲ) နှင့် အမှတ်(၅)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ) သို့သွားရောက်၍ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ချီးမြှင့်ထောက်ပံ့ငွေ ပေးအပ်ကာ လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အမြန်လမ်းပေါ် စည်းကမ်းမလိုက်နာ၍ အရေးယူခဲ့ရသော ယာဉ်စီးရေ လျော့ကျလာ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းပေါ် တွင် စည်းကမ်းမလိုက်နာ၍ အရေးယူခဲ့ ရသော ယာဉ်စီးရေ လျော့ကျလာကြောင်း အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ သိရသည်။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ ဇွန်လအထိ ခြောက်လအတွင်း အမြန်လမ်းပေါ်၌ စည်းကမ်းမလိုက်နာ၍ အရေးယူခဲ့ရသော ယာဉ်အစီးရေ ၇၅၄၈ စီး ရှိခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းမှာ ကိုဗစ်မတိုင်မီ အလားတူကာလ ထက် လျော့ကျခဲ့ကြောင်း အမြန်လမ်း ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ အရာရှိတစ်ဦးက ပြော သည်။



၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီလအတွင်း ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းပေါ်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့ သော ယာဉ်တိုင်းမှောက်မှုတစ်ခုကို တွေ့ရစဉ်။

“ကိုဗစ်မတိုင်ခင် ၂၀၁၇ ခုနှစ်မှာ ဆိုရင် ၁၆၇၁၇ စီး၊ ၂၀၁၈ ခုနှစ်မှာဆိုရင် ၁၆၂၉၅ စီး စသဖြင့် အရေးယူခဲ့ရတဲ့ ယာဉ်စီးရေဟာ တစ်သောင်းကျော်ထိ ရှိခဲ့တယ်။ ကိုဗစ်ကာလမှာတော့ ယာဉ် သွားလာမှုနည်းသွားတာရော၊ စည်းကမ်း လိုက်နာသူတွေ ပိုများလာတာရော စတာ တွေကြောင့် အရေးယူရတဲ့ ယာဉ်စီးရေ ဟာ လျော့ကျလာပါတယ်” ဟု ၎င်းက ပြောသည်။

“ယာဉ်စည်းကမ်းပိုင်းကို ဆောင်ရွက် တာ နှစ်ပိုင်းရှိတယ်။ အသိပညာပေးနဲ့ အရေးယူတဲ့အပိုင်းပါ။ ယာဉ်မောင်းတွေ နဲ့ ယာဉ်ပေါ်ပါသူတွေ၊ လမ်းဘေးဝဲယာ နေထိုင်တဲ့ ကျေးရွာနေသူတွေကို တာဝန် ကျ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တွေက ပညာပေးတာလုပ် တယ်။ တိုးတက်တွေမှာ စုပြီးတော့ ကားစီး ရေ ၁၀ စီးလောက်နဲ့ ဆွေးနွေးတာ

လုပ်တယ်။ နောက်ပိုင်း ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့ မှုမဖြစ်အောင်၊ အချိန်ကြန့်ကြာမှုမရှိ အောင်ဆိုပြီးတော့ ယာဉ်အမျိုးအစား အလိုက် ယာဉ်တွေကို အရှိန်သတ်မှတ် တယ်။ အိမ်စီးကားတွေကို တစ်နာရီ ကီလို ၁၀၀၊ ခရီးသည်တင်ယာဉ်တွေကို ကီလို ၉၀၊ အမြန်လမ်းအသုံးပြုခွင့်ရတဲ့ လုပ်ငန်း သုံး ယာဉ်တွေကို ကီလို ၆၀ စသဖြင့်ပေါ့။ နောက်ပြီးတော့ လမ်းဖြတ်တွေမှာ လမ်းညွှန် အမှတ်အသားတွေ တပ်တာ တွေ လုပ်ဆောင်ထားတာရှိပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

ထို့အပြင် အမြန်လမ်း တစ်လျှောက် မော်တော်ယာဉ်များ သတ်မှတ်အရှိန်ထက် ကျော်လွန်မောင်း နှင်မှု မရှိစေရန်နှင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊

လမ်းစည်းကမ်းမလိုက်နာရန်အတွက် မော်တော်ယာဉ် အရှိန်တိုင်းတာသော စက်များ တပ်ဆင်စစ်ဆေး ဆောင်ရွက် မှုများကိုလည်း လုပ်ဆောင်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ပထမနှစ်ဝက် အတွင်း ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်း မကြီးပေါ်တွင် ယာဉ်မတော်တဆမှု ကြောင့် လူ ၅၃ ဦး သေဆုံးခဲ့ကာ ၁၆၂၅ ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ဇန်နဝါရီလ မှ ဇွန်လအထိ အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် ယာဉ်မတော်တဆမှု ၈၃ မှုဖြစ်ပွားခဲ့ သောကြောင့် ငွေကျပ် ၂၈၈ ဒသမ ၅၈ သန်း ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၁၂ ဇာတ်ပုံ-အမြန်လမ်းစီးသတ်တပ်ဖွဲ့

ဓနဖြူမြို့နယ်၌ အခြေခံစားသောက်ကုန်များ ဈေးနှုန်းသက်သာစွာ ရောင်းချ

ဓနဖြူ ဇူလိုင် ၁၁

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဓနဖြူမြို့နယ်၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက အမှတ်(၁၇) ရပ်ကွက် ပြည်လုံးချမ်းသာဘုရားရှေ့တွင် အခြေခံစားသောက်ကုန်များ ဈေးနှုန်း သက်သာစွာ ရောင်းချပေးသည်။

ထိုသို့ရောင်းချရာတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ဌာနဆိုင်ရာ များပူးပေါင်းကာ ဆန်တစ်ပြည်လျှင် ကျပ် ၂၅၀၀ နှုန်း၊ ဆီတစ်ပိဿာလျှင် ကျပ် ၄၃၀၀ နှုန်း၊ ကြက်ဥငါးလုံးလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်း၊ ငံပြာရည်တစ်ဘူးလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်း၊ အမဲသားတစ်ပိဿာလျှင် ကျပ် ၁၄၀၀၀ နှုန်းနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်တစ်စီးလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ရောင်းချပေးသည်။

ထိုသို့ရောင်းချပေးခြင်းကို အပတ်စဉ် အင်္ဂါနေ့တိုင်း နံနက် ၇ နာရီခွဲမှ စတင်၍ အများပြည်သူဆိုင်ရာနေရာများတွင် ရောင်းချပေးမည်ဖြစ်ပြီး မြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များသို့ ဈေးကားဖြင့် လှည့်လည်ရောင်းချကာ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက် အခွန်လွတ်ဈေးတွင် နေ့စဉ် ရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အောင်ပြည့်ဖြိုးဇော်(ပြန်/ဆက်)



ကျိုင်းတောင်း မြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဖလား အမျိုးသား(အလွတ်တန်း) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ကျိုင်းတောင်း ဇူလိုင် ၁၁

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မိုးနဲမြို့နယ် ကျိုင်းတောင်းမြို့ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဖလား အမျိုးသား(အလွတ်တန်း) မိုးရာသီ ချစ်ကြည်ရေး ဘောလုံးပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲကို ဇူလိုင် ၁၀ ရက် မွန်းလွဲ ၃ နာရီက အမှတ် (၅) ရပ်ကွက် မြို့အားကစားကွင်းနေရာ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားကို မြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးသက်နိုင်၊ ကျိုင်းတောင်း နယ်မြေရဲစခန်းမှ ယာယီစခန်းမှူး ဒုတိယရဲအုပ်လှဝင်းနောင်၊ မြို့စည်ပင်သာယာရေးဌာနတာဝန်ခံ ဦးသီဟအောင်နှင့် မြို့မိ မြို့ဖ

ဦးသိန်းဇော်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ထို့နောက် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့် ဌာန ဆိုင်ရာ (Old star) နှင့် ကျိုင်းတောင်း (Old star) အသင်းတို့ချစ်ကြည်ရေး ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြပြီး အမှတ်(၄)ရပ်ကွက် လီဆူအသင်းနှင့် ရှမ်းလူငယ် အသင်းတို့ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ရှမ်းလူငယ်အသင်းက သုံးဂိုး - ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲကို အသင်းရှစ်သင်းဖြင့် ဇူလိုင် ၂၈ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဂိုးတောင်း

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် သံခင်းတမန်ခင်း နိုင်ငံတကာဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းသည် ယနေ့တွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ ဒါကာမြို့တွင် ကျင်းပသည့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် သံခင်းတမန်ခင်း နိုင်ငံတကာ ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် ရှိတ်ဟာဆီနာ၊ ကျန်းမာရေးနှင့် မိသားစုရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ ဌာနကော်မတီဝင်များ တို့က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက် စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သံခင်းတမန်ခင်းဆိုသည်မှာ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် နိုင်ငံရေးတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သူများအကြား အပြန်အလှန်ကိုယ်စားပြုနိုင်ရေး ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ရွေးချယ်ထားသော နည်းလမ်းဖြစ်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း၊ အငြင်းပွားမှုပြဿနာများကို ဖြေရှင်းနိုင်ခြင်း၊ ကျန်းမာရေးစနစ်များကို ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေခြင်းနှင့် ထိုရှုထောင့်အပေါ်အခြေခံထားသော အခွင့်အလမ်းများ လုံခြုံစေနိုင်ခြင်းများဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့်လည်း အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် လိုက်လျောညီထွေသဟဇာတဖြစ်စေသည့် ဆက်ဆံရေးဖြစ်သော ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုများရရှိစေရေးအတွက် ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲဆောင်ရွက်ရန်အပြန်အလှန်လေးစားမှုနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာဆောင်ရွက်မှုများကို အနီးကပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများအား အခြေခံသော ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုဆက်ဆံရေးကို အလေးအနက်တန်ဖိုးထားပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး



စိန်ခေါ်မှုများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက် အခြားနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

မိခင်ဆိုင်ကလေးနယ်တိုင်းကြောင့် ထိခိုက်ခဲ့သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ပြည်သူများအတွက် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အကူအညီများပေးအပ်ခဲ့သော ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံအစိုးရကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ ယခုကျင်းပသော နိုင်ငံတကာဆွေးနွေးပွဲမှတစ်ဆင့် လက်ရှိရင်ဆိုင်နေရသော ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုပြဿနာများကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးခြင်းဖြင့် နှစ်နိုင်ငံကြား ပိုမိုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်မျှော်လင့်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကာ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ယင်းနောက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်က

တက်ရောက်လာသည့်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများကို တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်ရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ရောက်ရှိနေသည့် နေရပ်စွန့်ခွာသူများ ပြန်လည်လက်ခံနိုင်ရေးအတွက် မူလအခြေအနေထက် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး၊ စားဝတ်နေရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို အကောင်းဆုံးပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားပြီး ပြန်လည်လက်ခံရန်အဆင်သင့်ဖြစ်နေပါကြောင်း၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံအစိုးရအနေဖြင့် အမြန်ဆုံးပြန်လည်ပို့ဆောင်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုပါကြောင်း တွေ့ဆုံရင်းလင်းပြောကြားသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်သမ္မတနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး H.E

Mr. Zahid maleque နှင့် ဒါကာမြို့ Pan Pacific Hotel အစည်းအဝေးခန်း၌ တွေ့ဆုံ၍ နှစ်နိုင်ငံ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များ၊ ကျန်းမာရေးလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့်ကိစ္စရပ်များ၊ ကူးစက်မြန်ရောဂါများ ကာကွယ်တားဆီးရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့်ကိစ္စရပ်များ၊ ဆေးဝါးများထုတ်လုပ်နိုင်ရေး နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည့်ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး H.E Dr.A.K Abdul Momen က ဒါကာမြို့ State Guest House-Jamuna ၌ တည်ခင်းစဉ်ခံသည့် ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။

အဆိုပါပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် သံခင်းတမန်ခင်း နိုင်ငံတကာဆွေးနွေးပွဲ၏ ကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးပွဲများကို မွန်းလွဲပိုင်းတွင်ကျင်းပခဲ့ပြီး အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံအသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်များက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးကြသည်။

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲကို ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ ဒါကာမြို့တွင် ဇူလိုင် ၁၁ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ ကျင်းပပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် ရှိတ်ဟာဆီနာ၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၊ အရှေ့တောင်အာရှဒေသဆိုင်ရာနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အတွင်းဝန်များ၊ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများ၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့နှင့် နိုင်ငံတကာကျန်းမာရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ ပညာရှင်များ၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးအောင်ကျော်မိုးနှင့် သံအမတ်ကြီးများနှင့် နိုင်ငံပေါင်း ရှစ်နိုင်ငံမှ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့များ တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဒီမိုကရေစီပါတီသစ်(ကချင်)၊ တိုင်းလိုင်(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီနှင့် လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒူးလေးပါတီ)တို့အား နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

မြစ်ကြီးနား ဇူလိုင် ၁၁

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးဘရန်ရှောင် (ကချင်ပြည်နယ် တာဝန်ခံ)သည် ဦးကိုကိုလွင်၊ ဦးသန်းအောင်ကျော် တို့နှင့်အတူ ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့တွင် နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီလနှင့် မေလတွင် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ရရှိပြီးသော ဒီမိုကရေစီပါတီသစ် (ကချင်) [New Democracy Party (Kachin)] [N.D.P (Kachin)]၊ တိုင်းလိုင် (ရှမ်းနီ) အမျိုးသားများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ [TAI-LENG NATIONALITIES DEVELOPMENT PARTY (T.N.D.P)]နှင့် လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (ဒူးလေးပါတီ) [LISU NATIONAL DEVELOPMENT PARTY (L.N.D.P)] တို့မှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များကို ယနေ့တွင် ကချင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံ၍ နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ ပါတီလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေကို စစ်ဆေးသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးဘရန်ရှောင် ကချင်ပြည်နယ် တာဝန်ခံက မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုပြီးသော နိုင်ငံရေးပါတီများ အနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ ထုတ်ပြန်ထားရှိသော နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ လိုက်နာ

ဆောင်ရွက်သွားရန်၊ ဥပဒေအရသတ်မှတ်ထားသည့် နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုမိန့်ကျဉ်းနောက် ရက်ပေါင်း ၉၀ အတွင်း စုစည်းရမည့် ပါတီဝင်အင်အား ပြည့်မီအောင်စုဆောင်းရေး၊ ရက်ပေါင်း ၁၈၀ အတွင်း ဖွင့်လှစ်ရမည့် နိုင်ငံရေးပါတီများ၏ မြို့နယ်ပါတီရုံးများ ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးနှင့် ဖွင့်လှစ်ရာတွင်လည်း သက်ဆိုင်ရာ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးဌာနတို့၏ ဥပဒေညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ခွင့်ပြုချက်တောင်းခံဆောင်ရွက်ရန်၊ မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုပြီးသော နိုင်ငံရေးပါတီများကို မြို့နယ်ရုံးများဖွင့်လှစ်ပြီးပါက မြို့နယ်ပါတီရုံးဖွဲ့စည်းမှုများကို စနစ်တကျဖွဲ့စည်းပုံနှင့် တာဝန်ပေးထားရန်၊ နိုင်ငံရေးပါတီများရှိ ပါတီဝင်များတွင် ယခင် သုံးခေါက်ချီး အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်များကို နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်များဖြင့် မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာနတွင် ဥပဒေနှင့်အညီ သွားရောက်လေ့လာနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားရန်၊ မြို့နယ်ပါတီရုံးများ ဖွင့်လှစ်ပြီးပါက ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စာရင်းစစ်ဌာနတို့မှ ပူးပေါင်းပြီး စစ်ဆေးရန်ရှိသဖြင့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိရန်မှာကြားရာ သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံရေးပါတီများမှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ပြန်လည်ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။



ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့တွင် အခြေစိုက်သည့် ဒီမိုကရေစီပါတီသစ်(ကချင်) ပါတီဌာနချုပ်ကို ကချင်ပြည်နယ် ချီဖွေခရိုင် ချီဖွေမြို့နယ် ပန်ဝါမြို့ချန်းမောအိမ်ရာ (၁၇) အမှတ် (၃) ရပ်ကွက်တွင် တည်ရှိပြီး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ကြေညာချက်အမှတ် (၈/၂၀၂၃)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ တိုင်းလိုင်(ရှမ်းနီ) အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီဌာနချုပ်ကို ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းခရိုင် မိုးညှင်းမြို့နယ် ရွာသစ်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု အာလဝီကုန်းရပ် အလ၀-၁၃ တွင်တည်ရှိပြီး ပြည်ထောင်စု

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ကြေညာချက်အမှတ် (၁၂/၂၀၂၃) ဖြင့်လည်းကောင်း၊ လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (ဒူးလေးပါတီ) ပါတီဌာနချုပ်ကို ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့ ရမ်ပူရပ်ကွက် အမှတ် (၂၃/၁၁၈)တွင် ဖွင့်လှစ်ထားပြီး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ကြေညာချက်အမှတ် (၁၇/၂၀၂၃) ဖြင့်လည်းကောင်း နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေပုဒ်မ (၉) နှင့်အညီ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ရရှိခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မန္တလေးမြို့နှင့် ပြင်ဦးလွင်မြို့ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်သော်သည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွား ဆိုင်ရာအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွား လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်သူများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများကို ပြင်ဦးလွင်မြို့ ရွှေနန်းထိုက်ဟိုတယ်၌ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပြင်ဦးလွင် ဒေသသည် သင့်တင့်လျောက်ပတ် ကောင်းမွန်သည့် ရာသီဥတုအခြေအနေများ၊ နှစ်သက်ဖွယ်ရာ ဒေသထွက်အစားအစာများနှင့် ရာသီအလိုက် ကျင်းပ သောပွဲတော်များကြောင့် ပြည်တွင်း ပြည်ပ ခရီးသွား ဧည့်သည်များ စိတ်ပါဝင်စားစွာ သွားလာလည်ပတ် လျက်ရှိသော ခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုကဲ့သို့ ဒေသ၏အားသာချက်များကို အသုံးပြု၍ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လာစေရေး ဆောင်ရွက်ရာတွင် အစိုးရ၊ ပုဂ္ဂလိကနှင့် ဒေသခံများအားလုံး ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လက်ရှိအခြေအနေတွင် ပြည်တွင်းခရီးသွားလာမှုမှာ သိသိသာသာ ပြန်လည် မြင့်တက်လာကြောင်း၊ ပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည် များပါ လာရောက်လည်ပတ်နိုင်ရန် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာနက သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီး ဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း၍ လုပ်ငန်းစဉ်အတိုင်း တစ်ဆင့်ချင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်နေကြသူများက အားလုံး



အဆင်သင့်ဖြစ်အောင် လိုအပ်သည်များကို ကြိုတင် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားကြစေလိုကြောင်း ပြောကြား သည်။

ထို့နောက် ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသင်းအဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများ က ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေ များနှင့် တွေ့ကြုံနေရသည့် အခက်အခဲများကို ဆွေးနွေးတင်ပြပြီး ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး က လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေး

သည်။

အလားတူ ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းကလည်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်သော်သည် မန္တလေး မြို့ရှိ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားဆိုင်ရာအသင်းအဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်သူများကို မင်္ဂလာမန္တလေးဟိုတယ်၌ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ ဌာန ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ မန္တလေးမြို့ရှိ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသင်းအဖွဲ့များမှ တာဝန်

ရှိသူများနှင့် ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက် နေသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ခရီးသွား လုပ်ငန်းသည် ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် လုပ်ငန်း ဖြစ်သည့်အတွက် ကဏ္ဍအားလုံးနှင့် ပတ်သက် ဆက်သွယ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာပါက ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများအားလုံး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်ရာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကို ဆက်လက်ရှင်သန်အောင် ဦးစွာဆောင်ရွက်ပြီးမှ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာအောင် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ များကို ဆွေးနွေးတင်ပြပြီး တက်ရောက်လာကြသည့် မန္တလေးမြို့ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားဆိုင်ရာ အသင်းအဖွဲ့ များမှ တာဝန်ရှိသူများက ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများနှင့် တွေ့ကြုံနေရ သည့် အခက်အခဲများကို ဆွေးနွေးတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဟိုတယ် နှင့်ခရီးသွားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန မန္တလေးရုံးခွဲသို့ သွားရောက်ကာ ရုံးခွဲတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက် ရှိသော ဝန်ထမ်းများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်နှင့် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်တို့တွင် Free Way လမ်း တိုးချဲ့ဖောက်လုပ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ဦးလွင်သည် ဒုတိယမြို့တော်ဝန် ဦးမောင်မောင်၊ တာဝန်ရှိသူများ နှင့်အတူ ယနေ့ ညနေပိုင်းက ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်နှင့် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်တို့တွင် Free Way လမ်းလုပ်ငန်းတိုးချဲ့ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ်အတွင်း သန့်ရှင်း သာယာလှပရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ဦးစွာ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌသည် ဒက္ခိဏ သီရိမြို့နယ် ရာဇသင်္ဂဟလမ်းနှင့် စံပယ်လမ်းဆုံနေရာ တွင် Free Way လမ်း တိုးချဲ့ဖောက်လုပ် ဆောင်ရွက် နေမှုနှင့် Box Culvert တိုးချဲ့လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး

လုပ်ငန်းများ အရည်အသွေးပြည့်မီစွာ ဆောင်ရွက် ရန်နှင့် လိုအပ်သည့် မြေနီရိမြို့နယ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်တို့ကို မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ကုမုဒြာကြာပန်းအပိုင်း (ရာဇသင်္ဂဟ လမ်းမှ ရာဇဌာနီလမ်းသို့အဝင်လမ်း) နှင့် တော်ဝင် ရတနာလမ်းမှ ရာဇဌာနီလမ်းသို့ အဝင်လမ်းတို့တွင် Free Way လမ်းတိုးချဲ့ဖောက်လုပ် ဆောင်ရွက်နေမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လုပ်ငန်းခွင်အန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးနှင့် သတ်မှတ်ချိန်အမီ လုပ်ငန်းပြီးစီး စေရေး စနစ်တကျဖြင့်စီမံဆောင်ရွက်ရန်၊ Free Way လမ်း တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက တြိဂံကျွန်းတွင် အလှမြင်များနှင့် လမ်းလယ်ကျွန်းအတွင်း နှစ်ရည် အရိပ်ရပင်များ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးရန်တို့ကို မှာကြား သည်။



ဆက်လက်၍ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌသည် ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ် စက်စက်ယိုချောင်းအတွင်း ရေစီး ရေလှောင်ကောင်းမွန်စေရေး၊ ချောင်းအတွင်းပိတ်ဆို့ နေသော ဒိုက်ပင်၊ အမှိုက်များနှင့် သဲနုနုများ ဆယ်ယူ

ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ပြီး တာဝန်ရှိသူများအား လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဒေသအလိုက်ခန့်အပ်တာဝန်ပေးသူများက ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီအနေဖြင့် ဆိုင်ကလုန်း မုန်တိုင်း(မိုခါ) တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည့် ဒေသများ ကို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁ အရ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက် သောဒေသများအဖြစ် ကြေညာ ချက်များ ထုတ်ပြန်၍ ယင်းကြေညာ ချက်များပါ ဒေသများတွင် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဒေသ အလိုက် တပ်မတော်အရာရှိကြီး များကို ခန့်အပ်တာဝန်ပေးထား ပြီးဖြစ်သည်။



ထားရှိရာ ယနေ့တွင် ကျောက်ဖြူ မြို့၌ ရောက်ရှိနေသော ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးလူအေးသည် ဌာန ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ရခိုင်ပိုက်ဆိပ် ရပ်ကွက်ရှိ အောင်မင်္ဂလာ ပရိယတ္တိစာသင် တိုက် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း တိုက် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ

ရပ်ကွက်ရှိ ကျန်းမာရေးအခြေ အနေများကို မေးမြန်းလျှောက် ထား၍ လိုအပ်သည့်ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးကာ လှူဖွယ်ဝတ္ထု

ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း သည်။ ထို့နောက် အဆိုပါကျောင်း တိုက်အတွင်း၌ ဖွင့်လှစ်ထားရှိ သည့် ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာ ရေးကျောင်းမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား အာဟာရ ဖြည့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်လှူဒါန်းပြီး ဆရာ ဆရာမ များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များအား ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံ နှုတ်ဆက် အားပေးစကား ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ ဝန်ထမ်းများက ရခိုင်ပိုက်ဆိပ် ရပ်ကွက်ရှိ အမှိုက်ပုံအား စက် ယန္တရားများဖြင့် ရှင်းလင်းနေမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မနက်ဖြန် မွန်းတည့်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁

မကွေးတိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် နေရာ ကျကျ နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး အောက်ပိုင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်း ပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်းနှင့် အရှေ့ပိုင်း)တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ် နှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့ အပြား မိုးထစ်ချွန်းရွာပြီး စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး အထက်ပိုင်းနှင့် ကချင်ပြည်နယ် တို့တွင် နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင် သည်။ ရွာရန်ရာနှုန်းပြည့် မိုး/ဇလ

ကုန်သွယ်/စီးပွား

ရွှေဘိုခရိုင်အတွင်း စပါး/ဆန်ဈေးနှုန်းများနှင့် စီးထွက်မှုအခြေအနေ

စစ်တွေကုန်သွယ်ရေးစခန်း၏ ကုန်သွယ်မှုအခြေအနေ

စစ်တွေ ဇူလိုင် ၁၁
စစ်တွေကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ဇူလိုင် ၆ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ တင်ပို့ခဲ့သည့် ပို့ကုန်ပစ္စည်းများ အနေဖြင့် မန်ကျည်းစေ့တစ်တန်လျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀၀ နှုန်းဖြင့် ၁၀၄ တန်၊ တန်ဖိုး ဒေါ်လာ ၁၀၄၀၀၊ ဆီးဖတ် တစ်တန်လျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၁၅ ဒေါ်လာ နှုန်းဖြင့် ၈၈ တန်၊ တန်ဖိုး ဒေါ်လာ ၁၀၁၂၀ နှင့် ချင်းအစိုတစ်တန် လျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၅၀ နှုန်းဖြင့် ၇၅ တန်၊ တန်ဖိုး ဒေါ်လာ ၃၃၇၅၀ တို့ကို တင်ပို့နိုင်ခဲ့သည်။

ဇူလိုင် ၂ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန ၏ အမှန်တင်ပို့/ တင်သွင်းစာရင်းများအရ ပို့ကုန်ဒေါ်လာ သန်း သုည ဒသမ ၀၃၉၂ သန်း ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။

သတင်းအရင်းအမြစ် - စီးပွား/ကူးသန်း

ရွှေဘို ဇူလိုင် ၁၁
ရွှေဘိုခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များ၌ ဇူလိုင်လပထမပတ်တွင် စပါး/ ဆန်ဈေးနှုန်းများ အနည်းငယ်မြင့်တက်နေသည်။ ရွှေဘိုခရိုင်မှ အခြားတိုင်း ဒေသကြီးများသို့ ဆန်စီးထွက်မှုမှာ ဇူလိုင်လပထမပတ်တွင် ရန်ကုန်သို့ အိတ်ရေ ၁၄၀၀၀၊ မန္တလေးသို့ အိတ်ရေ ၂၀၃၇၀၊ နေပြည်တော်သို့ အိတ်ရေ ၆၀၀၀၊ ရှမ်း(တောင်)သို့ အိတ်ရေ ၄၀၀၀၊ ရှမ်း(မြောက်)သို့ အိတ်ရေ ၄၀၀၀၊ ပခုက္ကူသို့ အိတ်ရေ ၃၀ စုစုပေါင်းအိတ်ရေ ၄၈၄၀၀၊ တန်အားဖြင့် ၂၄၂၀ စီးထွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခုအပတ်တွင် ရွှေဘိုခရိုင်မှ အခြား တိုင်းဒေသကြီးများသို့ ဆန်စီးထွက်မှုမှာ ရန်ကုန်သို့ အိတ်ရေ ၁၆၀၀၀၊ မန္တလေးသို့ အိတ်ရေ ၂၈၄၀၀၊ နေပြည်တော်သို့ အိတ်ရေ ၇၀၀၀၊ ရှမ်း (တောင်) သို့ အိတ်ရေ ၄၅၀၀၊ ရှမ်း(မြောက်)သို့ အိတ်ရေ ၄၅၀၀၊ ပခုက္ကူသို့ အိတ်ရေ ၆၀၀ စုစုပေါင်းအိတ်ရေ ၆၁၀၀၀၊ တန်အားဖြင့် ၃၀၅၀ စီးထွက်ခဲ့ သည့်အတွက် ယခင်အပတ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် ယခုအပတ်အတွင်း အိတ်ရေ ၁၂၆၀၀၊ တန်အားဖြင့် ၆၃၀ ပို၍စီးထွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရွှေဘိုမြို့၏ ဇူလိုင်လပထမပတ်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော စပါး/ဆန် ဈေးနှုန်းများမှာ ရွှေဘိုပေါ်ဆန်းစပါး တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၂၉၀၀၀၀၀၊ ရွှေဘိုပေါ်ဆန်းဆန် ၂၄ ပြည်ပါတစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း



စပါး တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၀၀၊ ဧရာမင်းဆန် ၂၄ ပြည်ပါတစ်အိတ် လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀ နှင့် ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ် ရွှေဝါထွန်း (နေ့စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၁၅၅၀၀၀၀၊ ရွှေဝါထွန်းဆန် ၂၄ ပြည်ပါတစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၆၄၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။

၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ရွေးချယ်တင်မြောက်ပွဲ ကျင်းပ

မရမ်းကုန်း ဇူလိုင် ၁၁
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ စိန်နဂါးကြွေမြေ ဖန်ထည်စက်မှုကုန်ထုတ်သမဝါယမအသင်းလီမိတက်၏ ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃



ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ ရွေးချယ်တင်မြောက်ပွဲအခမ်းအနားကို အဆိုပါ အသင်းရုံးခန်း၌ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

ဆုများပေးအပ်
အစည်းအဝေးတွင် တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဒေါ်ဥမ္မာမြင့်က အမှာစကားပြောကြားပြီး တာဝန်ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော အသင်းဝန်ထမ်းများအား ဆုများပေးအပ်ခြင်းနှင့် အသင်းသားနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၆၅၈၀၀၀ အား ထုတ်ပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် အစည်းအဝေးဒုတိယပိုင်းတွင် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ရွေးချယ် ပွဲကို မရမ်းကုန်းမြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးအရာရှိ ပါဝင်သောဖွဲ့စည်းရေး ကော်မတီမှဦးဆောင်၍ အဖွဲ့ဝင်ခန့်အပ်ပေးခဲ့သည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မြစ်သားမြို့နယ်၌ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးမည့် အသင်းသားတောင်သူများအား သွင်းအားစုမြေဩဇာများ ပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

မြစ်သား ဇူလိုင် ၁၁
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြစ်သားမြို့နယ်၌ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးမည့် အသင်းသားတောင်သူများအား သမဝါယမကန်ထရိုက်လယ်ယာစနစ် ဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် သွင်းအားစုမြေဩဇာများ ပေးအပ်ပွဲကို ယမန်နေ့က ရွှေလေးကျေးရွာ၊ ကျောက်အိုးကျေးရွာနှင့် အုန်းကုန်း ကျေးရွာတို့တွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မြစ်သားမြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်စန္ဒီဝင်းနှင့် မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းတင် တို့က စပါးစိုက်ပျိုးမည့် သမဝါယမအသင်းသား တောင်သူများကို တစ်ဧကလျှင် နှစ်သိန်းနှုန်းနှင့်ညီမျှသည့် သွင်းအားစုမြေဩဇာများအား မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုပိုင်ငွေဖြင့် အသင်းသားတောင်သူစိတ်ကြိုက် ဝယ်ယူ၍ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် ကျေးရွာလေးရွာရှိ အသင်းသား ၁၀၅ ဦး ပိုင်ဆိုင်သည့် မိုးစပါးစိုက်ဧက ၅၀၀ ရှိပြီး တစ်ဧကလျှင် နှစ်သိန်း နှုန်းနှင့်ညီမျှသည့် သွင်းအားစုများဖြစ်သည့် စမ်းဝတီသာဘဝမြေဩဇာ၊ ကွန်ပေါင်းနှင့် ပုလဲမြေဩဇာများကို အသင်းသားတောင်သူများအား လက်ဝယ်အရောက် ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ပန်းတနော်မြို့နယ်၌ မိုးစပါးကောက်စိုက်စက်ဖြင့် စိုက်ပျိုးခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြ

ပန်းတနော် ဇူလိုင် ၁၁
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတနော်မြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာ ဦးစီးဌာန အမှတ်(၅၇) စက်မှုလယ်ယာစခန်းမှ မိုးစပါးကောက်စိုက်စက် ဖြင့် စိုက်ပျိုးခြင်းကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ဆုတောင်း ပြည့်ကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၌ ပြုလုပ်သည်။

အဆိုပါကောက်စိုက်စက်ဖြင့် စိုက်ပျိုးခြင်းသရုပ်ပြပွဲသို့ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌဦးနိုင်ဝင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ စက်မှုလယ်ယာ ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်ကျော်သက်နှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဌာန ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ဒေသခံတောင်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

Table with columns for Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း) and Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း) and rows for 92 Ron, 95 Ron, HSD (500 ppm), HSD (50 ppm), and HSD (10 ppm) with various price points.

Table with columns for Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း) and Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း) and rows for 92 Ron, 95 Ron, HSD (500 ppm), HSD (50 ppm), and HSD (10 ppm) with price points.

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ (၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေး တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

မိမိတို့အနေနှင့် အေးချမ်းသာယာတဲ့ကမ္ဘာကြီး တည်ဆောက်နေကြချိန်မှာ နိုင်ငံတကာအကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေကို နေရာပေးဖို့အကြောင်းမရှိပါ။ လမ်းကြောင်း-၁ နဲ့ အစိုးရတွေက ဝိုင်းဝန်းတိုက်ဖျက်နေကြသလို လမ်းကြောင်း-၂ မဟာဗျူဟာလေ့လာရေးအသိုင်းအဝိုင်းတွေကလည်း အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေကို ဘယ်ပုံသဏ္ဍာန် လုပ်ရပ်နဲ့မှ လက်ခံခြင်း၊ လျစ်လျူရှုခြင်းတွေပြုဖို့ မဖြစ်နိုင်ကြပါ။

ဦးသန်းထွန်း(မော်လမြိုင်)

သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ Non-traditional Security Matters နှင့်ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံမဟာဗျူဟာနှင့် နိုင်ငံတကာလေ့လာရေးအဖွဲ့မှ အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင် ဦးဘလှအေးနှင့် ဦးသန်းထွန်း (မော်လမြိုင်) တို့ကို တွေ့ဆုံမေးမြန်းထားပါသည်။

သတင်းအဖွဲ့

မေး။ ။ မြန်မာနိုင်ငံမဟာဗျူဟာနှင့် နိုင်ငံတကာ လေ့လာရေးအဖွဲ့က ကမကထပြုပြီး သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ (Non-traditional Security Matters) အပေါ် မဲခေါင်-လန်ချန်းဒေသနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဆွေးနွေးပွဲ တစ်ရပ်ကို ဇူလိုင်လ ၁၄ ရက်နေ့ ရန်ကုန်မြို့မှာ ကျင်းပမယ်လို့ သိရပါတယ်။ အဲဒီဆွေးနွေးပွဲနဲ့ ပတ်သက်လို့ ရှင်းပြပေးစေလိုပါတယ်ခင်ဗျာ။

ဦးဘလှအေး (ဖြေ)။ ။ ဟုတ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲ ခေါင်းစဉ်က “Seminar on Cooperation on Non-traditional Security Matters among MLC Countries” ဖြစ်ပါတယ်။ တရုတ်နိုင်ငံမှာ မြစ်ဖျားခံပြီး အရှေ့တောင်အာရှ ကျွန်းဆွယ် ငါးနိုင်ငံဖြစ်တဲ့ မြန်မာ၊ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ထိုင်းနဲ့ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့ကို ဖြတ်စီးဆင်း တွဲ လန်ချန်း-မဲခေါင်မြစ် အမည်ကိုယူပြီး လန်ချန်း-မဲခေါင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး (Mekong-lancang Cooperation-MLC) အဖွဲ့ကို ခြောက်နိုင်ငံ ပေါင်း တည်ထောင်နိုင်ခဲ့တာ ခုနစ်နှစ်ရှိပြီ။ ဒီမြစ် ကို တရုတ်နိုင်ငံက လန်ချန်းမြစ်လိုခေါ်ပြီး အရှေ့ တောင်အာရှနိုင်ငံတွေကတော့ မဲခေါင်မြစ်လို ခေါ်ဆိုတဲ့အတွက် နာမည်နှစ်ခုစလုံး ထည့်သွင်း ခေါ်ဆိုကြပါတယ်။

ဒီခြောက်နိုင်ငံက နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ လုံခြုံရေးကိစ္စတွေနဲ့စပ်လျဉ်းလို့ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ကြဖို့ MLC ကို ဖွဲ့စည်းခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အခု ကျင်းပပြုလုပ်မယ့်ဆွေးနွေးပွဲက ဒေသတွင်း ကြုံတွေ့နေကြရတဲ့ သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့ လုံခြုံ ရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ Non-traditional security matters များကို အာရုံစိုက်ပြီး ဆွေးနွေးကြဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲမှာ ခေါင်းစဉ်နှစ်ခု ခွဲထားပါတယ်။ နံနက်ပိုင်းမှာ Challenges on Non-traditional Security Matters ဘာသာရပ်နဲ့ မွန်းလွဲပိုင်းမှာ Cooperation on Non-traditional Security Matters ဘာသာရပ်တို့ကို ဆွေးနွေး ပါမယ်။

နံနက်ပိုင်းကတော့ Combating Terrorism၊ Human Trafficking related to Online Gambling and Scamming နဲ့ Cybercrime ဘာသာရပ်တွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ကြုံတွေ့နေကြတဲ့ ဒေသအတွင်း စိန်ခေါ်မှုတွေကို ဆွေးနွေးကြဖို့ ဦးစားပေးထားပါ တယ်။ မွန်းလွဲပိုင်းမှာက Food Security နဲ့ Extreme Poverty Reduction ဘာသာရပ်တွေ အပေါ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မယ့် နည်းလမ်းတွေ ကို အလေးထားဆွေးနွေးကြပါမယ်။

မြန်မာနိုင်ငံ မဟာဗျူဟာနှင့် နိုင်ငံတကာ လေ့လာရေးအဖွဲ့၊ တရုတ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ ထိုင်းနဲ့ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတွေက ပညာရှင်တွေ ပါဝင်ဆွေးနွေးကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြောက်နိုင်ငံ ရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ပိုမိုထိရောက်စေမယ့်၊ ခြောက်နိုင်ငံ ပြည်သူတွေရဲ့ အကျိုးစီးပွားကို ပိုမို ကာကွယ်မြှင့်တင်ပေးနိုင်မယ့် အကြံပြုချက်၊ ထောက်ခံချက်တွေ ပြုလုပ်ကြမှာဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စများ Non-traditional security matters နဲ့ပတ်သက်ပြီး ရှင်းပြပေးစေလိုပါတယ်။ ဦးဘလှအေး (ဖြေ)။ ။ Security သို့မဟုတ် Traditional Security

ဆိုတာမှာ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံရဲ့ အမျိုးသားလုံခြုံရေးနဲ့ နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုကို ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းခြင်း နဲ့ပတ်သက်ပြီး အဓိကအားဖြင့် ပြည်ပက ကျူးကျော် ဝင်ရောက်ခြင်း၊ ပြည်တွင်းမှာ တည်ငြိမ်မှုနဲ့ တရား ဥပဒေစိုးမိုးမှုပျက်ပြားခြင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စများဖြစ်ကြပါ တယ်။ ယနေ့ခေတ်အခါမှာတော့ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံနဲ့ ပြည်သူတွေရဲ့ လုံခြုံမှုကို ခြိမ်းခြောက်တဲ့ကိစ္စတွေမှာ အခုပြောခဲ့တဲ့ကိစ္စတွေသာမကတော့ဘဲ အလွန် အမင်းဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ၊ သယံဇာတရှားပါးမှု၊ စားရေရိက္ခာရှားပါးမှု၊ ပုံမှန်မဟုတ်တဲ့ အစုလိုက် အပြုံလိုက် ရွှေ့ပြောင်းမှု၊ ကပ်ရောဂါများ၊ အကြမ်း ဖက်မှု၊ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ရာဇဝတ်မှုများ၊ လူကုန် ကူးမှု၊ ပင်လယ်စားပြမှု စတာတွေကို သမားရိုးကျ

လိုရင်းတိုရှင်းမြင်တွေ့ပြီး ဆွေးနွေးနိုင်ဖို့၊ ဆုံးဖြတ် နိုင်စေဖို့အတွက် အဲဒီဘာသာရပ်တွေကို ဦးစားပေး ရွေးချယ်ဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ ကုလသမဂ္ဂ UNSDG Agenda 2030 ပန်းတိုင်ကို နိုင်ငံတကာက ဝိုင်းဝန်း ဖော်ဆောင်နေတာရှိပါတယ်။ ဒီလိုဆောင်ရွက်နေတဲ့ ပန်းတိုင်တွေမှာ လမ်းကြောင်း-၂ (Track II) မဟာ ဗျူဟာလေ့လာရေးကဏ္ဍအနေနဲ့ သမားရိုးကျ မဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကဏ္ဍပါဝင်အရေးပါမှုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံက ပါဝင်ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်နေမှုအပေါ် သဘောထားအမြင်ကို သိလို ပါတယ်။

ဦးသန်းထွန်း(မော်လမြိုင်)(ဖြေ)။ ။ ဒီမေးမြန်းထား တဲ့ကိစ္စနဲ့ ပတ်

မြန်မာနိုင်ငံအနေနှင့် သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ ဖြစ်တဲ့ ဆင်းရဲမှုပျောက်ရေး၊ စားရေရိက္ခာဖူလုံရေး၊ ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှု ချုပ်ငြိမ်းရေး၊ အကြမ်းဖက်မှုကိစ္စရပ်များကို အားပေးထောက်ပံ့ကူညီရန် ရှိတဲ့ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ရာဇဝတ်မှုခင်းတိုက်ဖျက်ရေး၊ အီလက်ထရောနစ် ဆိုက်ဘာနည်းလမ်းနဲ့ ငွေမည်းမှ ငွေဖြူခဝါချမှုဖြင့် အကြမ်းဖက်သမား များကို ငွေကြေးရန်ပုံငွေ ထောက်ပံ့ခြင်းတိုက်ဖျက်ရေး၊ ဆိုက်ဘာ ကွန်ပျူတာမှ လောင်းကစားမှုများ၊ Skimming online defraud ငွေကြေးလိမ်လည်တောင်းခံမှုတွေကို လမ်းကြောင်း-၁ ဌာနဆိုင်ရာတွေက အရေးယူဆောင်ရွက်နေ

မဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ Non-traditional Security Matters များအဖြစ် သတ်မှတ်ကြပါတယ်။

မေး။ ။ ဆွေးနွေးပွဲမနက်ပိုင်းမှာ Challenges on Non-traditional Security Matters ခေါင်းစဉ်နဲ့ Combating Terrorism၊ Human Trafficking related to Online Gambling and Scamming Cybercrime တို့ တွေ့ရပါတယ်။ မွန်းလွဲပိုင်းမှာ Cooperation on Non-traditional Security Matters ခေါင်းစဉ်နဲ့ Food Security among MLC နဲ့ Extreme Poverty Reduction တို့ကိုဆွေးနွေးမယ်လို့ ဖော်ပြထားတာကို ရှင်းပြစေ လိုပါတယ်။

ဦးဘလှအေး (ဖြေ)။ ။ ဒီဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပရာ မှာ အချိန်၊ ငွေအကန့် အသတ်တွေရှိတဲ့အတွက် သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စအားလုံးကို ဆွေးနွေးနိုင်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒါကြောင့် ကနေ့အများက အာရုံစိုက် ဦးစားပေးကြတဲ့ ဘာသာရပ်တွေကိုပဲ ရွေးချယ်ပြီး ဆွေးနွေးနိုင်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ နောက်အကြောင်း တစ်ခုကလည်း ဆွေးနွေးပွဲက ရလာနိုင်တဲ့ ဘာသာ ရပ်များဆိုင်ရာရလဒ်ကို မိမိတို့ခြောက်နိုင်ငံအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ ပိုပြီးထိရောက်တိုးမြှင့် နိုင်စေမယ့်အချက်တွေ အကြံပြုတင်ပြလိုခြင်းပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲက ကျစ်ကျစ်လျစ်လျစ်နဲ့ စုစည်းတင်ပြနိုင်မယ်ဆိုရင် သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံတွေ ရဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ပေးမယ့်သူတွေအနေနဲ့

သက်ပြီး ကျွန်တော့်အနေနဲ့ လမ်းကြောင်း-၂ သံတမန်ရေးရာကဏ္ဍကနေ ပြန်လည်ဖြေကြားပါ မယ်။ ကုလသမဂ္ဂရဲ့ ထောင်စုနှစ်ဖွံ့ဖြိုးရေး (MDG) မျှော်မှန်းချက်ပန်းတိုင်များအပြီး အာဂျင်ဒါ ၂၀၃၀ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပန်းတိုင် (၁၇) ရပ် ချမှတ်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီပန်းတိုင်တွေထဲကနေ သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကဏ္ဍနဲ့ စပ်လျဉ်းတဲ့ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု ပပျောက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး၊ ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှု ချုပ်ငြိမ်းရေး၊ စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတွေကို ဆောင်ရွက်ရန်နဲ့ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး၊ ငွေဖြူငွေမည်း ခဝါ ချမှုကိစ္စတွေမှာ အီလက်ထရောနစ်ကွန်ပျူတာ အသုံးပြုပြီး ဆိုက်ဘာလုံခြုံရေး ဖောက်ဖျက်ခြင်း၊ အကြမ်းဖက်မှုကိစ္စရပ်များအတွက် ငွေကြေးရန်ပုံငွေ ထောက်ပံ့တဲ့ ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်ခြင်းတွေကို ပါဝင် ဝိုင်းဝန်းတိုက်ဖျက်ဖို့တွေ ပါရှိထားတာတွေ့ရပါ တယ်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့လုံခြုံ ရေးနဲ့စပ်လျဉ်းတဲ့ နိုင်ငံတကာဖြတ်ကျော်ရာဇဝတ် မှုတွေ Spillover မပြန့်ပွားရေး၊ တိုက်ဖျက်ရေးတွေ အတွက် မိမိတို့လမ်းကြောင်း-၂ (Track II) သံတမန် ရေးရာနဲ့ မဟာဗျူဟာလေ့လာရေးအဖွဲ့တွေက တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲတွေပြုလုပ်ပြီး ပြည်သူတွေကို အသိပေးခြင်း၊ စုပေါင်းအဖြေရှာခြင်းတွေ ဆောင် ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။

လမ်းကြောင်း-၁ (Track I) ဖြစ်တဲ့ နိုင်ငံတော် အစိုးရဌာနတွေကလည်း နိုင်ငံတွင်းအကြမ်းဖက်မှု

တာဆီးတိုက်ဖျက်ရေး၊ နိုင်ငံတကာနဲ့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးများအတွက် “အကြမ်းဖက် တိုက်ဖျက်ရေးနည်းဥပဒေများကို ၁-၃-၂၀၂၃ ရက်စွဲနဲ့ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၂၃၉/ ၂၀၂၃ ထုတ်ပြန်ထားရှိတာကို သတင်းများအရ သိရပါ တယ်။

မေး။ ။ သမားရိုးကျမဟုတ်တဲ့လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စများမှာပါဝင်တဲ့ အကြမ်းဖက်မှု များ ပပျောက်ရေးအတွက် မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ လမ်းကြောင်း-၁ ကဏ္ဍကနေ နိုင်ငံတကာနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေတာ သိရပါတယ်။ လမ်းကြောင်း-၂ အပိုင်းက သံတမန်ရေးရာ နည်းလမ်းမှလည်း ပါဝင်ပံ့ပိုးခြင်း collaborate ပြုနေတာတွေကိုလည်း သိလိုပါတယ်။

ဦးသန်းထွန်း(မော်လမြိုင်) (ဖြေ)။ ။ အကြမ်းဖက် မှု လုပ်ရပ် တွေဟာ တိုင်းပြည်ရဲ့ရန်သူပဲဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံ တကာငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ လုံခြုံရေးရာတွေကို နှောင့်ယှက်ခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိပါတယ်။ ကမ္ဘာ့ ကုလသမဂ္ဂ၊ ဒေသဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းတွေ၊ အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းတွေကလည်း ထုတ်ဖော် ပြောဆိုကြပါတယ်။ မိမိတို့အနေနဲ့ အေးချမ်း သာယာတဲ့ ကမ္ဘာကြီးတည်ဆောက်နေကြချိန်မှာ နိုင်ငံတကာအကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေကို နေရာပေး ဖို့အကြောင်းမရှိပါ။ လမ်းကြောင်း-၁ နဲ့ အစိုးရ များက ဝိုင်းဝန်းတိုက်ဖျက်နေကြသလို လမ်း ကြောင်း-၂ မဟာဗျူဟာလေ့လာရေးအသိုင်းအဝိုင်း တွေကလည်း အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေကို ဘယ်ပုံသဏ္ဍာန်၊ လုပ်ရပ်နဲ့မှလက်ခံခြင်း၊ လျစ်လျူ ရှုခြင်းများပြုဖို့ မဖြစ်နိုင်ကြပါ။

ဒါ့ကြောင့် မိမိတို့ဒေသတွင်းမှာ အမျိုးသား လုံခြုံရေးကို အလေးထားပြီး သမားရိုးကျလုံခြုံရေး ဆိုင်ရာကဏ္ဍ Traditional Security သမားရိုးကျ မဟုတ်တဲ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကဏ္ဍများ Non-Traditional Security များကို ဖောက်ဖျက် ကျူးလွန်ကာ ဒေသတွင်းတစ်နေရာရာမှာ ဖြစ်ပွား နေသည်များက တခြားတစ်နေရာကို ကူးစက် ပြန့်ပွားမှု spillover မဖြစ်ပွားဖို့ အရေးကြီးသလို လိုလည်းလိုအပ်ပါတယ်။

ဒါ့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ သမားရိုးကျ မဟုတ်တဲ့လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စများဖြစ်တဲ့ ဆင်းရဲမှု ပပျောက်ရေး၊ စားရေရိက္ခာဖူလုံရေး၊ ငတ်မွတ် ခေါင်းပါးမှု ချုပ်ငြိမ်းရေး၊ အကြမ်းဖက်မှုကိစ္စရပ် များကို အားပေးထောက်ပံ့ကူညီရန် ရှိတဲ့ နယ်စပ် ဖြတ်ကျော် ရာဇဝတ်မှုခင်းတိုက်ဖျက်ရေး၊ အီလက် ထရောနစ်ဆိုက်ဘာနည်းလမ်းနဲ့ ငွေမည်းမှ ငွေဖြူ ခဝါချမှုဖြင့် အကြမ်းဖက်သမားများကို ငွေကြေးရန်ပုံ ငွေထောက်ပံ့ခြင်းတိုက်ဖျက်ရေး၊ ဆိုက်ဘာ ကွန်ပျူတာမှ လောင်းကစားမှုများ၊ Skimming online defraud ငွေကြေးလိမ်လည်တောင်းခံမှု တွေကို လမ်းကြောင်း-၁ ဌာနဆိုင်ရာတွေက အရေးယူဆောင်ရွက်နေကြသလို လမ်းကြောင်း-၂ မဟာဗျူဟာလေ့လာရေးအဖွဲ့တွေကလည်း ယခုလို ဆွေးနွေးပွဲတွေ ကျင်းပပြီး စုပေါင်းအဖြေရှာကြရာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ရရှိလာတဲ့အကြံပြုချက်တွေနဲ့ ရလဒ် တွေကို သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံတွေနဲ့ ညှိနှိုင်းတင်ပြပေးမှာ ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ ။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံထားခြင်းဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်မှုနှင့် ပြင်းထန်မှုတို့ကို လျော့နည်းစေနိုင်ခြင်း (အထူးအားဖြင့် နာတာရှည်ရောဂါ ခံစားနေရသူများနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများ)၊ ရောဂါ၏ နောက်ဆက်တွဲ ပြဿနာဖြစ်သည့် ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါများ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုမှသည် အသက်အန္တရာယ် ဆုံးရှုံးမှုဖြစ်သည်အထိ ဖြစ်ပေါ်ခြင်းမှ လျော့ချနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် အသက်(၅)နှစ်နှင့် အထက်ရှိသော ပြည်သူလူထုအားလုံးသည် နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနများနှင့် ဆက်သွယ်၍ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး (ပထမအကြိမ်၊ ဒုတိယအကြိမ်နှင့် ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေး)များကို မဖြစ်မနေ သွားရောက်ထိုးနှံပါရန် အသိပေး နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ဓာတ်ခွဲခန်းစုစုပေါင်း ၆၂၃၀ စစ်ဆေးပြီးစီး၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၂၂ ဦး တွေ့ရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း (၁၁-၇-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွား အလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိမရှိ ဓာတ်ခွဲ စစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၁၀-၇-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၁၁-၇-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲခန်းစုစုပေါင်း (၆,၂၃၀) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် (၂၂) ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၃၅) ရာခိုင်နှုန်း ရှိပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲခန်းစုစုပေါင်း (၁၀,၉၂၄,၀၂၂) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း

(၆၄၀,၈၂၅) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင်သီးခြားထားရှိခြင်း နှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြားထားရှိကုသမှုပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက် ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၁၉) ဦးရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၉,၆၀၇) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူ မရှိ သဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၄) ဦး ရှိပါသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ်၌ ငွေကျပ် တစ်ဘီလီယံကျော်တန်ဖိုးရှိ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါး(ကက်တမင်း) ၁၂၇ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ် မြို့နယ်၌ ငွေကျပ် တစ်ဘီလီယံကျော် တန်ဖိုးရှိ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါး(ကက်တမင်း) ၁၂၇ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။ မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် သတင်းအရ ဇူလိုင် ၇ ရက် ည ၁၁ နာရီခွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ် မြို့နယ် ဝမ်းဆောက်ခုံကျေးရွာမှ တာချီလိတ် မြို့ဘက်သွား ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းတွင် စတေဖာကို Toyota Hilux Revo ယာဉ်နှင့် အတူ တွေ့ရှိပြီး ယာဉ်ပေါ်မှ ဒေသကာလ တန်ဖိုးငွေကျပ် တစ်ဘီလီယံကျော် တန်ဖိုးရှိ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါး(ကက်တမင်း) ၁၂၇ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့၍ စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက် အရ သိမ်းဆည်းရမိ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါး



စတေဖာ ကို သိမ်းဆည်းရမိသည့် ကက်တမင်းများနှင့်အတူတွေ့ရစဉ်။

(ကက်တမင်း) များကို ပန်ဆန်းမှ တာချီလိတ် ကွင်းဆက် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအား သို့ သယ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသဖြင့် ဆက်လက်စစ်ဆေး ဖော်ထုတ်လျက်ရှိ ၎င်းကို ဥပဒေအရ အရေးယူထားရှိပြီး ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အမျိုးသမီးများကို တရုတ်အမျိုးသားများထံရောင်းစား၍ ငွေကြေးအကျိုးအမြတ် ရယူခဲ့သူများအား လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ်ချမှတ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
အမျိုးသမီးများကို တရုတ်အမျိုးသားများထံရောင်းစား၍ ငွေကြေး အကျိုးအမြတ် ရယူခဲ့သူများကို လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် နှစ် ၂၀ စီ ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။ ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး လပွတ္တာမြို့နယ်နေ ခင်ဇော် နှင့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ်နေ မလှိုင်းမိုလ်မိုလ်တို့ကို ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးနေ မ----၊ ၃၃ နှစ်၊ မ----၊ ၂၁ နှစ်၊ မ----၊ ၂၁ နှစ်၊ မ----၊ ၂၀ နှစ်၊ ကချင်ပြည်နယ်နေ မ----၊ ၃၀ နှစ်တို့ ငါးဦးကို တရုတ်ယောက်ျားယူပါက မြန်မာငွေကျပ် သိန်း ၁၀၀ ခန့်ရရှိမည်၊

တစ်နှစ်ပေါင်းသင်းနေထိုင်ပြီးပါက ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ပေးမည်ဟု ပြောဆိုစည်းရုံးကာ တရုတ်အမျိုးသားများထံ ရောင်းစား၍ ငွေကြေး အကျိုးအမြတ်များ ရယူခဲ့သဖြင့် မူဆယ်မြို့မရဲစခန်းက လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၈(က)၊ ၄၄ ဖြင့် အမှုရေးဖွင့်၍ မူဆယ် ခရိုင်တရားရုံးသို့ တရားစွဲတင်ပို့ခဲ့ရာ ဇူလိုင် ၁၀ ရက်တွင် တရားခံ ခင်ဇော် နှင့် မလှိုင်းမိုလ်မိုလ်တို့ကို လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၃၈(က) ဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် နှစ် ၂၀ စီ ကျခံစေရန် အမိန့်ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မူးယစ်ကိုဗစ် ပန်းတိုင်သစ် စိတ်သစ်လူသစ် ဘဝသစ်

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

၁၂-၇-၂၀၂၃ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့

၀၆:၀၀	မင်းကုန်းဆရာတော်ဘုရားကြီး၏စိန်စိန်တောက်(ဟောသုတ်)	၁၆:၃၅	ရေ သို့မဟုတ် ပန်းတိုင်သီ (အပိုင်း-၂)
၀၇:၀၀	နံနက်ခင်းသတင်း	၁၇:၂၀	လာလည်စေချင်အရှေ့ပိုင်းတစ်ခွင် (ဘေဟိုင်းမြို့)
၀၈:၃၅	ပန်းဆယ်ဖျိုးထဲမှမြန်မာ့လက်ပူပန်းပူပညာ အလင်္ကာ	၁၈:၃၀	ပုတာအိုလွင်ပြင်တစ်လမ်း
၀၉:၃၀	စိုက်ပျိုးရေးမြို့လှတောက်	၁၉:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း
၁၀:၀၀	သတင်းထဲကသတင်းအစီအစဉ်	၁၉:၃၅	ဟာသပြိုင်ပွဲ (ရယ်စရာစစ်တစ်ဟာသ တစ်ခန်းရုပ်) 'စွဲစွဲလေးလည်းကောင်းပါတယ်'
၁၀:၃၀	ရုပ်မြင်သံကြားဇာတ်လမ်း 'အဖြင့်'	၂၀:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း
၁၁:၃၀	ရွယ်စုံလင်အာဆီယံအစီအစဉ်	၂၀:၃၅	မိုးလေဝသအခြေအနေ
၁၂:၃၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'ဟယျာဗျာဗျာ' (အပိုင်း-၁၇)	၂၁:၀၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'တကြွမာပုန်တိုင်း' (အပိုင်း-၂၅)
၁၃:၀၀	သီချင်းကြီးပဒေသာ	၂၁:၃၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'တကြွမာပုန်တိုင်း' (အပိုင်း-၂၆)
၁၃:၃၀	MRTV National News	၂၂:၃၀	Weekly Soccer Preview
၁၄:၀၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'တကြွမာပုန်တိုင်း' (အပိုင်း-၂၅)		

mitv	07:01 Evergreen Classic: Shwin Lan Chan Myae Par Zay (Thae Nu Wah)
	07:07 Bagan Choral Dance
	07:14 Underwater Photographer
	07:35 Discovering Tribes: Da Nu (Their Life and Customs) (Part-1)
	07:50 Attractions around Hopong Hill Station
	08:01 News
	08:26 School For the Blind (Kye Myin Dine)
	08:52 World Paper Bag Day (12th July)
	09:01 Artistic Values & Aesthetic Traditions
	09:24 Toddy Palm Product Shop
	09:37 Artist Life: Designer May Myat Waso
	10:01 News

MRTV NRC	ချင်း (ချိုး) (၀၆:၀၀ မှ ၀၇:၀၀) ငွေကြေးပြိုင်ပွဲ(တာချီလိတ်မြို့)	ကမား (၁၇:၀၀ မှ ၁၉:၀၀) ကမားပျံ့နှံ့စေရန်ရဲတပ်စားဆင်ယင်မှု
	ပွဲ (၀၇:၀၀ မှ ၀၉:၀၀) အတောင်(၄၀၀)ပြည့်တက္ကသိုလ်ဆိုင်ရာအစီအစဉ်	စကောကုန် (၁၉:၀၀ မှ ၂၀:၀၀) ဓားစားသက်ရည်
	ရခိုင် (၀၉:၀၀ မှ ၁၁:၀၀) အနီချေလက်ရာ(ယောက်သွားသွယ်နှင့်ခရမ်းသီး ဖြင့်အိုးကပ်ချက်)	အနောက်ပိုင်းကုန် (၂၀:၀၀ မှ ၂၁:၀၀) ဝင်ငွေကောင်းတံတားလုပ်ငန်း
	ရှမ်း (၁၁:၀၀ မှ ၁၃:၀၀) သဘာဝကျောက်စက်ပန်းဆွဲများရိုရာဝက်ဘာလိုက်ဂို	အရှေ့ပိုင်းကုန် (၂၁:၀၀ မှ ၂၂:၀၀) ကရင်ပျံ့နှံ့မှုအထည်ဆိုင်ပန်းအိမ်အိမ် (အင်တာဗျူး)
	ဝ (၁၃:၀၀ မှ ၁၄:၀၀) သစ်ကြေးသီးနှင့်ကျွန်းမာရ	ချင်း (ရိုင်း) (၂၂:၀၀ မှ ၂၃:၀၀) ရသေ့မြို့နယ် ချင်းရိုရာမျှော်တင်ရည်တိုင်
	ကချင် (၁၄:၀၀ မှ ၁၅:၀၀) လက်ကိုင်ရုံးနှင့်ကျွန်းမာရ	

MRTV NEWS	၀၆:၀၀ အဖွင့်တေးသီချင်း	၀၉:၀၀ အဖွင့်အခန်း
	၀၆:၄၀ အားကစားသတင်း	၀၉:၃၀ ဥပဒေရေးရာအပြုပြင်တစ်လမ်းတို 'ကံစမ်း'
	၀၈:၃၀ နိုင်ငံတကာသတင်း(LIVE)	၁၀:၀၀ ပြည်ထောင်စုငွေကြေးကွပ်ကဲရေးအဖွဲ့၏ ငြိမ်သက်ရေးသတင်း
	၀၉:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း(LIVE)	၁၀:၃၀ ပြည်သူ့အားလုံးနှင့်သက်ဆိုင်သည့်အနာဂတ် ဒီမိုကရေစီ
	၁၀:၃၀ ပြည်တွင်းသတင်း(LIVE)	၁၁:၀၀ နိုင်ငံတကာငွေကြေးကွပ်ကဲရေးအဖွဲ့၏ (အာဖရိကနိုင်ငံ) (အပိုင်း-၁)
	၁၁:၃၀ ကမ္ဘာ့တစ်လွှားအနုပညာသတင်းများ	၁၁:၃၀ အတွေးအမြင် (အပိုင်း-၇)
	၁၂:၃၀ MRTV National News	၁၂:၀၀ Economic Review (ပြည်တွင်းစားသုံးဆီ ဖူလုံရေးဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ)
	၁၃:၀၀ သတင်းမှန်တက္ကသိုလ်(LIVE)	
	၁၃:၃၀ Weekly Soccer Preview	
	၁၄:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း(LIVE)	
	၁၄:၃၀ ပြည်တွင်းသတင်း(LIVE)	
	၁၅:၃၀ မျှော်လင့်ချက်တွေအကောင်အထည်ဖော်ဖို့ အောင်ဘာလအဖွဲ့လိုင်းထိပ်ကြည့်	
	၁၆:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း(LIVE)	

MRTV FARMERS	၀၆:၀၀ အဖွင့်၊ နိုင်ငံတော်သီချင်း၊ နှစ်ခွန်းဆက်	၀၆:၀၀ အဖွင့်
	၀၆:၂၀ တောင်သူလယ်သမားရေးရာသတင်း	၀၆:၃၀ အခြေအားကစားနည်းစနစ်များ
	၀၆:၄၀ စပါးမြတ်ပိုးကာကွယ်နှိမ်နင်းနည်းများဖြန့်ချိရေး တွင်းသရုပ်ပြပွဲဆီရာ	၀၇:၀၀ Sports News
	၀၇:၀၀ သွေးငွေကြေးပေးစီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့အစည်း အသွယ်သွယ်	၀၇:၃၀ Soccer View/ Weekly Sports
	၀၇:၃၅ ရိုးရာဝါသနာတစ်လက်ပူပညာအမွေ	၀၇:၄၀ Info/ Sports Diary/ Weekly MNL Review/ Weekly Soccer Preview
	၀၈:၂၀ ငါးဖမ်းဖိအရည်အသွေးကောင်းကောင်းပန်းလှ	၀၈:၀၀ လူငယ်တို့အတွက်လမ်းပြကြွယ်
	၀၈:၅၀ အာဟာရပြည့်စုံစေရန်အာဟာရပြည့်စုံရေးအဖွဲ့၏ ထုတ်ဖော်ရေးအစီအစဉ်	၀၈:၃၀ ပြန်လည်အားပြန်ပေးရေးနည်းလမ်း
	၀၉:၄၅ ရေညှိတည်တံ့သောပတ်ဝန်းကျင်ဖန်တီး ထုတ်လုပ်ခြင်း	၁၁:၃၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'ဘစ်စတင်ဘာအက်ဆေး'
		၁၂:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ စက်တင်လမ်း၊ အမှတ်(၆၀)ဟုခေါ်တွင်သော (၂)ခန်းကွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏ မြေညီထပ်(မြေရင်းခန်း)၊ အခန်းအမှတ်(၁)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂ပေ x ၅၀ပေ)ရှိတိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား တိုက်ခန်းပိုင်ရှင် လည်ပတ်ခြင်း မြေပိုင်ရှင်လည်းဖြစ်ကာ တရားဝင်လက်ရှိထားဆိုင်ထားပြီး ပြန်လည်ရောင်းချခွင့် ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးအောင်မင်း (၁၂/အလန(နိုင်)၀၀၂၃၃၃)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(၁၁-၇-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါကတိစာချုပ်ဖြင့်စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ သမာဓိလမ်း၊ အမှတ်(၈၄၁)ဟုခေါ်တွင် သော (၂)ခန်းကွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏ တတိယထပ် (၄-လွှာ) (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၄ပေ x ၅၀ပေ)ရှိတိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား(၂၀-၁၁-၂၀၁၁) ရက်စွဲပါကတိစာချုပ်အရ တရားဝင်လက်ရှိထားဆိုင်ဆိုင်ထားပြီး၊ ပြန်လည်ရောင်းချခွင့် ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကျော်ဝင်း (၁၂/ပဘတ (နိုင်) ၀၃၀၀၀၈)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(၁၁-၇-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါကတိစာချုပ်ဖြင့်စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ထိုအရောင်းအဝယ်ကိစ္စများနှင့်ပတ်သက်၍ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းသိစေရန်အတွက် (ရ)ရက်အတွင်းစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါကအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကိုဥပဒေနှင့်အညီပြီးမြောက်အောင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအောင်မိုးသိန်း (LL.B, DBL, DIL, DA Psy), တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၈၃၃) အမှတ်-၅၀၊ ပ-ထပ်၊ အခန်း (D-2)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၅၅၅၀၂၅၄

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ (၇)လမ်း (တတိယထပ်)၊ အမှတ်(၄၆၃)ရှိ မြေညီထပ် (ခေါင်းရင်း)တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းအပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်သဖြင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ခေါ်ခင်စန်းမြင့် (၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၂၃၂၂)ထံမှ အပြီးအပိုင် လက်ရောက်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ယင်းအပေါ် တရားဝင် အကျိုးသက်ဆိုင်သည့်ပြင်ပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တရားဝင်ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်နိုင်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးအောင်နိုင်ဝင်း (စဉ်-၈၂၉) LL.B, D.I.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အမှတ် (၁၃/၁) ၈-လမ်း၊ (၃/၁)ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၄၀၀၂၅၉၂၀၊ ၀၉-၉၇၈၉၄၀၀၆၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်
ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်းချောင်း(တောင်)ရပ်ကွက်၊ နန္ဒဝန်လမ်း၊ တိုက်အမှတ်-၃၀၊ ဒုတိယထပ်(၇-လွှာ(ညာဘက်)) (၁၄ပေ x ၄၅ပေ)အကျယ်အဝန်းရှိတိုက်ခန်းနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်/ရေမော်တာအပါအဝင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို မိမိ တစ်ဦးတည်းသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ အမေ့ဆိုင် အပေါင်အနှံအရှုပ် အရင်းကင်းရှင်းကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိ ပြုသူ ဦးအောင်သူ(၉/ကပတ(နိုင်)၁၅၈၇၇၃)က ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုသည့်တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုသူရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ခေါ်လှဲလှဲဝင်း(LL.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၁၃၂) အမှတ်-၁၀၈/၁၀၊ ၃၈ လမ်း(အောက်)၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၀၉၅၅၅၅၊ ၀၉-၄၁၁၅၄၂၂၄၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၁၄/၁)၊ လှေရေရပ်ကွက်အမှတ်-(မြင်သာ စုပေါင်းအိမ်ရာ)၊ မြေကွက်အမှတ်-(၁၅၆/၁)၊ မြေဧရိယာ(၀.၀၄၅)ဧက၊ ဦးလှအောင် [၇/ရတရ(နိုင်)၀၅၈၀၂၄] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ၊ ယင်းမြေပေါ်တွင်တည်ဆောက်ထားသော တစ်ထပ်ခွဲအဆောက်အဦနှင့် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား တရားဝင်လက်ရှိထားဆိုင်ဆိုင်၍ အပေါင်အနှံ၊ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း ကတိပြု ပြောဆိုဝန်ခံသူ ခေါ်ညိုညိုနွဲ့ (၁၁) ဦးသန်း(၉/ပမန(နိုင်)၀၄၁၇၇၃)၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိသူ ခေါ်လေးသွယ် (၁၁) ဦးမြင့်သိန်း (၁၂/သယက(နိုင်) ၁၀၂၉၇၃)ထံမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးထွန်းလင်းနိုင်(LL.B, D.B.L) ဦးထွန်းထွန်းအောင်(LL.B) ဦးစောဝေမြိုး (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၆၄၄၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၄၉၉၀) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၀၆၉၈) အမှတ်(၉၆)၊ ၅ လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၅၅၀၀၉၀၇

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ခေါ်လှဲလှဲဝင်း(LL.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၁၃၂) အမှတ်-၁၀၈/၁၀၊ ၃၈ လမ်း(အောက်)၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၀၉၅၅၅၅၊ ၀၉-၄၁၁၅၄၂၂၄၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂)၊ မြေကွက်အမှတ် (၇၈၇)၊ မြေဧရိယာ (၀.၀၅၅) ဧက၊ (၄၀ ပေ x ၆၀ပေ)၊ (၂၄၀၀) စတုဂံနားပေ အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးအေးရွှေ အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀)ဂရန်မြေ အမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၇၈၇)၊ ပြည်သာယာလမ်း၊ ၃၂ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် ပျဉ်ထောင်အမျိုးအစား(၁)ထပ် အဆောက်အဦ (၁)လုံး၊ အိမ်သုံး လျှပ်စစ်ဓာတ်(၁)လုံး အပါအဝင် ယင်းတို့နှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား အမည်ပေါက်ထံမှ "အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်"စာချုပ်အမှတ် (၁၁၀၄၁/၂၀၂၂) အရ ပိုင်ဆိုင်ထားသူထံမှတစ်ဆင့် ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံး၏ "နှစ်ဦးသဘောတူ အိမ်ခြံမြေအပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်"စာချုပ်အမှတ် (၁၈၂၃/၂၀၂၃) (၁-၆-၂၀၂၃)အရ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ခေါ်မိုးမိုးအောင် (၁၁) ဦးတင်အောင် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၃၀၃၂၂] အမှတ် (၀၀၁)၊ ချမ်းသာကုဏ်ရောင်ကွန်ဒို၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် နေသူထံမှ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေနှင့်အဆောက်အဦ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ခေါ်ခင်ဝင်းမြင့် (B.Sc, PGDL) ခေါ်ခင်မြတ်သူ (H.G.P,LL.B,D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၁၉၆) ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၀၄၃၃ အမှတ် (၁၂)၊ ၂/လမ်းတောင်၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ အတွင်းရှုခင်းသာလမ်း၊ ကမာကြည်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၁၈)၊ အခန်း(၁၀၂)၊ ပထမထပ် တိုက်ခန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
အထက်ပါဖော်ပြပါတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကျော်ဌေး [၅/ကသန(နိုင်)၀၀၄၄၅၂]ထံမှ အထက်ပါတိုက်ခန်းကို အပြီး အပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ခေါ်နီလာအောင် [၁၀/ ရမန(နိုင်) ၀၉၃၆၅၂]က စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်သဖြင့် အကျိုးသက်ဆိုင်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ ထံသို့ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဦးချမ်းမြေလင်း (LL.B) ဦးဝင်းဆွေ (LL.B,D.B.L) ဦးသန့်ဇော်လွင် (LL.B,D.B.L) (စဉ်-၁၃၀၉၄) (စဉ်-၁၄၆၁၃) (စဉ်-၁၄၆၂၃) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ) အမှတ်(၈၃/၇)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:09-421013373

ခေါ်ပြုံးပြီးသောင်း [၁၂/သယက(နိုင်)၀၃၂၅၀၂]၏ (၁၉-၆-၂၀၂၃) နေ့စွဲဖြင့် ထည့်သွင်းထားသည့် ကြေးမုံသတင်းစာ၏ မြေကြောကဏ္ဍစာမျက်နှာ (၂၂) ပါ အကြောင်းအရာများမှာ မမှန်ကြောင်း မြေပြင်ထဲခြင်းဖြစ်ကြောင်း အသိပေးရင်းလင်းခြင်း
ကလေးမြို့နယ်၊ အောင်ပန်းမြို့၊ မြို့ဟောင်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအောက် အမှတ်နှင့်အမည် - ၃၆/မြို့ဟောင်းရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၅/၉၄)၊ ဦးပိုင် အမှတ် ၁၃၁၊ မြေဧရိယာ (၀.၁၁၀)ဧက ရှိသော မြေကွက်သည် ကျွန်ုပ်၏အမူသည် က တပ်ကြပ်ကြီးစာရေး တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ်က တကမ အောင်ဌေးမြင့် အမည်ဖြင့် ကြီးစွာစာရေး မြေပေးပေးပေးပေး ကျွန်ုပ်၏အမူသည် မိမိလက်ဝယ် တွင် အစဉ်တစိုက်ထားရှိ ထိန်းသိမ်းခဲ့ပြီး မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ ရောင်းချထားခြင်း၊ ပေးကမ်းထားခြင်း၊ လွှဲပြောင်းထားခြင်း၊ ကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်ထားခြင်းမရှိပါဘဲလျက် (၁၉-၆-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ခေါ်ပြုံးပြီးသောင်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ ဖြစ်ကြသည့် ဦးထွန်းမင်းသိန်းနှင့် ခေါ်တင်ဇာထွေးတို့က တပ်ကြပ်ကြီး အောင်ဌေး မြင့် အမည်ပေါက်မြေကွက်မှာ ခေါ်ပြုံးပြီးသောင်းမှ တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင် လက်ဝယ်ထား အကျိုးခံစားလျက်ရှိသော မြေကွက်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် မဟုတ်မမှန် ကြေညာထားပါသဖြင့် ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပေးပါရန် အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်အမူသည်က ခေါ်အေးအေးသောင်းအား အထူးကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်ထားခြင်းမရှိပါသဖြင့် အဆိုပါ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာမှာ အကျိုး မဝင်ပါသဖြင့် ပျက်ပြယ်သော ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာဖြစ်ပါသောကြောင့် အထူး ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအား ဆက်လက်အသုံးပြုခြင်း၊ မိမိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ခြင်း မရှိသော မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ တစ်စုံတစ်ရာ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ ပြုလုပ်မည်ဆိုပါက တည်ဆဲတရားဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေအပ်ပါသည်။
ဦးအောင်ဌေးမြင့်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးမိုးကျော်ကျော် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် -၁၆၉၇၇) အမှတ်(၆)ရပ်ကွက်၊ သာယာကုန်း၊ ကလေးမြို့။

အမည်မှန်
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ နတ်တလင်း ခရိုင်၊ ဇီးကုန်းမြို့၊ THE BEST ကိုယ် ပိုင်အထက်တန်းမှ ကျောင်းဝင် အမှတ်- ၁၂၅၅ မင်းသိက္ခာထွဋ်၏ အမည်မှန်မှာ မဝင့်သိက္ခာထွဋ် [၇/ နတ်တလ(နိုင်)၁၈၈၈၆၆] ဖြစ်၍ ဖခင်ဦးနေလင်း၏ အမည်မှန်မှာ ဦးနေလင်းဦး [၇/မမက(နိုင်)၁၅၄၇ ရက်စွဲ]ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးနေလင်းဦး၊ ဝင့်သိက္ခာထွဋ်

သင့် သွေးဖြင့် အသက် ကယ်ပါ
(ကောင်းထက်အောင်) တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့် - ၅၊ နည်းဥပဒေ - ၂၀) တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံးတော် ၂၀၂၃-ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၄၀
၁။ ဦးဝေခင်မောင် နှင့် ဒေါ်သက်မာမျိုး
၂။ ဒေါ်ခင်စိန် (တရားပိုင်များ) (တရားပိုင်)
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ကုန်း တောင်(၁၂)လမ်း၊ အမှတ်(၈၀၉/က)နေ ဒေါ်သက်မာမျိုး (ယခုနေရပ်လိပ်စာ မသိ) သိစေရမည်။
တရားလိုများက ပဋိညာဉ်အတိုင်း အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို မှတ်ပုံ တင်ပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားခွင့်ရှိသည့်ဖြစ်၍ ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ (သို့တည်း မဟုတ်) ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်ရရှိနေ ဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆို နိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းဒုက္ခနှင့်ပတ်စေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၂၃-ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၂၅)ရက်၊ (၁၃၈၅-ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၈ရက်) မွန်မတည်မီ (၁၀:၀၀)နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုများစွဲချက်ကို ထုချေ ရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်က ဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက် ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလို များက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြ အမိန့်ပြု လုပ်လိုသည့်စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင် လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ် ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမတိုင်မီ ပေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၁၁)ရက်နေ့ ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်ခိုင်း၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ကောင်းထက်အောင်) တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်- ၁၅၃၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၀၀၁)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ)ရှိ ပါမစ် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့ တောင်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးမြင့်သိန်း (BR-၀၁၅၄၄၁) အမည်ပေါက်လျက်ရှိသော ပါမစ်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက် အား ဆက်စပ်စာချုပ်များအရ ရောင်းသူ ဦးမင်းမင်းဦး [၁၄/ပသန(နိုင်) ၁၇၈၃၆၈]မှ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်း စွာဖြင့် လက်ဝယ်ရှိ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိ သည့် မြေကွက်အားဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေမှ အရောင်းအဝယ်ပြု လုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ် ထံသို့ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ကျော် လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးတိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သင်းသင်းမော် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၈၆၆) အမှတ်(၁၉၄/၁၉၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာပန္နလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၃၁၂၉

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကိုထက်အောင် [၁၂/ဗတထ (နိုင်)၀၃၄၄၈၈] ကိုင်ဆောင် သော All in one No.CKP 058360 ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။ Ph-09-759666960
ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်
၂၀-၁-၂၀၂၃ရက်နေ့ကြေးမုံသ တင်းစာ၏စာမျက်နှာကြော်ငြာ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဘီလစ် ဒေါ်နန့်သိန်း၏အရောင်းမြေပုံ ကူးတွင်မြေအညီပေါက်-ဒေါ် သစ်ရည်ဝင်း(SIG-၀၅၄၀၃၉)ဟု အမှန်ပြည့်စွက်ဖတ်ရှုပါရန်။

အများသိစေရန် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၅၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပုပိုးလမ်း၊ အမှတ်(၇၂၁)ပါမစ်မြေ အမည်ပေါက် (ဦးအေးမြင့်၊ PAN-၁၆၄၃၉၇)ပိုင်ဆိုင်သော မြေအကျယ်ပေ(၄၀x၆၀)အနက်မှ ပေ(၂၀x၆၀)မြေအကျယ်ကို ပိုင်ဆိုင်မှု အစဉ်အဆက်စာချုပ်များအရ ယခုလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးကျော်မိုးခိုင် [၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၃၅၂၈၆] ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ် ဦးသန်းရွှေ [၁၂/တမန(နိုင်)၀၁၀ ၀၉၅]က ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။
ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
ဦးသန်းရွှေ [၁၂/တမန(နိုင်)၀၁၀၀၉၅] အမှတ်(၅)/၃လွှာ(A) အာသောကလမ်း၊ မလ္လာကုန်းမြို့နယ်(က)ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၂၅၄၂၇၈၉၀၃၊ ၀၉-၅၁၅၉၉၆၄

“ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၁၁)၊ ရာဇ သကြံ(၄)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၇၉)၊ ဦးသောင်းညွန့်ပါ(၃)ဦး အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ [မြေကွက်အမှတ်(၁၇၈)နှင့် ကပ်လျက် အခြမ်း] ဦးသောင်းညွန့် တစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်သော တရားဝင်မခွဲစိတ် ရသေးသည့် (၁၃ x ၆၀)ပေ မြေနှင့် ပျဉ်ထောင်အိမ်တစ်လုံးတို့အား ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာခြင်း”
အထက်ဖော်ပြပါအိမ်ခြံမြေသည် မြေကုန်အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဦးသောင်းညွန့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်အောင်တို့ ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်၍ ၎င်းတို့၏ သားသမီးများဖြစ်ကြသည့် ၁။ ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်း၊ ၂။ ဦးလှရီ(ခ)ဦးမိမလ၊ ၃။ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၊ ၄။ ဒေါ်သိန်းသိန်းကြည်၊ ၅။ ဒေါ်ခင်သီတာ၊ ၆။ ဦးသန်း ထွန်းဝင်း၊ ၇။ ဒေါ်သင်းသင်းကြည်၊ ၈။ ဦးမင်းမင်း၊ ၉။ ဦးခင်ပိုင်ဦး (၉)ဦးတို့မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ထားပြီး၊ ထပ်ဆင့်ပြန်လည် ရောင်းချနိုင်ကြောင်း ယုံကြည်၍ ဒေါ်အေးအိအိဖြူ [၆/မကန(နိုင်) ၁၃၁၆၄၆]မှ အပြီး အပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါ အိမ်ခြံမြေနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပြီး သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံး သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်အေးအိအိဖြူ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သူဇာအောင် ဒေါ်ခင်ပြုံးလှိုင် LL.B, D.B.L, D.I.L, WIPO LLB (G.C.I.P Switzerland) အထက်တန်းရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၁၈၉၇/၁၇) ရုံး-တိုက်အမှတ်(၂၀၃/၆)၊ ကျောင်းလမ်း၊ သုဝဏ္ဏကျောင်းရှေ့၊ (၂၅)ရပ်ကွက်၊ သပန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၆၅၄၀၄၀၊ ၀၉-၇၇၃၃၃၄၈၄

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို သတ်မှတ်နေရာအရောက် ကျပ်ငြေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသည့် လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ ပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

Table with 3 columns: စဉ် (Order), ပစ္စည်းအမျိုးအမည် (Item Name), အရေအတွက် (Quantity). Items include Wifi Access Point, PVC Pipe, PVC Cable, and others.

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ၁၂-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့မှစ၍ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအနက် အမှတ်စဉ်(ကမှ ငအထိ)ပါပစ္စည်းများကို ၂၆-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့ (၁၂:၀၀)နာရီနှင့် အမှတ်စဉ်(စ နှင့် ဆ)ပါ ပစ္စည်းများကို ၃-၈-၂၀၂၃ ရက်နေ့ (၁၂:၀၀)နာရီနောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။

Southern Myanmar Consultants Co.,Ltd

(၁) Sales & Marketing (For Yangon, Mandalay) ကျား/မ (၅)ဦး စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းလုပ်ငန်းတွင် Sales & Marketing ပိုင်းနှင့် လုပ်သက် (၂)နှစ်ရှိရမည်။ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်းနှင့် ယခင်အလုပ်မှ နှုတ်ထွက်ရာတွင် နှုတ်ထွက်ခွင့်ကာလအား စနစ်တကျလွှဲပြောင်းလုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း တင်ပြပေးနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်- ၈၈၈ မြေပုံ- ၂/ မြေကွက်အမှတ်- ၂၄၆ K၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၃)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၁) ဈေးလမ်း၊ စက်မှုဇုန်- ၂/ လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်သိန်းကြည် [၁၂/အစန(နိုင်)၁၈၈၇၁] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်သိန်းကြည် [၁၂/အစန(နိုင်)၁၈၈၇၁] ကိုယ်တိုင် မှ ဂရမ်မြေရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်တိုတင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ် စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက် ထားရာ မြေစာရင်းမှတ်ချက်ရှိ ၂၀၂၀ ခုနှစ် အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက် ထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အဆိုပါ အရောင်းမြေပုံမှာ စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း မရှိဘဲ လက်ဝယ်တွင် သိမ်းဆည်းထား ရာမှ ပျောက်ဆုံးခဲ့ကြောင်း နှစ်(၆၀) ဂရမ်မြေရင်းမှာ မိမိ၏လက်ဝယ်တွင် ရှိပါကြောင်း၊ အဆိုပါမြေကွက်အား မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ကိုမျှ လွှဲပြောင်းရောင်းချထားခြင်း၊ ပေါင်နံ ထားခြင်း၊ ပေးကမ်းထားခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ထားခြင်း၊ လျှို့ဝှက်ထားခြင်း၊ အာမခံအဖြစ် တင်သွင်းထားခြင်း လုံးဝမရှိပါကြောင်းနှင့် ၎င်း မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အရှုပ်အရှင်း ပြဿနာတစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်ပါက တာဝန်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျိန်ဆိုထားသည့် ကျမ်းကျိန်လွှာ တင်ပြလာပါသဖြင့် တရားဝင်နိုင်လှ သော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် ကန့်ကွက်မရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မ မမေဝင်းခိုင် [၁/ မညန (နိုင်) ၁၀၉၀၈၉၂၈] ပတ်စ်ပို့နံပါတ် (M-151439) မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ၀၉-၉၇၇၇၁၂၆

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မ ဒေါ်ဂျာဖန် [၁/ မကန (နိုင်) ၀၇၃၄၈၂၈] ပတ်စ်ပို့နံပါတ် (MA-118526) မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ၀၉-၇၉၃၇၆၂၅၄၂

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ”

တောင်ငူဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၅ (စီစီဝါယုပျဉ် အိမ်ရာ)၊ မြေကွက်အမှတ်- ၂၉၉/၁၅၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်- ၄၆၊ သံသုမာလမ်း၊ စီစီဝါအိမ်ရာ၊ တောင်ငူဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်သန်းလှ (C/ RGN-၀၀၇၇၀၃) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်သန်းလှ (စနီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးဝင်းမြင့် [၁၂/မဟန(နိုင်)၀၅၂၂၀၅၂] မှ တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်- ၄၄၄/၂၀၂၃ (၉-၃-၂၀၂၃)၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ (၂)စောင်၊ ဂရန် နိုင်ကော်၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဝန်ဆောင်ခဝတ်တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်း မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်နိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် ကန့်ကွက်မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 4 columns: စဉ် (Order), အမည် (Name), မှတ်ပုံတင် (Registration), မြို့နယ် (Township). Lists various individuals and their details.

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၆၊ မြေကွက်အမှတ်- ၂၁၅/က၊ ပီပီးနင်းလမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၂၀ပေ၊ အနံ ၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၅၅)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြေပုံစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဒေါ်အေးနန္ဒာဝင်း [၁၄/ရကန(နိုင်)၀၈၈၆၉၅၅] အမည်ပေါက် မှတ်သားထားပြီး၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကမ်းလှမ်းလာပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ ဥက္ကံကုန်းကျေးရွာ၊ ကွင်းအမှတ် (၈၃၉)၊ ကွင်းအမည်- သိမ်ကုန်းအရှေ့ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်- ၄၁၊ မြေလုပ်ကိုင်သူအမည်- ဦးသောင်းအမည်ဖြင့် မြေပြေစာထွက်ရှိထားသော မြေကွက်ထဲမှ ယခုရောင်းချသူ ဒေါ်ခင်မာချို [၁၂/တကန(နိုင်)၁၃၃၃၂၉] ကိုင်ဆောင်သူမှ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလျက်ရှိသော မြေအကျယ်အဝန်း(အလျား ၃၄ပေ၊ အနံ ၁၂)ပေရှိသော မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ယခုဝယ်ယူသူ ဦးကျော်ဝင်းနိုင် [၇/မစန(နိုင်)၁၁၂၃၃၃၂၀] လွှဲပြောင်းရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးကျော်ဝင်းနိုင်က အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်းနှင့်တံတား) ကြီးကြပ်မှုအောက် အောင်မင်္ဂလာအစားပြေး ယာဉ်ရပ်နားစခန်း၊ စစ်ကိုင်းလမ်းနှင့်ညောင်သာလမ်းတောင့်ရှိ သီရိမင်္ဂလာ တည်းခိုခန်းလုပ်ငန်းအဆောက်အအုံကို ၁-၉-၂၀၂၃ မှ ၃-၈-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ (၅)နှစ်ကာလလုပ်ကိုင်ခွင့်ကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် အငှားချဆောင်ရွက်ရန်အတွက် တင်ဒါများ ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်ခမ်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေး(တောင်)ရပ်ကွက်၊ အောင်ရတနာလမ်း၊ အမှတ်(၄၁၇/က)၊ နှစ်ခန်းတွဲ RC(၆)ထပ်တိုက်မှ ပစ္စည်း(၆လွှာ)၊ (တိုက်ဖျက်နာမူ လက်ဝဲဘက်အခန်း)၊ ဧရိယာ (၇၄၂)စတုရန်းပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် တကွ ရေမီးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ထက်ဦးဝင်း [၁၂/သယက(နိုင်)၂၀၄၅၅၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်နန်းမိုးလှ [၁၃/လရန(နိုင်)၁၂၇၂၇၅]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိုက်ခိုင်းလုံသော စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်၊ ရှင်စောပုတရားလမ်း၊ အမှတ်-၁၂၊ ပထမထပ်/ဘီ၊ (၁၈၈၅၅၅)ပေရှိသော တိုက်ခန်းတစ်ခန်းအပါအဝင် ယင်းနှင့်စပ်ဆက်သော အကျိုးခံစားခွင့်များအားလုံးကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ဥမ္မာဖြူ [၁၂/လမတ(နိုင်) ၀၀၇၂၀၅]ထံမှ ဒေါ်ဦးစိန်(ခ)ဒေါ်ဝင်းမင်း [၁၂/အစန(နိုင်)၁၅၅၅၅၅၅၅]က အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံအိမ်ကမ်းမြို့နယ်၊ (၆၁/၂)ရပ်ကွက်၊ ရတနာလမ်း၊ ရတနာ နှင်းဆီ အဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၆A)၊ အခန်းအမှတ် (1507)အား အမည်ပေါက် ဦးရဲစိန်မိုး [၁၂/မဟန(နိုင်)၀၉၄၅၅၅၅၅] ဒေါ်ဖြူစင်သွယ် [၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၇၃၄၈၂]တို့ထံမှ ဒေါ်တင်စုမင်းမင်းဖြူ [၁၂/စစန(နိုင်)၀၃၉၀၈၈၈] က တိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာအုပ်တွင် အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာမှုအပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ မဟာပန္နလလမ်းနှင့် တာဝတိံသာလမ်းထောင့်၊ MAHA BANDOOLA Complex(B) ဟုခေါ်တွင်သော (၄)ခန်းတွဲ (၁၂)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ တိုက်အမှတ် (၆၂)၊ အခန်းအမှတ်(၅၀၄)၊ ပစ္စည်း(၆)၊ အခန်းအမှတ်(၁၅၅)စတုရန်းပေရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးတို့အား ရန်ကုန်မြို့ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတွင် တရားဝင် အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်အေးအေးမာ [၁၂/မစတ(နိုင်) ၀၁၄၅၁၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် တိုက်ခန်း တန်ဖိုးငွေ၏ စရန်ငွေအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ရတနာလမ်း၊ သစ်လမ်း၊ ရတနာလမ်း၊ သစ်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၆)၊ အခန်းအမှတ် (၀၀၁)အား အမည်ပေါက် ဦးကိုကိုအောင် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၁၄၄၄၅]သည် တိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာအုပ်တွင် တင်စာအုပ်မှရင်းမှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် (Owner Book) မိတ္တူမှန် ပြန်လည်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာမှုအပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန

စိုက်ပျိုးရေးဒီပလိုမာနှင့် မွေးမြူရေးဒီပလိုမာ ပထမနှစ်သင်တန်းသားသစ်များခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်၌ စိုက်ပျိုးရေးဒီပလိုမာသင်တန်း တက်ရောက်လိုသူများသည် စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံ (ပျဉ်းမနား)၊ သတ္တု၊ မြောင်းမြ၊ ရွှေဘို၊ ပုသိမ်ကြီး၊ ပုသိမ်၊ သာယာဝတီ၊ ထားဝယ်၊ ဟင်္သာတ၊ မြစ်ကြီးနား၊ ဒီးပရာဆို၊ ဘားအံ၊ လှိုင်၊ (ဖလမ်း)၊ ကျောက်တော်၊ ဟုမ္မလင်း တို့တွင် လျှောက်ထားနိုင်ပြီး မွေးမြူရေးဒီပလိုမာသင်တန်း တက်ရောက်လိုသူများသည် စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံ (ပျဉ်းမနား)၊ ပုသိမ်ကြီး၊ ဟင်္သာတ၊ ပုသိမ်၊ သာယာဝတီ၊ သထုံ၊ မြစ်ကြီးနား၊ ဘားအံ၊ ကျောက်တော်၊ မြောင်းမြ၊ ထားဝယ် တို့တွင် လျှောက်ထားနိုင်သည်။

၂။ ဒီပလိုမာသင်တန်းများသို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူသည် (၃)နှစ်သင်တန်း တက်ရောက်ရမည်ဖြစ်သည်။ စိုက်ပျိုးရေးဒီပလိုမာ ထူးချွန်စွာအောင်မြင်သူသည် ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်သို့လည်းကောင်း၊ မွေးမြူရေးဒီပလိုမာ ထူးချွန်စွာအောင်မြင်သူသည် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (B.A.S.C) သင်တန်းသို့လည်းကောင်း တက်ရောက်ရန် ဝင်ခွင့်ပြုဆိုခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ လျှောက်ထားသူသည် အောက်ပါအရည်အချင်းများနှင့်ပြည့်စုံရမည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို စာတမေ့၊ စုပေးဘာသာရပ်အတွက် အောင်မြင်သူများ စိုက်ပျိုးရေးဒီပလိုမာ သင်တန်းသို့ လျှောက်ထားနိုင်ပြီး စီမံခန့်ခွဲဘာသာရပ်အတွက် အောင်မြင်သူများ မွေးမြူရေးဒီပလိုမာသင်တန်းသို့ လျှောက်ထားနိုင်သည်။
(ဂ) လျှောက်လွှာပို့ရက် (၃၁-၈-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် အသက် (၂၂)နှစ်ထက်မကြီးသူ ဖြစ်ရပါမည်။

၄။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါအထောက်အထားများ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
(က) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာကျောင်းအုပ်ကြီး ထောက်ခံချက် (မူရင်း)
(ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အမှတ်စာရင်း (မိတ္တူ) (ကျောင်းအုပ်နှင့်အချိန်တွင် မူရင်းတင်ပြရမည်)
(ဂ) စိုက်ပျိုးရေးမြေပုံစံရရှိသူများအတွက် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြောင်း ဆရာဝန်၏ ထောက်ခံချက်
(ဃ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း၊ ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရဲစခန်း(သို့)ကျေးရွာ/ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့၏ ထောက်ခံချက် (မူရင်း)
(င) လျှောက်ထားသူနှင့် မိဘနှစ်ပါး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်(မိတ္တူ)များနှင့် အိမ်ထောင်စုဖွဲ့စည်းရေး(မိတ္တူ)

၅။ လိုဏ်စာတိုက်(ပုံနှိပ်)စာရင်းအပြာရောင်ဖြင့်(၅)ပုံ
၆။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတက်ရောက်လိုသော စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံ(၃၁-၈-၂၀၂၃)ရက်နေ့ထက် နောက်မကျစေဘဲ တိုက်ရိုက်ပေးပို့ လျှောက်ထားရမည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက် နောက်ကျသော လျှောက်လွှာများ မပြည့်စုံသော လျှောက်လွှာများ အား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမဟုတ်ပါ။

၇။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို အထက်ဖော်ပြပါ နှီးစပ်ရာစိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံများတွင် အခမဲ့ရယူလျှောက်ထားနိုင်သည်။

၈။ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသူများနှင့် ကျောင်းဖွင့်လှစ်မည့်ရက်အား သက်ဆိုင်ရာစိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံကျောင်းများမှ ထပ်မံ အကြောင်းကြားမည် ဖြစ်ပါသည်။

၉။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက တယ်လီဖုန်းအမှတ်-၀၆၇-၄၁၀၅၈၈ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

စိုက်ပျိုးရေးဒီပလိုမာနှင့် မွေးမြူရေးဒီပလိုမာ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာ

၁။ လျှောက်ထားသူ၏အကြောင်းအရာ

အကြောင်းအရာ	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်
လျှောက်ထားသူ	မြန်မာ	
	အင်္ဂလိပ်	
ဖခင်		
မိခင်		
မိဘကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်ပါက အုပ်ထိန်းသူ		

၂။ လျှောက်ထားသူ၏အမွေသက္ကရာဇ် ----- ခုနှစ်၊ ----- လ၊ ----- ရက်

၃။ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်ခဲ့သည့် ခုနှစ်/စာစစ်ဌာန ----- တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် -----

၄။ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ၊ ဖုန်းနံပါတ် -----

၅။ လျှောက်ထားလိုသော ဒီပလိုမာသင်တန်းအမည် -----

၆။ တက်ရောက်လိုသောစိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံကျောင်းအမည် -----

(လျှောက်ထားသူလက်မှတ်)

ရက်စွဲ -----

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၁၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၄၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၈၀ ပေ)၊ ဧရိယာ (၃၂၀၀)စတုဂံ၊ (၂၂၄၀)စတုဂံမီတာရှိ နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲရေးဌာနတွင် ခေါ်ယူရင် (၁၃/လရန(နိုင်)၀၇၉၄၈၀) အမည်ဖြင့် မှတ်သားထားရှိပါသည်။ အဆိုပါ နှစ် (၆၀)မြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည့် မြေကွက်အမှတ်(၆၄၇)နှင့် တပ်လျက် အကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၈၀ ပေ) ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၁၅) ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်အောင်ဒင်လမ်း (၆၄၈)၊ (မြေရင်းခြမ်း)ဟုခေါ်တွင်သော အရပ်ရပ်အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို အမည်ပေါက် ခေါ်ယူရင်က လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝယ်ယူသူအမည်သို့ ၀ နှစ်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် မြေကွက်အပိုင်ဝယ်ယူသူ ခေါ်ပေးသော အချက်အလက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေများအနက်မှ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားများဖြင့် ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။
ခေါ်ပေးသော အချက်အလက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေများအနက်မှ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို အမှတ်-၃၃၇၊ (၁၁)လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၀၃၆

"ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်"

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ဝါးတရားစက်မှုဇုန်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-(၄၉)၊ မြေကွက်အမှတ်-(၉၅၉၆)၊ ဧရိယာ(၄-၉၀)ဧကရှိ ဝါးစိန်ဝင်းအမည်ပေါက်(ပ)ပါမစ်မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားတရားဝင်ဝယ်ယူလက်ထပ်ပိုင်ဆိုင်သူ FASHION PACIFIC MYANMAR CO., LTD. ၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းအရ(MD)ဖြစ်သူ ဒေါ်နန်းအေးမိုး (၁၃/သပန(နိုင်)၁၃၉၅၅၇)ထံမှကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆိုကြိုကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်နေ့ အတွင်းကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်နန်းအေးမိုး (LL.B) ဒေါ်မိုးမိုးအေး (LL.B)
D.B.L.,D.M.L
D.B.L.,D.M.L,D.L.L
WIPO,DL-101 Switzerland
(စဉ်-၁၂၆၃၉) (စဉ်-၈၅၅၅)
အမှတ်-၈၃၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
(ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၃၅၈၂၇၀)

သစ်တောမှန်လျှင် အသုံးဝင်၊ အစဉ်ထာဝရ ထိန်းသိမ်းကြ



အိမ်ခြံမြေသင်တန်းတက်ရောက်ရန် ဖိတ်ကြားခြင်း



မြန်မာနိုင်ငံအိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအသင်း(MRPDA)မှ ကြီးမှူး၍ "အိမ်ခြံမြေနှင့် AML/CFT ငွေကြေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁၇/၂၀၂၃)"ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် သင်တန်းမတက်ရောက်ရသေးသော အသင်းဝင်များ သင်တန်းကြေး(အခမဲ့)ဖြင့် တက်ရောက်နိုင်ပါရန်နှင့် အသင်းမဝင်ရသေးသော အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်များလည်း အချိန်မီ အသင်းဝင်ရောက်၍ သင်တန်းတက်ရောက်နိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်-

သင်တန်းဖွင့်လှစ်မည့်အစီအစဉ်

- ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၅-၇-၂၀၂၃ရက်(စနေနေ့)
- ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၉:၀၀)နာရီမှ ညနေ (၅:၀၀)နာရီအထိ
- ကျင်းပမည့်နေရာ - "Royal Ballroom ခန်းမ" Sky Star Hotel၊ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်။

သင်ကြားမည့် ဘာသာရပ်များ

- (၁) မြို့ပြမြေယာ ဥပဒေဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ (၂) စာချုပ်စာတမ်းဥပဒေ
- (၃) AML/CFT ငွေကြေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေး (၄) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ဆက်သွယ်ရန်

- ဒေါ်ခင်ခင်ညို(၀၉-၄၃၁၀၈၂၉၁)
- ဒေါ်မေသင်းခိုင်(၀၉-၂၅၀၁၆၁၂၇၁)
- ဒေါ်သန်းသန်းဝေ(၀၉-၄၂၁၁၅၃၉၆၇)
- ဦးသိန်းဝင်း (၀၉-၅၀၀၅၄၅၅)
- ဦးညိုညိုစော်(၀၉-၅၁၉၁၉၇၈)
- ဒေါ်ဘုတ်ဘုတ်(၀၉-၅၀၃၇၄၈၈)
- ဒေါ်သိင်္ဂီမာ(၀၉-၇၈၉၀၉၀၀၃၅)
- ဦးစော်မောင်မြင့်(၀၉-၇၈၂၄၁၅၅၅၆)
- ဦးသန်းထွန်း(၀၉-၄၅၀၀၉၃၁၂၀)
- မင်္ဂလာဦးကျော်(၀၉-၇၈၉၄၂၆၉၈၇)

"ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်"

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်ပျိုမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ထွန်းစံရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မင်းရောင်လမ်း၊ အမှတ်(၇)၊ ဝိလှာ (အပေါ်ဆုံးလွှာ) (တိုက်ကိုမျက်နှာမူလျှင်-ဘယ်ဘက်အခြမ်း) ဟုခေါ်တွင်သော (အလျား၂၂ ပေ x အနံ၈ပေ)အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်း(၁) ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သော ရေမီးစုံ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးကို မြေရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကုန်ထုတ်ကုန်တိုက်ခန်းခွဲဝေ သဘောတူစာချုပ်အရ ယင်းတိုက်ခန်းအား ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ကန့်ကွက်တာ ဦးလှဝင်း (၁၂/တမန(နိုင်)၁၃၉၅၄၉) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် သဘောတူပြီး ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအနက် စရန်ငွေကို ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ စတင်သည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်များအရ - ဒေါ်အေးစုကြည် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၈၆) ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၇၁၆၅၉

"ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်"

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ သရဖီလမ်း၊ အမှတ်(၅၇၈/က)ဟုခေါ်တွင်သော (အလျား၂၀ပေ x အနံ၆ပေ)အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးအောင်အောင် အမည်ပေါက် မှတ်သားတည်ရှိသည့် ပါမစ်(မူရင်း) မြေကွက်ကို ယခုလက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသူဖြစ်သော ဒေါ်အေးစုကြည် (၁၃/ဖပန(နိုင်)၀၆၄၂၇၂)ကိုဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးကျော်နိုင် ငွေ (၅/ရခန(နိုင်)၀၄၆၂၉၂)မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ စတင်သည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်များအရ - ဒေါ်အေးစုကြည် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၈၆) ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၇၁၆၅၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ ကီလီရိပ်သာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၂၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ) ရှိ နှစ် (၆၀) မြေကွက်နှင့်မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတွင် ခေါ်ခံအဆွ (CI-၀၄၈၅၂) ၂၂/ပစတ(နိုင်)၀၆၀၆၀၆) အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပြီး အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ တစ်ထပ်အဆောက်အဦအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကိုအား မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ဆွနှင့် ဖခင် ဦးလှဝင်းမောင်တို့ ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်၍ တစ်ဦးတည်းသော သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်သန္တာဝင်း (၁၂/ပစတ(နိုင်)၀၀၀၀၄၄၅) အရှင်အရှင်ကင်းစွာဖြင့် မိမိတစ်ဦးတည်း အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့် အပြည့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလာသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထား (မူရင်း) များနှင့်အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ခင်သန္တာလှ (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၆၅) အမှတ်(၃၈၈)၊ အေးမြသာယာလမ်း၊ ၃၂-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၁၂၈၀၃၁၊ ၀၉-၇၆၆၃၁၇၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၉၊ အောင်သစ္စာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် - ၉၂၈၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ) ရှိ နှစ် (၆၀) မြေကွက်နှင့်မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတွင် ခေါ်ခံအဆွ (CI-၀၄၈၅၂) ၂၂/ပစတ(နိုင်)၀၆၀၆၀၆) အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပြီး အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ တစ်ထပ်အဆောက်အဦအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကိုအား မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ဆွနှင့် ဖခင် ဦးလှဝင်းမောင်တို့ ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်၍ တစ်ဦးတည်းသော သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်သန္တာဝင်း (၁၂/ပစတ(နိုင်)၀၀၀၀၄၄၅) အရှင်အရှင်ကင်းစွာဖြင့် မိမိတစ်ဦးတည်း အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့် အပြည့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလာသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထား (မူရင်း) များနှင့်အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ခင်သန္တာလှ (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၆၅) အမှတ်(၃၈၈)၊ အေးမြသာယာလမ်း၊ ၃၂-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၁၂၈၀၃၁၊ ၀၉-၇၆၆၃၁၇၀၀

"ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ"

ရန်ကုန်မြို့နေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်စုလတ်မောင်(၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၇၉၂၃၂)၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်-

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေသည် ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၁၀/တောင်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ဇေယျဝတီ(၅)လမ်း၊ အမှတ်(၂၂၀၅/ခ)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေအကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) အနက်မှ (အလျား ၁၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) (ခေါင်းရင်းခြမ်း) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ လူနေအိမ်အဆောက်အဦတို့အား ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အဆိုပြုလာသူ ဒေါ်ခင်လှ(TKA ၀၇၆၈၅)ထံမှ (၁၁-၇-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်စရန်ပေးစာချုပ်ဖြင့် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါအိမ်နှင့်မြေ အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းအပြည့်အစုံဖြင့် ဤကြော်ငြာစာပါပြီး (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိခဲ့ပါက အဆိုပါ အိမ်နှင့်မြေ အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်အား တရားဝင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ကျော်သူမြင့် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၃၁၁) အမှတ်(၉၈၇)၊ ရတနာပုံ(၁၀)လမ်း၊ ၉/ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ Ph: 09-420010569

သက်ဆိုင်သူများကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ၈၃ ရပ်ကွက်၊ အနော်ရထာလမ်း၊ အမှတ်(၆၈၁)ဟုခေါ်တွင်သော (အလျား၄၀ပေ x အနံ၆၀ပေ)ပါမစ်မြေကွက်အား ဦးချစ်လင်းပါမစ်အမည်ပေါက်ထံမှ အရပ်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆင့်ဆင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့သူ ဒေါ်လွင်လွင်ဌေး (၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၄၄၇၈၄)ကြိုင်ဆောင်သူမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသောကြောင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်သဘောတူ၍ စရန်ငွေ တချို့ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများသည် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့်(၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက မြေကွက်အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိရှိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်သင်းသိင်္ဂီ (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၄၃၀) အမှတ်(၆)၊ မြေညို၊ ဘုရင့်နောင်(၁၃)လမ်း၊ ရန်ကုန်သစ်ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-09-5048860

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄-တောင်၊ မြေကွက်အမှတ်-၇၉၃၊ အောင်သစ္စာ(၅)လမ်း၊ အလျား(၄၀)ပေ x အနံ(၆၀)ပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနကွင်း ဦးသိန်းထွန်းဦးနှင့်ဒေါ်စုစုလွင်တို့မှ အမည်ပေါက်ပြီး ရန်ကုန်မြို့စာရင်းစာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံ၏ အထူးကိုင်စာလွှာအမှတ်(၅၆၄၈/၂၀၂၂) ရသူ ဦးအောင်မျိုးစော်(၁၂/ပတ်တ(စည်)၀၀၀၃၅၄)မှ ဝယ်ယူထားပြီး ပိုင်ဆိုင်ရေးခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်စင်မိမိအောင် (၉/အမစ(နိုင်)၀၂၀၉၂၄)မှ စရံငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသောစာရင်းစာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်ဇော်ဇော်သန်း LL.B., D.B.L., WIPO-101(Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၁၁) အမှတ်-၁၂၊ ၄-လမ်း၊ ပြည်ထောင်စု၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၂၅၅၇၀၄၊ ၀၉ ၇၅၀၄၆၂၊ ၀၉ ၈၀၈၀၀၀၀၂၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ အမှတ်(၃၉၀)၊ ဦးစိစာရလမ်းနှင့်အလုံလမ်းထောင့် Grand Golden View Tower (II), Level (7) အခန်းအမှတ်(7B-1)၊ ဧရိယာ(၁၅၀၅)စတုရန်းပေရှိ ကွန်ကရစ်ခန်းနှင့် ၎င်းတိုက်ခန်းတွင် စွဲမြဲတပ်ဆင်ထား သောပစ္စည်းများအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးသည် Dagon International Limited မှ ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ၎င်း၏ Director ဖြစ်သူ ဒေါ်မိုးမြမြ(၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၅၀၅၃)မှ ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ စီမံခန့်ခွဲမှုဌာနကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးထွန်းနိုင်ဦး(၁၃/နဆန(နိုင်)၀၃၇၃၀၀)မှ စရံငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသောစာရင်းစာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်ဇော်ဇော်သန်း LL.B., D.B.L., WIPO-101(Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၁၁) အမှတ်-၁၂၊ ၄-လမ်း၊ ပြည်ထောင်စု၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၂၅၅၇၀၄၊ ၀၉ ၇၅၀၄၆၂၊ ၀၉ ၈၀၈၀၀၀၀၂၆

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ဒေါ်ရွှေဝါလှိုင် [၁၂/အလန(နိုင်)၀၃၃၅၃၂] ကိုင်ဆောင်သော ပတ်စပို့(MET-569988) ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ Ph-09-409096056

အထွေထွေကိစ္စလမ်းစာလွှာသို့စာ ပြန်လည်ရှုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၅)ရပ်ကွက်၊ အောင်ရတနာလမ်းအမှတ်(၄၂)နေကွန်ကရစ်ခန်းအဖြစ်အဖြစ်ကြော်ငြာအရ [၁၂/ဒဂက(နိုင်)၀၃၆၀၄၉] (၁) ဦးတင်ရွှေ၏သမီးဖြစ်သူကမောင်ကောင်မမြအစ်(၁၂/ဒဂက(နိုင်)၀၃၂၀၇၃) (၂) ဦးတင်မြင့်၏ သားဖြစ်သူအေးရန်ကုန်မြို့ကတိပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းမှတစ်ဆင့်လွှဲအပ်ခံသော (၁၅၆၆, ၂၀၂၂)ရက်စွဲပါ အထွေထွေကိစ္စလမ်းစာလွှာအမှတ်(၃၇၄၉)ကို ခြွင်းချက်မရှိ အလုံးစုံပြန်လည်ရှုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ချက်အရ - ဦးမင်းကိုဦး(LL.B) အထက်တန်းစာရ (စဉ်-၄၈၃၂) ၃၀၁၀၂၁၀၆ အမှတ်(၃၃)၊ သုခမိန့်လမ်း၊ ၁၈/E ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၅)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉ ၈၉၉၈၈၂၄၉၉

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြော်ငြာ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၉၄(အောင်စေတီမိမိချက်)၊ မြေကွက်အမှတ်-၁/၈-၂၅၊ ဧရိယာ-၀.၂၃၂ ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၈၂၀/က)၊ အောင်စေတီလမ်း၊ စော်ဘွားကြီးကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဦးထွန်းကြိုင် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၇၀၁၂၉]၊ ဒေါ်ထွန်းရီ [၁၂/လမန(နိုင်)၀၇၀၂၀၄] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက်ကွန်မြစ်သို့ ဦးထွန်းကြိုင်(ခင်ပွန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့် ကျန်အမည်ပေါက် ဒေါ်ထွန်းရီ (စန့်) မှ ၎င်းတစ်ဦးတည်းသာတရားဝင်စန့်ဖြစ်ကြောင်း အခြားစန့်တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း ပူးတွဲအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ကျန်ရစ်ခဲ့သော နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာအရ ၎င်းမှသာ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အခြားအမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း တရားရုံးကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်(၃၄/၂၀၂၃)၊ ထပ်ဆင့်ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ၊ အိမ်ထောင်စုလွှဲအပ်ရေးစာရင်း၊ ဦးထွန်းကြိုင်၏ဆာစာရင်း၊ ဂရန်မူရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်တို့ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 4 columns: No., Name, Address, and Details. Includes entries for various individuals and their legal matters.

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၂၊ မြေကွက်အမှတ်-၆၇၇/က၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ ဝရုဏာ(၆)လမ်း (အထက်)၊ အမှတ် - ၆၇၇/က ဟုခေါ်တွင်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ဝယ်ရရှိပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဒေါ်တင်ရွှေ [၁၂/ဒဂက(နိုင်)၀၃၇၃၀၇၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခံစားခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက စာရင်းစာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဤမြေကွက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးသန်းစောဝင်းဦး (LL.B.,LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၉၂၇) တိုက် C2A အခန်း(၁၁၀)၊ (ပ-ထပ်)၊ Time Square Condo ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉- ၉၆၅၇၀၇၀၈၀၊ ၀၉- ၂၅၀၀၆၀၃၃၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ဦးတိတ်မွန် [၁၂/ပ/ဟန(နိုင်)၀၈၀၄၇၉]နှင့် ဒေါ်သီတာအေး [၁၂/ပ/ဟန(နိုင်)၀၈၀၅၅၅] တို့ (၂)ဦးပူးတွဲအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သော- ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတောင်ကြား(၂)ရပ်ကွက်၊ ရွှေတောင်ကြားလမ်း၊ အမှတ်(၅၅/၆) ဟုခေါ်တွင်သော မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆၈)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၁/ 6-A)၊ ဧရိယာ (၀.၁၀၇)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် (၂၀၀၆) RC အဆောက်အအုံအပါအဝင် ဆက်နွယ်တွယ်ကပ်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို မိမိတို့(၂)ဦးအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်လက်ရှိဖြစ်ကာ အရှုပ်အရှင်ကင်းသော မြေကွက်ဖြစ်၍ ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း၊ စီမံခန့်ခွဲခွင့်ရှိကြောင်း ဖွင့်ဝါဟနခံကတိပြုပြောဆိုပြီး ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေအဖြစ် အပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူသည့်အတွက် ရောင်းကြေးတန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူ မည်သူမဆို မြေကွက်နှင့်သက်ဆိုင်သည့် စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရင်းစာတမ်း မူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ဝေဝေအောင် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၄၆၈) အမှတ်-၁၂၉၇/အေ၊ ဓာတ်ကုတ်လမ်း၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၇၄၉၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်-၅၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၅ မြေကွက်အမှတ်-၈၅/ခ အကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) ဧရိယာ(၁၂၀၀)စတုရန်းပေရှိ ဒေါ်အေးနွဲ့ကြည်[၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၆၂၃] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တကောင်း(၅)လမ်း၊ အမှတ်-(၈၅/ခ) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်၏အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက် ဒေါ်အေးနွဲ့ကြည်[၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၆၂၃]ထံက စာချုပ်အဆက်စပ်မူရင်းများဖြင့် အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူ၍ အရှုပ်အရှင်ပြသနာကင်းရှင်းပြီး လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သည်ဟု အဆိုပြုလျက် ဦးမြိုးအောင်ရှိန် [၃/ကဆက(နိုင်)၀၂၅၂၉]က ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် မြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်၏ တန်ဖိုးတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယင်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)အပြည့်အစုံနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွဲအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်စိုးစိုးစိန်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်စိုးစိုးသိန်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၄၀၉/၂၀၁၉) အမှတ်(၁၃၃၉/ခ)၊ (၃၅)လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၇၄၉၈၊ ၀၉-၇၉၇၃၃၂၇၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၁၈-C)၊ ကျွန်းမြေမြင် (၉)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၆၈) ဟုခေါ်တွင်သော ဦးကြည်လွင် (ISN-၅၀၁၅၆၄) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအမျိုးအစား၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၆၀)ပေအနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော ပါမစ် (မူရင်းခြမ်း)၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၆၈)နှင့်ကပ်လျက်အခြမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀ x ၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ယခုရောင်းချသူ ဦးအောင်ချမ်းသာ [၁၂/ဒဂက(နိုင်)၀၄၆၀၆၅]မှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ စ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ကြည်ကြည်လွင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၇၆၆) အမှတ် (A-3/A)၊ အရှေ့ပြည်သာရိပ်မှန် အမှတ်(၂)လမ်းမကြီး၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၅၄၅၃၄၇၄

ရန်ကုန်မြို့၊ ၁၃ ရွှေသင်္ဃန်း (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄) အခန်းအမှတ်(၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀၄၂) အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၆၀) ပေရှိ ဦးစင်မောင်အေး (စီအိုင်-၀၂၆၆၂၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေကွက်နှင့် နေအိမ်အား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။ အထက်ဖော်ပြပါ မြေနှင့်အိမ်အား အမည်ပေါက်ထံမှ ရန်ကုန်မြို့စာရင်းစာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုင်စာလွှာအမှတ်(၈၁၀/၂၀၀၂)နှင့်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်တို့အစွဲစိုးရုံး(၁၂/ပ/ဟန(နိုင်)၀၈၀၄၉၉)က အရှုပ်အရှင်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်လျက်အဖြစ်နှင့်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် (စရန်ငွေ)အစီအစဉ် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်နွယ်နီအေး(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၃၄၉) အမှတ်(၃/၃၀၇)၊ ဇနနလမ်း၊ ဝေသာနီမြို့နယ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉ - ၂၅၂၂၀၀၀၇

သမီးအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ခြင်း

သမီးဖြစ်သူ မမူမူမြင်[၁၂/သယက(နိုင်) ၁၉၂၅၂၉]သည် မိဘများစိတ်ဆင်းရဲအောင်အမျိုးမျိုးပြုလုပ်သဖြင့် အိမ်ပေါ်မှ ဆင်းသွားသည့်နေ့မှ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်ကိစ္စမဆို တာဝန်မယူပါ။ မေးမြန်းစုံစမ်းခြင်းသည်းခံပါ။ ဒေါ်စန်းစန်းမြင့် [၁၂/သယက(နိုင်) ၁၂၀၆၀၄] တိုက်နံပါတ်-၁(က)၊ သမာဓိ(၁)လမ်း၊ ဆ/ကရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၇)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၄/ခ)၊ အကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ)၊ (၁၂)စတုရန်းပေရှိ ဒေါ်အေးခင် (ISN-၂၀၉၂၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ မင်းရဲကျော်စွာ(၆)လမ်း၊ အမှတ်(၁၃၄/ခ) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ မိတာ(၁)လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက် မိခင် ဒေါ်အေးခင် (ISN-၂၀၉၂၆) ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်-၁/၆၀၃၅၅ ကြော်ငြာအရ အမွေဆက်ခံသူများဖြစ်ကြောင်း၊ ဒေါ်အေးခင် (ISN-၂၀၉၂၆) ၏ ဦးကျော်လှ[၀/ပ/ဟန(နိုင်)၀၃၇၃၀၇]၊ ဒေါ်အေးကျော်(S/OKA-၀၁၀၅၈၀)၊ ဒေါ်အေးခင်(၁၂/ပ/ဟန(နိုင်)၀၄၀၄၀၇) ၏ ဒေါ်အေးမြင့်[၁၂/ပ/ဟန(နိုင်)၀၁၀၅၈၀]တို့ထံမှ စာချုပ်အဆက်စပ်မူရင်းများဖြင့် အဆင့်ဆင့် ဝယ်ယူ၍ အရှုပ်အရှင်ပြသနာကင်းရှင်းပြီး လက်ရှိပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြုလျက် ဦးအောင်ချို[၁၂/ပ/ဟန(နိုင်)၀၅၆၂၃]က ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယင်းမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ အခြားအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)အပြည့်အစုံနှင့် တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွဲအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်စိုးစိုးသိန်း(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၄၀၉/၂၀၁၉) အမှတ်(၁၃၃၉/ခ)၊ (၃၅)လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၇၄၉၈၊ ၀၉-၇၉၇၃၃၂၇၅

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနသည် (၂၀၂၃-၂၀၂၄) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဆေးသိုလှောင်ရုံ (နေပြည်တော်) (ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ သွားနှင့် ခံတွင်းဆေးရုံဝင်းအတွင်း) နှင့် လယ်ဝေးသင်တန်းကျောင်းတို့အတွက် လုံခြုံရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် လုံခြုံရေးကုမ္ပဏီကုမ္ပဏီလီမိတက်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း တရားဝင်မှတ်ပုံတင်ထားသည့် ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၌ တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းလျှာပုံစံများအား ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရေးဌာနခွဲ၊ ရုံးအမှတ်(၄၇)၊ နေပြည်တော်၌ လူကုန်ဝယ်တိုင် လာရောက်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာအား သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါအမှတ် - Tender .8.Security (2023-2024)
တင်ဒါစတင်သည့်ရက် - ၁၁-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့
တင်ဒါပိတ်သိမ်းမည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၅-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့၊ မွန်းတည့်(၁၂:၀၀) နာရီ

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရေးဌာနခွဲ၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇၃၄၃၀၈၅၊ ၀၆၇၃၄၃၀၈၇ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန
အအေးခန်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရေးဌာနခွဲမှ (၂၀၂၃-၂၀၂၄) ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကာကွယ်ဆေးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ဗဟိုကာကွယ်ဆေးအေးခန်း သိုလှောင်ရုံ(ရန်ကုန်) မှ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ကာကွယ်ဆေးသိုလှောင်ရုံခွဲများသို့ ကာကွယ်ဆေးသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာ့ကျပ်ဖြေဖြင့် (၁)နှစ်တာကာလ ငှားရမ်းလိုပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း တရားဝင်မှတ်ပုံတင်ထားသည့် ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင်များ အနေဖြင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၌ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းလျှာပုံစံများအား ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရေးဌာနခွဲ၊ ရုံးအမှတ်(၄၇)၊ နေပြည်တော်၌ လူကုန်ဝယ်တိုင် လာရောက်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာအား သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရေးဌာနခွဲ၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၃၀၈၅/၀၆၇-၃၄၃၀၈၇ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါအမှတ် - Tender.7.Vaccine Transport (2nd) (2023-2024)

တင်ဒါစတင်သည့်ရက် - ၁၁-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့
တင်ဒါပိတ်သိမ်းမည့်ရက် - ၂၅-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့၊ မွန်းတည့်(၁၂:၀၀)နာရီ

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန

“ဦးနေလင်းသူ(၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၄၀၀၆)နှင့် အများသိစေရန်”

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ဖြူဖြူ(၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၄၀၀၆)၏ တာဝန်ပေးလွှာအပ်နှံကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လူကြီးမင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ပုလဲ(၃)ရပ်ကွက်၊ မြစ်ပယ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၉၈) အလျား (၆၀)ပေအနံ(၆၀)ပေအနက်မှ အလျား(၃၀)ပေအနံ(၆၀)ပေရှိ မြေရင်းမြစ်မြေကွက်ကို တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၃၃,၅၀၀,၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းတစ်ထောင်သုံးရာသုံးဆယ်ငါးသိန်းကျပ်တိတိ)ဖြင့် ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ လူကြီးမင်းက (၂၃.၆.၂၀၂၃)တွင် စရံငွေကျပ် ၂,၀၀၀,၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းနှစ်ဆယ်တိတိ)ကို ပေးထားခဲ့ပါသည်။ ဒုတိယအရစ်အနေဖြင့် ကျပ်သိန်း ၃၃,၀၀၀,၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းသုံးရာသုံးဆယ်တိတိ)ကို မြေပုံကူး သတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့တွင် လူကြီးမင်းကပေးပေးခဲ့ပါမည်ဟု အသိသက်သေများပေးလွှာတွင် ကတိပြုဝန်ခံရေးမှတ်ချက်ရှိပါသည်။ ယင်းရေးမှတ်ချက်မူရင်းစာတမ်းအမှတ်အသားကို လူကြီးမင်းကယူဆောင်သွားခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးထားကြောင်း အထောက်အထားများအရ သိရှိရပါသည်။

(၃၀.၆.၂၀၂၃)ကြေးပုံသတင်းစာတွင် အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်ပြီး မြေပုံကူးထားကြောင်း သတင်းစာတွင်ဖော်ပြပါရှိသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက တစ်ရက်ကြိုတင်အကြောင်းကြား အသိပေးခဲ့သော်လည်း လူကြီးမင်းဘက်မှ ဒုတိယအရစ်ငွေပေးရန် ပျက်ကွက်ခဲ့သည့်အတွက် စရံငွေကျပ် ၂,၀၀၀,၀၀၀/- (ကျပ်သိန်းနှစ်ဆယ်တိတိ)အခွင့်အရေးကြောင်းနှင့် ထိုသို့ပျက်ကွက်မှုကြောင့် နောက်နေ့က ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေထံ မည်သည့်တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်မျှမရှိကြောင်း လူကြီးမင်းနှင့်အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ လူကြီးမင်းဘက်မှ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေအား မဟုတ်မမှန်ဖန်တီးစွပ်စွဲကြောင်းကို ပြုလုပ်လာပါက သက်ဆိုင်ရာတည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်နင်းဝေဝေ(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
(စဉ်-၁၂၉၂၉)(၁၃-၇-၂၀၁၇)

စိန်ကျွန်းဦးမျိုးမြင့်(စဉ်-၃၂၅၇/၇၄)
အထက်တန်းရှေ့နေ(၉-၉-၁၉၇၄)
B.A, H.G.P, R.L.II, D.L.P, WIPO (Switzerland)

ရုံးအမှတ်-၁၄၊ သီရိလမ်း၊ ပတ္တမြားရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄ ၁၃ ၇၇ ၉၉၊ ၀၉-၂၆ ၀၀၀ ၃၆ ၃၉

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အပစ္စည်းအင်သုံးစက်ရုံများအတွက် လက်အောက်ရှိ ရွာမဓာတ်အားပေးစက်ရုံအတွက် Electrical Spare Parts & Control Cards များအား (မြန်မာ့ကျပ်ငွေ)ဖြင့် (DDP At Site)အရောက် ဝယ်ယူရန် အောက်ပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ခေါ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	အမျိုးအမည်
(က)	Re-Tender No. 41(T)/EPGE(GT)/ 2023-2024	အပစ္စည်းအင်သုံးစက်ရုံများအတွက်လက်အောက်ရှိ ရွာမဓာတ်အားပေးစက်ရုံအတွက် Electrical Spare Parts & Control Cards (38 Items/Set) ဝယ်ယူခြင်း။

၂။ ဝယ်ယူမည့်ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်း အဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal) စာအိတ်(က) နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal) စာအိတ်(ခ) တို့အား သီးခြားစီချုပ်ပိတ်၍ တင်ဒါပိတ်ရက်၏ (၁၃:၀၀)နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ (လူကုန်ဝယ်တိုင်) လာရောက်တင်သွင်းရမည်။

၃။ တင်ဒါပိတ်ရက်နှင့် အချိန် - ၂၄-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့ (၁၃:၀၀)နာရီ

၄။ တင်ဒါလက်ခံမည့်နေရာ - လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းဖြည့်တင်းရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်

၅။ တင်ဒါပုံစံအား သတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပြီး တင်ဒါကြော်ငြာအား ဝန်ကြီးဌာန Web-Portal (www.moep.gov.mm) တွင်လည်း ကြော်ငြာထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ (ဖုန်း: ၀၆၇-၈၁၀၄၇၉)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ အနောက်ကြို့ကုန်းရိပ်သာ၊ တိုက်အမှတ်-၁၅၊ အခန်းအမှတ်-၂ (ပထမထပ်) (မြေရင်းခန်း)ရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့အား ဦးနေလင်းဦး [၁၂/အစန(နိုင်)၀၀၅၉၆၇၂]မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆို၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေ ဒေါ်အေးအေးဦး [၇/ဒဉန(နိုင်)၀၂၄၅၉၅၂]မှ အပြုအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက်မှ စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်မာသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းအပြည့်အစုံဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင် ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ကြည်ကြည်လှိုင် LL.B
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၀၆၀)
အမှတ်- ၁၀၁၊ ရွှေပေါကျွန်းလမ်း၊မကြီး၊ ကညင်ပင်ရပ်ကွက်၊
ဘုရားကုန်းကျေးရွာ၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊
ဖုန်း- ၀၉-၇၉၃၄၇၁၇၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၁/အနော်ရထာရပ်ကွက်၊ လမ်းသစ် (၂)လမ်း၊ အမှတ် (၁၆၅၁/က) ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း ပေ(၁၈၅၅)ရှိ ဒေါ်ကျင်သန်း အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရုန်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၆)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံ (၄လွှာ)ရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ရှိထား ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူဖြစ်သော ဒေါ်ဝတ်ရည်ဟိန်း [၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၃၃၉၆၇]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို တရားဝင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်နန်းစိုင်း(LL.B,D.M.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၀၄၂)
အမှတ်- ၅၅၇/၅၆၅၊ အခန်း(၉၀၃)၊ ၉ လွှာ၊ (MACTower) မဟာဓမ္မလုပ်ငန်းမြေလမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၉၄၄၅၇၆၀၊ ၀၉-၇၉၄၄၅၇၆၉

ဒေါ်နန်းမြင့်မြင့်အေး(LL.B,D.I.P.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၄၉၉)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၇)၊ အင်ကြင်းမြိုင်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၈၉) ဟုခေါ်တွင်သော (အလျား ၄၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးချစ်ကြည် (TKA-၀၁၉၆၀၉) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရုန်မြေကွက်၏ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော မြေကွက်အမှတ် (၁၈၉) နှင့် ကပ်လျက်ဘက်ခြမ်း၊ (အလျား ၂၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို အရပ်အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်အောက်အောက်ဖြင့် လက်ရှိဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့် [၃/ကဆက(နိုင်)၀၀၂၄၅၂]မှ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကုန်ဝယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးမောင်မောင်ချစ်(စလင်း) LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၇၄၇) ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၈၀၉၃
LL.B, D.B.L, D.I.I, D.M.L,
အမှတ်(၈၁) တကောင်း(၅)လမ်း၊ WIPO(Switzerland)
(၅)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ Ph: 09-420080932, 09-983837110

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁/ ၃၇)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် (၁၃)၊ ကလေးဝလမ်းသွယ်၊ မြေကွက်အမှတ်- ၆၇၅၊ ဦးမောင်ဝင်းအမည်ပေါက် မြေချပ်မစ်ထွက်ရှိထားသော အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေအနက်မှ မြေရင်းဘက်အခြမ်းဖြစ်သော အကျယ်အဝန်း (၂၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အား အရပ်ကတိစာချုပ်အောက်အောက်ဖြင့် ဝယ်ယူ၍ လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်ဆန်းဝင်း [၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၃၅၉၅၂] ကိုင်ဆောင်သူမှ ၎င်းတစ်ဦးတည်းသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဒေါ်လှလှဝင်း [၁၂/လမန(နိုင်)၀၅၈၅၃၂] ကိုင်ဆောင်သူထံသို့ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေအပိုင်ဝယ်ယူရန်သဘောတူပြီး စရန်ငွေအဖြစ် ရောင်းကြေးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် ကျွန်ုပ်တို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေဘက်မှ အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်သည့် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်လှလှဝင်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ခင်ဆန်းဝင်း (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၀၉၉)
အမှတ် - ၂၄၉(ခ)၊ ၅/၁ရပ်ကွက်၊ စိန်ချယ်လမ်း၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉-၉၆၂၇၇၉၄၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၄၈)၊ ဗထူးအိမ်ရာ(၂)၊ တိုက်အမှတ် BB4 အခန်းအမှတ် ၁၀၃ ကို ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်နန္ဒာနွယ်ဝင်း [၉/မထလ(နိုင်) ၀၀၁၇၆၂] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ ဒေါ်ဆွေဆွေမြင့်မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤတိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အထောက်အထားအပြည့်အစုံဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ဆွေဆွေမြင့်
[၁၂/မကတ(နိုင်) ၀၃၈၀၇၉]
09-254127566

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ သစ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ၈/မြောက်ရပ်ကွက်၊ ရွာလည်လမ်း၊ အမှတ်(၄/၂၃၉) မြေကွက်ပေါ်ရှိ 27 West Avenue Condominium၊ အခန်းအမှတ် (၂၀၂)၊ (၂-လွှာ)၊ (၁၁၈၀-Sqft) အကျယ်အဝန်း၊ ကားပါကင် (၁)စီးရပ်ကွက်နှင့် ပါကွန်ဒိုတိုက်ခန်း (၁)ခန်း အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဦးမောင်ကိုကိုစင် [၁၄/လပတ(နိုင်)၀၁၇၁၄၄]မှ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကုန်ဝယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးမောင်မောင်ချစ်(စလင်း) (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၇၄၇) ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၈၀၉၃
LL.B, D.B.L, D.I.I, D.M.L,
အမှတ်(၈၁) တကောင်း(၅)လမ်း၊ WIPO(Switzerland)
(၅)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ Ph: 09-420080932, 09-983837110

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၅)၊ မြေကွက်အမှတ် (၈၈၁)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (အလျားအနံ) (၄၀ပေx၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀)စတုဂံပေပေါ်ရှိ ဒေါ်အေးကြည် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်ဂရုန်မြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသောမြေကွက်ကြီး၏ (ခေါင်းရင်းဘက်အခြမ်း)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၈၃)နှင့်ကပ်လျက်ဘက်အခြမ်းဖြစ်သော မြေအကျယ်အဝန်း (အလျားအနံ) (၂၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ယခုအခေါ် အမှတ်(၈၈၁/ခေါင်းရင်း)၊ နတ်ရေကန်(၃)လမ်း၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သည့် (၁)ထပ် (BN)နေအိမ်တစ်လုံး၊ ရေ၊ မီးအစုံအလင်အပါအဝင် ယင်းတို့နှင့်ဆက်စပ်ပတ်သက်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်ဂရုန်မြေကွက်၊ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းကြေညာစာချုပ်မူရင်းများနှင့်တကွ တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံသူများဖြစ်သော ဒေါ်စန်းစန်းဦးနှင့် [၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၃၉၆၇]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက (၁၀-၇-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါ “မြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ် စရန်ပေးကတိစာချုပ်”ဖြင့် တန်ဖိုးငွေများအနက်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေ၍ဝယ်ယူထားပါသည်။ အဆိုပါပစ္စည်းနှင့်ပတ်သက်၍ အပြီးသတ်ငွေအပြေအကျေပေးချေပြီး တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသည့် အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်အေးသန္တာမြင့်
LL.B, W.I.P.O(Switzerland)

ဒေါ်ခင်နီလာဦး
LL.B, D.B.L, B.D.S(MOFA)(Dip in English)
W.I.P.O(Switzerland)

အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၅၁၃၇)
အမှတ်-၁၀၆၅/ခ၊ အထွေဝါလမ်းနှင့်ကန်သာယာ(၂)လမ်းထောင့်၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၅၀၉၉၄၇၊ ၀၉-၄၄၂၇၇၃၆၁၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၄၈)၊ ဗထူးအိမ်ရာ(၂)၊ တိုက်အမှတ် CC6 အခန်းအမှတ် ၁၀၃ ကို ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်အေးအေးလှစိုး [၉/ပဥလ(နိုင်) ၁၀၇၈၁၇] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ ဒေါ်ဆွေဆွေမြင့်မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤတိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အထောက်အထားအပြည့်အစုံဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ဆွေဆွေမြင့်
[၁၂/မကတ(နိုင်) ၀၃၈၀၇၉]
09-254127566

သစ်ပင်စိုက်မှ အရိပ်ရ၏ ရိပ်ခိုနားနေ အပန်းဖြေ၏

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းအင်အားကြီး ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ သာဓုအောင်ရပ်ကွက်၊ ဦးစိုးလမ်း၊ အမှတ် (၁၁) ဒုတိယထပ် (အလျား ၁၃.၆၈ x အနံ ၅၃.၀၆)ဟု ခေါ်တွင်သော တိုက်ခန်းနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးထွန်းထွန်း (၁၂/အစန(နိုင်) ၀၀၃၁၈၂) THREE "H" CONSTRUCTION CO., LTD. ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အရပ်ကွက်ပေးအပ်မှုစနစ် (ကြီးပိုင်)ဖြင့် ဝယ်ယူရန် ပထမအကြိမ် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပြီး ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်သည် နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သူ စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား မှန်နှင့် လူကုန်ပိုင် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်မိုးမိုးမေတ္တာ
LL.B, D.B.L, D.I.L, DA, Psy
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၈၉၅)
တိုက်(၉/၁၁) အခန်းအမှတ်(၁၀၂-F)၊ ပထမ၊ ၃၆လမ်း(အောက်)၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉ ၄၄၁၀၇၄၂၊ ၀၉ ၄၂၀၈၈၆၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေသမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၉၅/ခ)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ x အနံ ၆၀)ရှိ ပါမစ် မြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်များအား မြေအမည်ပေါက် ဦးဖုရီအမှတ်(MDN-၀၁၃၅၁၆) ထံမှ အရပ်စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် လက်ရောက် ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်(၁၂/အစန(နိုင်)၀၀၃၀၇၁)မှ တရားဝင် တရားဝင်လက်ဝယ် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လို သူများသည် ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား မှန်များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကြေညာစာ ပါမည်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ တိုက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်အေးအေးမေ(စဉ်-၈၂၂၃) (၁၀-၅-၂၀၁၂)
LL.B, D.B.L, D.M.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
တိုက်-၉/၁၁၊ ပြင်ညီထမ်း (၃၆)လမ်းအောက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉ ၅၁၁၃၉၉၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မကျည်းတန်းမြောက်/အရှေ့ရပ်ကွက်၊ စကားပါပင်လမ်း၊ အမှတ်(၆၀)ရှိ (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏ တတိယထပ်(၄-လွှာ) (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း(၁၂ပေ၅ x ၅၀ပေ)တိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား (၉-၁၀-၂၀၀၅)စာချုပ်အရ တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ထားပြီး၊ ပြန်လည်ရောင်းချခြင်းကြောင့်ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်လှလှထွန်း (၁၂/ကမတ (နိုင်) ၀၆၅၀၅၂)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပိုင်ဝယ်ယူရန်(၁၀-၄-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါကတိစာချုပ်ဖြင့် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြေညာချက်သည် ရက်မှ စ၍(၇)ရက်အတွင်းစာချုပ်စာတမ်း(မှရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ မြေကွက်အောင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်အေးအေးမေ(စဉ်-၈၂၂၃) (၁၀-၅-၂၀၁၂)
LL.B, D.B.L, D.M.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၇၈၃၃)
အမှတ်-၅၀၊ ပ-ထမ်း၊ အခန်း (D-2)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၈၅၅၅၀၂၅၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄)၊ အင်းဝလမ်း၊ မြေကွက် အမှတ်(၈၀၆)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၄၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ မြေချပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှု မြေယာဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းတွင် ဦးအောင်ကြိုင်(DKU-၀၆၃၀၄၈)အမည်ဖြင့်အမည်ပေါက်မှတ်သားတည် ရှိပြီး အမည်ပေါက်ထံမှ ဒေါ်မေဦးမောင် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၆၅၅၁၂]သည် "နှစ်ဦးသဘောတူအဆင့်ဆင့် အဆက် စပ်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်များ"ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွှတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေ ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်သည် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား (မှရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန် ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်ယုယုကြည်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၁၄၀၆)
အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၁၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၅၆၀၁၆၃၊ ၀၉-၇၉၆၃၀၈၀၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကင်းမြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်း/မြောက်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၂၄) ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၂) ခန်းတွဲ၊ (၈) ထပ်တိုက်၏ သတ္တမထပ်၊ (၈)လွှာ၊ (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၅ x ၄၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ရေ/မီး အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို ဝယ်ယူရန် လက်ရှိတရားဝင် ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ယုယုကြည် [၈/အလန(နိုင်)၁၃၇၂၀၂]အား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေ ပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထား စာချုပ်စာတမ်း(မှရင်း)များနှင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းကို တရားဝင်နည်းလမ်းတကွ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်အေးအေးမေ(စဉ်-၁၃၇၄၅)
LL.B, D.B.L (စဉ်-၁၃၇၄၅) BA, HGP, R.L, DBL, DML, DIL
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၇၄၅) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၅၆၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၅၆၀)
ဖုန်း-၀၉-၇၉၈၈၂၇၅၉၀ ၀၉-၇၉၀၁၂၄၄၈၀ ၀၉-၅၀၅၃၁၀၇
အမှတ်-၁၄၂၊ ပထမထပ်၊ ၃၉လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

Farmer Auto Trading Co.,Ltd. အနေဖြင့် မော်တော်ယာဉ်များကို မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်နှင့်ချိတ်ဆက်၍ အရစ်ကျ (အငှားဝယ်ယူစနစ်)ဖြင့် ရောင်းချထားရာတွင် အောက်ဖော်ပြပါယာဉ်များအား အရစ်ကျ ဝယ်ယူထားသူများသည် လစဉ်ပေးသွင်းရမည့် ငွေများကို ပေးသွင်းနိုင်ခြင်းမရှိသဖြင့် မော်တော်ယာဉ်များအား စာချုပ်ပါစည်းကမ်းများအရ လာရောက် အပ်နှံထားရာ အဆိုပါယာဉ်များအတွက် Farmer Auto Trading Co.,Ltd. မှ မြန်မာနိုင်ငံသားများဘဏ်သို့ ငွေအပြေအကျေ ပေးသွင်းပြီး ရောင်းချတော့မည်ဖြစ်ရာ ယခု ကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၅)ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါယာဉ်များမှ လာရောက်ရင်းလင်းပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်ပါက ရောင်းချပြီး အောက်ဖော်ပြပါအရစ်ကျဝယ်ယူသူများနှင့် မည်သူမျှ သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိတော့ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည် -

စဉ်	အရစ်ကျ ဝယ်ယူသူအမည်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	နော်ရံလိပ်စာ	ယာဉ်အမျိုးအစား/နံပါတ်
၁	ဒေါ်လတ်လတ်ဇင်	၁၄/မအပ(နိုင်)၁၅၃၈၆၇	အမှတ်(မ-၄)၊ မင်းကြီးလမ်း၊ တောင်သူ ကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။	KIA PREGIO 2H/3522
၂	ဒေါ်မေသန္တာ	၁၂/လကန(နိုင်)၂၃၈၈၂၀	ရန်ကင်းလမ်း၊ အပိုင်း(၃)၊ သာသနာ့ရိပ်သာ ရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။	Hyundai Starex 3N/6287
၃	ဦးအောင်ကျော်ထွန်း	၇/ညလပ(နိုင်)၁၇၂၁၈၅	အမှတ်(၃/၂)၊ ဇေယျာသီရိလမ်း၊ သာဓုကန်ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ၊ ရန်ကင်းမြို့။	Hyundai Starex 1N/1387

Farmer Auto Trading Co.,Ltd.၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဒေါ်သူသူထွန်း (LL.B, D.B.L,WIPO-Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၉၆၆၆) အမှတ်(၄၄၀)၊ ဝေဇယန္တလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၅၃၂၇၂

စဉ်	လျှောက်ထားသူ				လျှောက်ထားသူ				လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
	ကိုယ်စားလှယ် ယွဲ့စာ(GP/SP)ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ် ယွဲ့စာအမှတ်နှင့်ရုံး	ကိုယ်စားလှယ် ယွဲ့စာအမှတ်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း ရပ်ကွက်	မြေကွက် အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	
၁	ဒေါ်ခင်လှသန်း	၁၂/ကတ(နိုင်) ၁၃၀၁၀၃	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၉၂/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	အိမ်စိန်အေး	ဧရာဝတီ	၃၅၁	၃၀	အိမ်စိန်အေး	၃၀၊ ဥယျာဉ်လမ်း၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်မုန်-၃ မြေပုံကူး(အရောင်း)
၂	ဦးသက်လွင်(ခ)ဦးလှမင်း	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၂၀၂၂/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဦးညွန့်ဝင်းလင်း	ဟင်္သာစုံ	၁/က	၁၀၇၈	ဦးညွန့်ဝင်းလင်း	၁၀၇/၈၊ (၅)လမ်း၊ ချစ်တီးကုန်းရပ်ကွက် မြေပုံကူး(အရောင်း)
၃	ဦးဟိန်းမင်းအောင်	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၂၃/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်စန်းစန်းစွန်း	အင်းစိန်	၃၉၀	၈၆/A-၁	ဒေါ်စန်းစန်းစွန်း	၆၇အောင်ပတ္တလမ်း၊စော်ဘွားကြီးကုန်း မြေပုံကူး(အရောင်း)
၄	ဦးစိုးလှိုင်မော်	၁၂/လကန(နိုင်) ၁၂/၀၆၅၆၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၉၂၄/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်ရီရီမြင့် + ဝ	မြောက်ဥက္ကလာ	၈	၃၅၁/က	ဦးကြည်	၃၅၁/က၊ ဝိဇယ(လမ်း)၊ (၈)ရပ်ကွက် မြေပုံကူး(ပိုင်ဆိုင်+ အရောင်း)
၅	ဦးစိုးမြင့် + ဝ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၉၅၉၅/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်စန်းစန်းစွန်း	လှိုင်	၁၂-A-၂-B၊ ၆/ရက(စနစ်)	၁၂/က	ဒေါ်စန်းစန်းစွန်း + ဝ	၄၊ ရတနာပွင့်(၆)လမ်း၊ ရတနာပွင့်အိမ်ရာ မြေပုံကူး(စွန့်လွှတ်)
၆	မလွင်လွင်စန်း	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၁၁၂၃၀	မှတ်ပုံစာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၂၀၂၂/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်မေလှိုင်	ရွှေပြည်သာ	၁၂/ရပပ(နိုင်) ၀၂၉၉၄	၁၂/က	ဒေါ်မေလှိုင်	၁၉၆-၈၊ ခိုင်လုံလမ်း၊ (၂၄)ရပ်ကွက် မြေပုံကူး(အရောင်း)
၇	ဦးညွန့်လန်းအောင်	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၆၅၆/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဦးစိန်ထွန်း	ကြည့်မြင်တိုင်	၂၆၆	၁၄A+၁၅	ဦးစိန်ထွန်း	၄၄၀ကမ်းနားလမ်း၊သရက်တောတောင် ရပ်ကွက် မြေပိုင်
၈	ဦးခင်မောင်လေး(ခ) မာမတ်တာအောင်	၁၂/လကန(နိုင်) ၁၃၇၂၅၅	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၃၁၆/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်အောင်	ရွှေပြည်သာ	၄၄/သံဒင်း	၅၆၅	ဒေါ်အောင်	၅၆၅၊ ဖိစိတ်မူလမ်း၊ (၂၀)ရပ်ကွက် မြေပုံကူး(မြေကွက်ခွဲ)
၉	ဦးခင်မောင်လေး(ခ) မာမတ်တာအောင်	၁၂/လကန(နိုင်) ၁၃၇၂၅၅	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၀၃၁၆/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်အောင်	ရွှေပြည်သာ	၄၄/သံဒင်း	၅၆၅	ဒေါ်အောင်	၅၆၅၊ ဖိစိတ်မူလမ်း၊ (၂၀)ရပ်ကွက် မြေပိုင်
၁၀	ဦးစော်လွင်	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၉၂၄၀/၂၀၂၃(၁၃.၆.၂၀၂၃)	ဒေါ်နော်မချို + ဝ	အင်းစိန်	မြို့သစ်(က)	၂၀၆	ဒေါ်နော်မချို + ဝ	၂၀၆၊ က(၃)လမ်း၊ မြို့သစ်(က) မြေပုံကူး(အရောင်း)+ မြေပိုင်

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

စဉ်	လျှောက်ထားသူ				လျှောက်ထားသူ				လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ		
၁	ဦးစောထွန်း + ဝ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၁	၁၄၄/က	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၁၄၄/က၊ စွယ်တော်လမ်း၊ (၄၃)ရပ်ကွက်	ဂရုနဲ့ အမည်ပြောင်း	
၂	ဒေါ်ခင်မာမာ + ဝ	၉/မရ(နိုင်) ၀၀၆၆၄၀	တောင်ဥက္ကလာ	၆၆	၄၀	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၄၀၊ တံဘက်(၂)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၃	ဦးထွန်းစိုးပိုင် + ဝ	၅/ကလကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၁၀၆၄	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၁၀၆၄၊ ကျေး/ရေလမ်း၊ (၄၅)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၄	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၃၀၅	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၃၀၅၊ ရွှေဝင်း(၂)လမ်း၊ (၃၅)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၅	ဒေါ်အေးအေးအောင် + ဝ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ အိုင်ကြောက်	အမည်ပြောင်း	
၆	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၇	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၈	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၉	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၀	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၁	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၂	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၃	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၄	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၅	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၆	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၇	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၈	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၁၉	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ သီတာလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၂၀	ဒေါ်ခင်မာမာ	၁၂/လကန(နိုင်) ၀၆၅၆၄၄	အိုင်ကြောက်	၄၄	၆၀၄/ပ	အိမ်စိန်အေးထွန်း	၆၀၄/ပ၊ ရှင်ထွန်းလမ်း၊ သွယ်လမ်း(၁၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မိဘမေတ္တာ
ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်း၊
ထောင်ပိုင်း၊ ဖြောက်ပိုင်း
ရွှေပေါက်မြို့နယ်ရှိ မြေကွက်များ
ဈေးကောင်းပေးပေးပါမည်။
09 422 848 224
STAR
ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်း၊
ထောင်ပိုင်း၊ ဖြောက်ပိုင်း၊
သိပ်ကမ်းရှိမြေကွက်များ
ဝယ်လိုပါ။
09-43088052
09-260660405
09-421067330
ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်း၊
မြောက်ပိုင်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊
သိပ်ကမ်းမြို့နယ်များရှိ
မြေကွက်များ ဝယ်လိုပါမည်
ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်
ဆက်သွယ်ပါ။
09260664480
09260664490

ဒေါ်စောဝေ(ဘိုကလေး)

အသက်(၈၂)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော် (၅)လမ်း၊ အမှတ်(၇၆)၊ ဒုတိယထပ်နေ (ဦးအစိုး-ဒေါ်ညွန့်)တို့၏ သမီးကြီး၊ ဒေါ်စောဝေ(ဘိုကလေး) (ဒေါ်လှလှမြင့်)၊ ဒေါ်လှလှသိန်း၊ (ဦးလှမျိုးသိန်း)-ဒေါ်ကျင်ကျင်မြ၊ (ဦးလှမျိုးအောင်)-ဒေါ်အေးအေးဝင်းတို့၏ အစ်မကြီး၊ မောင်မျိုးမင်းထက်၊ မဆုမြတ်နိုးပြည့်၊ မောင်ဝင်းထက်အောင်၊ မအေးရတနာမွန်တို့၏ ကြီးတော်ဖြစ်သူ ဒေါ်စောဝေသည် ၁၁-၇-၂၀၂၃ ရက် နံနက် ၄:၂၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ကောင်းမွန်စွာ သင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၇-၇-၂၀၂၃ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၉ နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အမှတ် (၇၆)၊ (၅)လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်နေအိမ်သို့ တရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ညှိုးငယ်သောစိတ်ထားဖြင့် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်စိန်တီ

အ.ထ.က(၁) တောင်ဥက္ကလာ

အ.ထ.က(၂) ကမာရွတ်

အ.လ.က (ရေစိုမင်းစု)

အလယ်တန်းကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး(ငြိမ်း)

အသက်(၈၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ ၁၀၀(အိုင်)၊ အင်းလျားလမ်းနေ (ဦးကျင်စိန်-ဒေါ်အေးမြ)တို့၏ သမီး၊ (ဦးဘကျော်-ဒေါ်ညွန့်) တို့၏ သမီးညွှန့်၊ (ဦးမြင့်မောင်)၏ဇနီး၊ (ဦးမြင့်ဦး-ဒေါ်ညွန့်) ဦးခိုင်စိုး-ဒေါ်ကျော်လှတို့၏ မိခင်၊ မောင်ရဲမြင့်နှင့် မောင်မင်းသိန်းထက်၊ မဆုယမင်းစိုးတို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘွားသည် ၁၁-၇-၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၄:၂၅ နာရီတွင် လူကြီးရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကွယ်လွန်သူ၏ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပြီးဖြစ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၇-၇-၂၀၂၃ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ကြင်မြ(ခ) တော်ရူတီ(ဥက္ကမြို့)

အသက်(၁၀၀)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၀/A)နီကောရိပ်သာလမ်းနေ (ဦးဖွန်းနား-ဒေါ်ချို)တို့၏ သမီးကြီး၊ (ဦးကြင်စိန်)၏ဇနီး၊ ဦးစောကြင်-ဒေါ်ဖြူဖြူစိန်ဦးစိန်မင်း-ဒေါ်နွယ်နွယ်ဝင်း၊ ဦးစိန်ကျော်-ဒေါ်စုစုလှအောင်၊ ဦးစိန်သစ်-ဒေါ်စန္ဒာ၊ ဦးစိန်အောင်-ဒေါ်နွဲ့နွဲ့အေး၊ ဦးစိန်ထွေး-ဒေါ်အေးအေးထွန်းတို့၏ မိခင်၊ မြေး ၁၄ယောက်၊ မြစ် ရှစ်ယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၁၁-၇-၂၀၂၃ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၈:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၇-၂၀၂၃ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။)

ကွယ်လွန်သူ မိခင်ကြီးအားရည်စူး၍ ၁၇-၇-၂၀၂၃ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး

ရဲမှူးကြီးထွန်းနိုင်(ငြိမ်း)

(ရဲအမှတ်စဉ်-၁၆/၈၄)

အသက်(၆၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၇)ရပ်ကွက်၊ ပညာလမ်း၊ အမှတ်(၈၄၅)နေ (ဦးတင်မြ)-ဒေါ်ကြည်တို့၏ သားကြီး၊ (ဦးတင်ဦး-ဒေါ်ငွေတင်)တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်ရီမာဦး၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ကိုကျော်လင်းထွန်း-မမျက်သွယ်ခင်၊ ကိုမိုးဦးလင်း-မသန္တာထွန်းကျော်၊ မအေးခင်နုသူတို့၏ မွေးသဖောင်ကျေးဇူးရှင်၊ မောင်ဘုန်းမာန်သိမ်၊ မခေတ်ဘုန်းသဒ္ဒါတို့၏အဘိုး ရဲမှူးကြီးထွန်းနိုင်(ငြိမ်း)သည် ၁၀-၇-၂၀၂၃ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၅:၂၀ နာရီတွင် နေအိမ်၌ (၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိသွားပါ၍ ကြွင်းကျန်ရစ်သော ရုပ်ခန္ဓာကို ၁၂-၇-၂၀၂၃ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါ၍ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြပါရန်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ဘုရားအမှု၊ ရှိသော သံဃာတော်အရင်သူမြတ်တို့အား ဆွမ်းအစရှိသော ဒါတဗ္ဗဝတ္ထုအစုစုဖြင့် ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေမည်ဖြစ်ပါ၍ ၁၆-၇-၂၀၂၃ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ တရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ညှိုးငယ်သော စိတ်ထားဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး

ဒေါ်သောင်းညွန့်

အသက်(၉၀)

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ နတ်သျှင်နောင်လမ်း၊ အမှတ် (၃၀၀/၃၀၀)နေ (ဦးဌေးအောင်)၏ ဇနီး၊ ဦးညွန့်အောင်၊ (ဒု-ညွန့်မျိုး၊ သာသနာရေး ဦးစီးဌာန)-ဒေါ်ညွန့်အောင်၊ ဦးသင်းအောင်-ဒေါ်ပန်းချယ်ရီ၊ ဦးတင်ထွန်းအောင်-ဒေါ်အေးအေးသင်း(ဒဂုံမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့)၊ (ဦးကျော်တိုးထွန်း)-ဒေါ်မေမြင့်ထွေးအောင်တို့၏ မွေးသမိခင်ကျေးဇူးရှင်၊ မြေး ခုနစ်ယောက်တို့၏အဘွား ဒေါ်သောင်းညွန့်သည် ၁၁-၇-၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇:၂၅ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၇-၂၀၂၃ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရေဝေးအေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါ၍ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး

ဦးဘလှိုင်

အသက်(၈၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ (၄၇)ရပ်ကွက်၊ စုပါရုံလမ်း၊ အမှတ် ၃၅၈နေ ဒေါ်ရင်သွယ် (သူနာပြုအုပ်-မော်လမြိုင်-ငြိမ်း)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ (ဦးမင်းလွင်ခန့်)၊ ဦးကျော်သန့်-ဒေါ်သန်းသန်းဆင့်၊ ဒေါ်ခင်ပပဝင်း-Capt-ထွန်းထွန်းဦး(M.A.)တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မအိမ်ဖူးသန့်၊ မောင်မြိုးမင်းသန့်၊ မောင်ဇေယျာကျော်တို့၏ အဘိုးသည် ၁၁-၇-၂၀၂၃ရက်(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၂၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၁-၇-၂၀၂၃ရက် ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၇-၇-၂၀၂၃ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၆နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရွှေကန်ရွာအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၅)၊ အခန်းအမှတ် (၁၀)ကို မူလအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးမြင့်အောင် [၁၂/သယကာ(နိုင်)၀၆၈၆၆၂]ထံမှ စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ပြန်လည်ပယ်ယူထားသူ ဦးကျော်စင် [၁၂/တမန(နိုင်)၁၀၃၄၇၈]က ၎င်းအမည်ဖြင့် အမည်ပြောင်း တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် စာချုပ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန
မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ (၃၈)လမ်း (အလယ်)၊ အမှတ်(၁၆၄)၊ ဒုတိယထပ်၊ အခန်း(၅)ကို ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုလာသူ စိုက်နက်ဘီ(ခ) ဒေါ်လှလှဝင်း [၁၂/ကတက(နိုင်) ၀၀၉၇၂၄]ထံမှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးအပ်ထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါအခန်းကို ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နောက်ဆုံးထား၍ ကျွန်ုပ်ထံ ပိုင်ဆိုင်သည့်စာရွက်စာတမ်းများယူဆောင်လာပြီး လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးစီးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအသိပေးအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်စန်းစန်းရီ
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၅၇၈)
အခန်းအမှတ်(၁)၊ လှအေးမိုးမြင့်မြိုင်ခင်းဆိုင်ခန်းတိုများ၊ နှင်းဆီကုန်းလမ်း၊
(က)ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၂၀၄၅၊ ၀၉-၉၇၇၇၃၀၅၅

အားကစား

မြင့်တင်

စိတ်

လန်းရွှင်

ဆန့်ကျင်

မူးယစ်

ဆေး

သက်ရှိကမ္ဘာ ရှင်သန်ဖို့ အိုဇုန်းလွှာကို ထိန်းသိမ်းစို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်မြမြတင်

အသက်(၁၀၀)

ပါမောက္ခ ဒေါက်တာပိုင်စိုး (ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်-ငြိမ်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယဝန်ကြီး-ငြိမ်း)၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်မြမြတင်သည် ၈-၇-၂၀၂၃ (စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပါမောက္ခ ဒေါက်တာကျော်မြင့် နှင့် ဇနီး ဒေါ်နီလာသော်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်ရီရီတင်

အသက် (၉၅) နှစ်

သူငယ်ချင်း ဦးကျော်သူ၏ မိခင် ဒေါ်ရီရီတင်သည် ၇-၇-၂၀၂၃ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

DSA (23) မှ သူငယ်ချင်းများ

ကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ဦးနေဝင်း

တိုင်းရောင်းဝယ်ရေးအရာရှိ(ငြိမ်း)၊ M.P.P.E

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန

အသက်(၈၂)နှစ်

၇-၇-၂၀၂၃ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဦးနေဝင်း၏ နာရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ဝမ်းနည်းစွာဖြင့် ကူညီစာနာကြပါသော Win Thin & Associates,wcl မှ Chairman, Vice-chairman, MD, Director များနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဆွေမျိုးများ၊ မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများအား အထူးကျေးဇူးတင်ရှိအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူ ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်လှ နှင့် သားသမီး၊ မြေးများ

ဦးသာထွန်းအေး

ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ငွေစာရင်း(၁)

ရန်ကုန်မြို့

အသက်(၇၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုလမ်း၊ မုဒိတာအိမ်ရာ၊ အမှတ် (A/809)နေ (ဦးလှဝင်း-ဒေါ်စောနု)တို့၏ သား၊ (ဦးစောထွန်း)၊ (ဦးထွန်းအေးခိုင်) တို့၏ ညီ၊ ဒေါ်အေးဖြူ၏မောင်၊ (ဦးသာမောင်)၏ အစ်ကို၊ ဒေါ်ခင်စောယဉ်၏ ခင်ပွန်း၊ မမူမူခိုင်၊ (မောင်စောရန်နိုင်) တို့၏ ဖခင်သည် ၁၁-၇-၂၀၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၃-၇-၂၀၂၃ ရက် ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးသန့်ဇော်အောင်

Asst:Manager/Finance(Yangon Golf Club)

အ.ထ.က(၃)တာမွေကျောင်းသားဟောင်း

အသက်(၅၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ၂၀၊ သူဌေးလမ်း၊ ဌေးကြွယ် (က)နေ (ဦးအောင်တင်)-ဒေါ်ကင်စွမ်း(ထ/ပြ-ငြိမ်း)၊ အ.ထ.က-၃၊ တာမွေ) တို့၏ သားကြီး၊ (ဒေါ်သိင်္ဂီအောင်)-ဦးအေးလွင်တို့၏ မောင်၊ ဦးမိုးဇော်အောင်-ဒေါ်မြသီတာ၊ ဒေါ်အေးသန္တာအောင်-ဦးမောင်မောင်သန့်စင်တို့၏ အစ်ကို၊ ဒေါ်ခင်မျိုးဝင်း(NGO)(Finance Officer-Grant)၏ ခင်ပွန်း၊ မောင်ဟိန်းထက်အောင် (Grade-XII)၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန် မြို့နယ်၊ 41(A)၊ ရဲဘော် (၂)လမ်း၊ ဖော့ကန်နေ ဦးမြမောင်-(ဒေါ်တင်မြင့်)တို့၏ သားသမက်၊ ဦးစိုးဝင်း-ဒေါ်တင်တင်မော်၊ ဦးမြင့်ကို-ဒေါ်မိုးမိုး တို့၏ ညီ၊ ဦးဟန်စိုး-ဒေါ်မိမိအောင်တို့၏ အစ်ကိုသည် ၁၀-၇-၂၀၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်သွားပါသဖြင့် ၁၂-၇-၂၀၂၃ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (ဖော့ကန်နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၉ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အမှတ်-၆၂၊ ဗိုလ်တေလေမ်း၊ (၄၀)ရပ်ကွက်၊

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့အိမ်ခြေနှင့်

ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် သတိပေးတားမြစ်ကြေညာချက်

အထက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာဖြစ်သည့် မြေကွက်၏ နှစ်(၆၀) မြေရန်တွင် ယနေ့အထိ ဒေါ်အေးအေးသန့်(၆/ထဝန(နိုင်)၀၃၀၃၇)အမည်ပေါက်လျက်ရှိပြီး အဆိုပါမြေကွက်နှင့်အိမ်ကို ၎င်းအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ထံမှ ကျွန်ုပ်အမှုသည် ဒေါ်ကြူကြူခင် [၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၃၇၂၂]၏ခင်ပွန်း ဦးကြည်လွင်[၈/ဂကန(နိုင်) ၀၄၁၅၅၂က (၂၅-၇-၂၀၁၆)နေ့ကတည်းက တရားဝင် လက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးနောက် ယခုအချိန်အထိ တရားဝင်အိမ်ထောင်စုစာရင်းဖြင့် နေထိုင်ဆဲဖြစ်ပါသည်။

သို့သော် ဦးကြည်လွင် မကွယ်လွန်မီက အဆိုပါအိမ်အား ပြုပြင်ဆောက်လုပ်ခဲ့ရာတွင် အဆိုပါအိမ်ခြေ၏မြေရန်မူရင်း၊ ပိုင်ဆိုင်မှုဆက်စပ်စာချုပ်မူရင်းများနှင့်တကွ မိသားစု၏အခြားအရေးကြီးစာရွက်စာတမ်းများထည့်၍ သိမ်းဆည်းထားသည့်အိတ်မှာ ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့ပြီးနောက် ယနေ့တိုင် ရှာဖွေမတွေ့ရှိသည့်အတွက် ယင်းကိစ္စအပေါ် လိုအပ်သည်များကို ကျွန်ုပ်အမှုသည်မှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

သို့ပါ၍ ကျွန်ုပ်အမှုသည် ဒေါ်ကြူကြူခင်မှလွဲ၍ အခြားသူများမှ အဆိုပါပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများအား အသုံးပြုလျက် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်မှုမှန်သမျှသည် ကျွန်ုပ်အမှုသည်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်း မဟုတ်ပါကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်အမှုသည် ပိုင်ဆိုင်မှုအခွင့်အရေးအား ထိခိုက်နှစ်နာစေရန် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မှုများကိုလည်း ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်စောဦး
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၅၇၀)
အမှတ်-၂၀၄ Min Ye Kyaw Swar Residence
အခန်း-၂၀၂၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၁၂)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

(က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့်ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။

(ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူ စာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

(ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေး မူဝါဒကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး“မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာ ကျင့်သုံးရေး။

(ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံ ချောမွေ့စေရေး။

၂။ စီးပွားရေး

(က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ် လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

(ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

(ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်း(MSME) များကို ရေရှည်အာမခံချက်ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ် အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။

(ဃ) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေး တို့အတွက် ပြည်သူ့လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

(က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စု စိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။

(ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်း အစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေး စိတ်ဓာတ်ကို အခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေးစရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး။

(ဂ) နိုင်ငံ၏ အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာ အောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည် ကျန်းမာသည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။

(ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော် တည်ဆောက်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေး ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

❖ ဒီမိုကရေစီစနစ်ဆိုသည်မှာ ပြည်သူက ၎င်းတို့ကို ကိုယ်စားပြုသည့်သူများကို ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်သည့် အုပ်ချုပ်ရေး စနစ်ဖြစ်...

❖ ဖက်ဒရယ်စနစ်ဆိုသည်မှာ မတူကွဲပြားနေ သည့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ တွင် လူမျိုးများ၊ လူမျိုးစုများကို စုစည်း လုပ်ကိုင်ရာမှ လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ခွဲဝေ ကျင့်သုံးသည့် အယူအဆသဘောတရား ဖြစ်ပြီး ပေါင်းစည်းနေထိုင်ခြင်း၊ မျှဝေ ခံစားခြင်းဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ် များကြီး မဟာသရေစည်သူ မင်းအောင်လှိုင်၏ စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၆၄) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြအခမ်းအနား သို့ တက်ရောက်ပြောကြားသည့် မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်) ၂-၁၂-၂၀၂၂

၂၀၂၃ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပ

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် လူဦးရေနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဟန်ချက်ညီအောင် အသုံးပြုနိုင်ရန် လိုအပ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၁
၂၀၂၃ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန - ၂၅ ကျင်းပရာ ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်း ကော်မရှင်နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။

တက်ရောက် အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင်များ၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ သံတမန်များ၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အရေးတကြီးဖြေရှင်းရမည့် လူဦးရေဆိုင်ရာ ပြဿနာများနှင့် လူသားအားလုံး စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်းကော်မရှင်နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း ၂၀၂၃ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့လူဦးရေနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားတွင် ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲနှင့် ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

စနစ်ဟောင်း နဝမတန်း/ Grade 10 အောင်မြင်ပြီး အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် စနစ်ဟောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ဝင်ရောက် ဖြေဆိုခြင်းမရှိသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများနှင့် စနစ်ဟောင်း ဒသမတန်း/ Grade 11 တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ကျရှုံးသူများ အားလုံးသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင်ကျင်းပမည့် စနစ်သစ် ဒါဒသမတန်း/ Grade 12 တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို ပြင်ပဖြေအနေဖြင့် ဖြေဆိုခွင့် ရှိကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာန